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Elnöki beszámoló 

2023. augusztus 28. – 2024. január 28. 

Személyi ügyek 

A Hallgatói Önkormányzat vezetésében az őszi szemeszter során az alábbi személyi változások 

történtek: 

• Biró Júlia távozásával a Nyelvi Közvetítés Intézetének Képviselete új Intézeti 

Képviseleti elnököt kapott: 2023. szeptember 25-étől Bóvári Márton vezeti az IK-t.  

• 2023. december 1-jétől Kapás Gábor helyett Gila Gergő Zsolt vette át a Tudományos 

Bizottság elnöki pozícióját 

• 2024. január 1-jétől Kálmán Levente Zsolt helyét Domoszlai Ákos veszi át a Gazdasági 

Bizottság élén. 

• A Külügyi és Határon túli Bizottságot Pintér Noémi Ágnes lemondása után 2024. január 

1-jétől Szabó Panna vezeti. 

• A Történeti Intézeti Képviselet 2024. január 19-én új IK elnököt választott: Szilák Réka 

távozása után Markovics Adrienn került az IK élére. 

Köszönöm Julinak és Rékának az áldozatos munkáját az elmúlt időszak alatt, illetve köszönöm 

a közös munkát is. Sok sikert kívánok nekik a jövőben, és remélem, találkozunk a 

közeljövőben! Utódjaiknak pedig sikeres munkát kívánok!  

Külön szeretném kiemelni Levi, Noémi és Gaga munkáját, hiszen mindhárman 

megválasztásom óta az Elnökségemet képezték. Köszönöm az elmúlt másfél évet, hálás vagyok 

nektek, hogy az elmúlt időszakban olyan emberekkel dolgozhattam együtt, akiket a 

barátaimnak tekintek. Hálás vagyok a rengeteg iránymutatásért, amit tőletek kaptam, illetve 

köszönöm, hogy minden nehéz pillanatban ott voltatok mellettem. Köszönöm nektek az elmúlt 

másfél évet, hiszen megtanítottátok nekem, milyen is az, amikor az embernek második családja 

van az egyetemen. Köszönöm, hogy közösséget teremtettetek számunkra a mindennapokban. 

Kívánok nektek további sikereket, és ne feledjétek: az ELTE BTK HÖK mindig visszavár majd 

titeket! Az utódoknak pedig sok sikert kívánok a munkához, és már nagyon várom a közös 
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munkát (ami már egy ideje tulajdonképpen el is kezdődött)! Biztos vagyok abban, hogy a lehető 

legkompetensebb emberek veszik át az Elnökségben megüresedett pozíciókat.  

 

Eseménynaptár 

 

IDŐPONT ESEMÉNY RÉSZTVEVŐK 

2023. augusztus 29. Gólyatábor megbeszélés szervezők 

2023. szeptember 1. Gólyatábor szervezői nap  

2023. szeptember 2-5. Gólyatábor  

2023. szeptember 6. Tájékoztató nap  

2023. szeptember 7. Gólyatábor megbeszélés Dr. Bartus Dávid (dékán) 

2023. szeptember 7. Vezetőségi ülés Vezetőség 

2023. szeptember 7-8. Kari tanács levélszavazás  

2023. szeptember 11. Előkészítő ülés kari vezetés 

2023. szeptember 11. Gólyatábor megbeszélés Pallag Sára (Angol-Amerikai Intézeti 

Képviselet) 

2023. szeptember 13. EHÖK elnökségi ülés EHÖK elnökség 

2023. szeptember 14. Megbeszélés Dr. Bartus Dávid (dékán), Juhász 

Janka Júlia (SZMI) 

2023. szeptember 14. Megbeszélés Bóvári Márton (NYKI) 

2023. szeptember 14. Küldöttgyűlés  

2023. szeptember 18. Előkészítő ülés kari vezetés 

2023. szeptember 18. ELTEfeszt megbeszélés Kari Kommunikációs Csoport, 

Huszár Boglárka (Kommunikációs és 

Rendezvényszervező Bizottság), 
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Lentulai Martin (Tanulmányi 

Bizottság) 

2023. szeptember 18. Elnökségi ülés Elnökség 

2023. szeptember 19. Szervezetfejlesztési Kedd Vezetőség 

2023. szeptember 20. 5vös 5km  

2023. szeptember 20. EHÖK elnökségi ülés EHÖK elnökség 

2023. szeptember 20-21. Szenátusi levélszavazás  

2023. szeptember 21. Kari Ösztöndíj Bizottság 

ülése 

bizottság tagjai 

2023. szeptember 21. Gólyatábor értékelő főszervezők 

2023. szeptember 26. Megbeszélés Tóth Regina Petra (Ellenőrző 

Bizottság), Németh András (elnöki 

megbízott) 

2023. szeptember 26. Intézetigazgatói értekezlet  

2023. szeptember 26. Gólyabál megbeszélés főszervezők 

2023. szeptember 27. Önköltség csökkentése 

kérelmek átbeszélése 

Dr. Bartus Dávid (dékán); Határ 

Anita, Főgler László (Tanulmányi 

Hivatal); Gaál Tekla, Balla-Darányi 

Emese (Nemzetközi Kapcsolatok 

Irodája) 

2023. szeptember 27. OHÜB ülés bizottsági tagok 

2023. szeptember 28. Megbeszélés Zsohár Zsuzsa (Romanisztikai 

Intézeti Képviselet) 

2023. szeptember 28. Elnökségi ülés Elnökség 

2023. október 2. Előkészítő ülés kari vezetés 

2023. október 2. Gólyabál megbeszélés főszervezők 

2023. október 4. Tudományos Bizottsági ülés bizottsági tagok 
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2023. október 4. BAB (elnöki előadás)  

2023. október 5. Vezetőségi ülés Vezetőség 

2023. október 9. Előkészítő ülés kari vezetés 

2023. október 9. Szenátusi ülés  

2023. október 10. SAKK  

2023. október 11. EHÖK elnökségi ülés EHÖK elnökség 

2023. október 12. Kari Ösztöndíj Bizottság 

ülése 

bizottsági tagok 

2023. október 12. Küldöttgyűlés  

2023. október 13. ELTEFeszt  

2023. október 16. Előkészítő ülés kari vezetés 

2023. október 16. Megbeszélés Diczkó Dalma (EHÖK elnök) 

2023. október 16. Kari Kitüntetési Bizottsági 

ülés 

bizottsági tagok 

2023. október 16. Gólyabál megbeszélés főszervezők 

2023. október 19. Elnökségi ülés Elnökség, GTK HÖK 

2023. október 24. Szervezetfejlesztési kedd Vezetőség; Diczkó Dalma, 

Domboróczky Balázs, Szalay Anna 

(EHÖK) 

2023. október 25. EHÖK elnökségi ülés EHÖK elnökség 

2023. október 25. EHÖK Küldöttgyűlés  

2023. október 26. Kari Tanács  

2023. október 26. Elnökségi ülés Elnökség 

2023. október 30. Előkészítő ülés kari vezetés 

2023. október 31. Gólyabál megbeszélés főszervezők 

2023. november 6. Előkészítő ülés kari vezetés 
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2023. november 6. Vezetőségi ülés Vezetőség 

2023. november 6. Gólyabál megbeszélés főszervezők 

2023. november 7. Megbeszélés Diczkó Dalma (EHÖK) 

2023. november 7. SAKK  

2023. november 7. Rendkívüli elnökségi ülés Elnökség 

2023. november 8. EHÖK elnökségi ülés EHÖK elnökség 

2023. november 9. Megbeszélés Szpisjak Nikolett (Könyvtár- és 

Információtudományi Intézeti 

Képviselet) 

2023. november 9. Küldöttgyűlés  

2023. november 10. Szakirányú órameghirdetés 

megbeszélés 

dr. Bartus Dávid, dr. Horváth 

Krisztina, dr. Kenyeres János, Határ 

Anita, Pallag Sára (Angol-Amerikai 

Intézeti Képviselet) 

2023. november 11. 24 órás vetélkedő  

2023. november 13. Előkészítő ülés kari vezetés 

2023. november 13. BAB 24 órás megbeszélés csoportvezetők, BAB vezérek 

2023. november 13. Gólyabál megbeszélés főszervezők 

2023. november 13-14. Szenátusi levélszavazás  

2023. november 20. Megbeszélés Mekis Júlia (Szláv és Balti Filológiai 

Intézeti Képviselet) 

2023. november 22. Gólyabál megbeszélés Árva Lúcia (IK HÖK), Mig András 

(TTK HÖK) 

2023. november 22. EHÖK elnökségi ülés EHÖK elnökség 

2023. november 23. Elnökségi ülés Elnökség 

2023. november 24. Nyílt nap  
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2023. november 24. HÖK Hálaadás  

2023. november 27. Előkészítő ülés kari vezetés 

2023. november 27. Gólyabál megbeszélés főszervezők 

2023. november 28. Intézetigazgatói értekezlet  

2023. november 30. Kari Tanács  

2023. november 30. Elnökségi ülés Elnökség 

2023. november 30. Gólyabál  

2023. december 4. Megbeszélés Szilák Réka (Történeti Intézeti 

Képviselet) 

2023. december 5. Megbeszélés Szabó Panna 

2023. december 5. Megbeszélés Kemecsei Enikő (Távol-Keleti 

Intézeti Képviselet) 

2023. december 6. OHÜB ülés  

2023. december 6. EHÖK elnökségi ülés EHÖK elnökség 

2023. december 7. Kari Ösztöndíj Bizottság 

ülése 

bizottsági tagok 

2023. december 7. Jótékonysági sütivásár  

2023. december 7. Vezetőségi ülés Vezetőség 

2023. december 7. Főépületi Mikulás  

2023. december 8. Anglisztika Tanszék ülése  

2023. december 11. Szenátusi ülés  

2023. december 18. Fegyelmi Bizottsági ülés bizottsági tagok 

2023. december 20. Elnökségi ülés Elnökség 

2023. december 20. EHÖK elnökségi ülés EHÖK elnökség 

2023. január 3. Megbeszélés Nagy Anna Dorottya (GTK HÖK) 

2024. január 3.  EHÖK elnökségi ülés EHÖK elnökség 
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2024. január 4. Megbeszélés Nagy Anna Dorottya, Vida Mátyás 

József, Kovács Andrea, Mándoki 

Máté (GTK HÖK); Domoszlai Ákos 

(Gzdasági Bizottság); Huszár 

Boglárka, Xu Jáde Li 

(Kommunikációs és 

Rendezvényszervező Bizottság) 

2024. január 5. Educatio megbeszélés  

2024. január 9. Nyílt Nap értékelő Gaál Tekla, Csejdy Réka, Mózs 

Barbara, Óházy Bálint (Kari 

Kommunikációs Csoport); Lentulai 

Martin Péter (Tanulmányi Bizottság) 

2024. január 9. Előkészítő ülés kari vezetés 

2024. január 9. Kari Tanács  

2024. január 11-13. Educatio kiállítás  

2024. január 15. Előkészítő ülés kari vezetés 

2024. január 22. Előkészítő ülés kari vezetés 

2024. január 22. Megbeszélés Nagy Anna Dorottya, Vida Mátyás 

József, Kovács Andrea, Verdon 

Márton, Mándoki Máté (GTK HÖK); 

Domoszlai Ákos (Gazdasági 

Bizottság); Huszár Boglárka, Xu 

Jáde Li (Kommunikációs és 

Rendezvényszervező Bizottság) 

2024. január 24. Megbeszélés Kassa Gabriella (Karrier Központ); 

Gila Gergő Zsolt (Tudományos 

Bizottság) 
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2024. január 24. Gólyatábor megbeszélés Domoszlai Ákos (Gazdasági 

Bizottság); Huszár Boglárka, Xu 

Jáde Li (Kommunikációs és 

Rendezvényszervező Bizottság) 

2024. január 24. Gólyatábor megbeszélés Diczkó Dalma (EHÖK); Domoszlai 

Ákos (Gazdasági Bizottság); Huszár 

Boglárka, Xu Jáde Li 

(Kommunikációs és 

Rendezvényszervező Bizottság) 

2024. január 24. Megbeszélés Gaál Virág (Diverzum) 

2024. január 26-28. Krakkói kirándulás  

 

Szenátus 

Szenátus 

Az ELTE legfőbb döntéshozó testülete a Szenátus, amelyben az EHÖK egyharmados 

képviselettel rendelkezik. A testület létszáma 49 fő, ebből 12 hallgató. Az ELTE SZMSZ 

értelmében a Szenátus tagja a tíz részönkormányzat HÖK elnöke, az EHÖK elnöke, valamint 

egy doktorandusz hallgató (az EDÖK elnök). 

Ülések 

Az ELTE Szenátusa a beszámolási időszakban kétszer ülésezett: 2023. október 9-én és 2023. 

december 11-én. Az ülésekre személyes jelenléttel került sor a Szerb utcai Szenátusi 

Tanácsteremben. Ezen felül 2023. szeptember 20. és 21., valamint 2023. november 13. és 14. 

között egy-egy levélszavazás is kiírásra került. Kari HÖK elnökként részt vettem az említett 

üléseken, illetve szavazatomat érvényesen leadtam az említett levélszavazásokon. 

A Szenátus elé kerülő személyi ügyek 

A beszámolási időszakban az alábbi személyi ügyek kerültek megvitatásra: 

• egyetemi ombudsman választása (Dr. Székely László); 
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• professor emeritus cím adományozása Örkény Antal részére; 

• professor emeritus cím adományozása Dr. Rényi András részére; 

• professor emeritus cím adományozása Dr. Tolcsvai Nagy Gábor részére; 

• Egyetemi Habilitációs Bizottság tagjának megválasztása (Dr. Horváth Zoltán; 

• tiszteletbeli doktor és professzor cím adományozása Bernhard Eitel részére; 

• tiszteletbeli doktor és professzor cím adományozása Kristie Long Foley részére; 

• tiszteletbeli doktor és professzor cím adományozása Jeremy Webbe részére; 

• tiszteletbeli doktor és professzor cím adományozása Svend Hansen részére; 

• tiszteletbeli doktor és professzor cím adományozása Ivics Zoltán részére; 

• professor emeritus cím adományozása Bánfalvy Csaba részére; 

• professor emeritus cím adományozása Csuhaj Varjú Erzsébet részére; 

• professor emeritus cím adományozása Feldné Knapp Ilona részére; 

• címzetes egyetemi tanári cím adományozása Tóvári József részére; 

• Egyetemi Etikai Testület tagjának megválasztása (Dr. Juhász Gábor). 

A Szenátus elé kerülő szakindítások, szakok adatainak módosítása 

A beszámolási időszakban az alábbi szakindítások, illetve szakokat érintő módosítások kerültek 

megvitatásra: 

• matematika alapképzési szakon alkalmazott matematikus specializáció, matematikus 

specializáció, valamint matematikai elemző specializáció esetében a meghirdethetőség 

vége félévének módosítása (a Természettudományi Kar gondozásában); 

• vegyész mesterképzési szakon gyógyszerkutatás specializáció, szerkezetkutatás 

specializáció, valamint szintetikus kémia specializáció esetében a meghirdethetőség 

vége félévének módosítása (a Természettudományi Kar gondozásában); 

• kutatás és innováció a felsőoktatásban mesterképzési szak létesítése és indítása (a 

Pedagógia és Pszichológiai Kar gondozásában); 

• csecsemő- és kisgyermeknevelő alapképzési szak indítása és jóváhagyása (a Tanító- és 

Óvóképző Kar gondozásában); 

• óvodapedagógus alapképzési szak indítása és jóváhagyása (a Tanító- és Óvóképző Kar 

gondozásában); 
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• geoinformatika mesterképzési szak indítása és jóváhagyása (az Informatikai Kar 

gondozásában); 

• a tanárképzés MEd szakjai pedagógiai-pszichológiai modulja tanári szakképzettség 

birtokában újabb (más szakos) tanári oklevelet adó tanárképzés tantervmódosítása; 

• komplex kommunikációs igényű személyek szakembere szakirányú továbbképzési szak 

létesítése és indítása (a Bárczi Gusztáv Gyógypedagógiai Kar gondozásában); 

• vak és látássérült személyek tájékozódás és közlekedés oktatója szakirányú 

továbbképzési szak létesítése és indítása (a Bárczi Gusztáv Gyógypedagógiai Kar 

gondozásában); 

• dalköltő szakirányú továbbképzési szak létesítése és indítása (a Bölcsészettudományi 

Kar gondozásában); 

• mesterséges intelligencia mesterképzési szak létesítése és indítása (az Informatikai Kar 

gondozásában); 

• szabad bölcsészet alapképzési szak (esztétika specializáció) tantervének módosítása (a 

Bölcsészettudományi Kar gondozásában); 

• esztétika minor tantervének módosítása (a Bölcsészettudományi Kar gondozásában). 

A Szenátus elé kerülő szabályzatok 

A beszámolási időszakban az alábbi szabályzatok kerültek megvitatásra: 

• ELTE Szervezeti és Működési Szabályzat II. kötet, Hallgatói követelményrendszer 

általános részének módosítására; 

• ELTE Szervezeti és Működési Szabályzat II. kötet 4. melléklete, a Felvételi Szabályzat 

Informatikai Karra vonatkozó rendelkezései módosítása; 

• ELTE Szervezeti és Működési Szabályzat I kötet 3.g) melléklet az ELTE Bárczi 

Gusztáv Gyógypedagógiai Kar Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása 

(habitusvizsgálat); 

• az ELTE Hallgatói Önkormányzat Alapszabályának a Gazdaságtudományi Kar 

Hallgatói Önkormányzatára vonatkozó fejezete módosítása; 

• ELTE Füvészkert működésének átszervezése, SZMSZ-ének jóváhagyása; 
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• Hallgatói Követelményrendszer a Különös rész Informatikai Karra és Tanító- és 

Óvóképző Karra vonatkozó fejezetének módosítása; 

• TTK SZMSZ I. kötet, a Szervezeti és Működési Rend 1. számú, valamint a 3.f. számú 

mellékleteinek módosítása; 

• ELTE Egyetemi Könyvtár és Levéltár SZMSZ 4. függelékének, az Egyetemi Könyvtár 

Használati Szabályzatának és annak csatolmányának módosítása. 

A Szenátus elé kerülő beszámolók 

A beszámolási időszakban az alábbi beszámolók kerültek a Szenátus elé: 

• jelentés az ELTE gyakorlóiskoláiban 2022-ben érettségizett tanulók jelentkezési és 

felvételi eredményeiről; 

• beszámoló az oktatás hallgatói véleményezéséről (2022/2023-as tanév tavaszi félév); 

• tájékoztatás az Oktatási és Képzési Tanács felé bejelentett képzésekről (2023/2024. 

tanév I. félév); 

• beszámoló az egyetemi ombudsman munkájáról a 2022.08.01. – 2023.07.31. közötti 

időszakra vonatkozóan; 

• beszámoló a 2023. évi DPR online hallgatói felméréséről; 

• beszámoló a 2023. évi DPR online felmérésről a 2018-ban és 2022-ben végzettek 

körében; 

• beszámoló a 2022-es évi Eurograduate felmérésről (DPR). 

A Szenátus elé kerülő egyéb ügyek 

A beszámolási időszakban a Szenátus ülésein az alábbi egyéb események történtek: 

• inklúziós díjak átadása. 

 

Kari Tanács 

Kari Tanács 

Az ELTE BTK legfőbb döntéshozó testülete a Kari Tanács, amelynek (hivataluknál fogva) 

teljes jogú tagjai a dékán, az intézetigazgatók, az önálló tanszékek vezetői, a Hallgatói 

Önkormányzat elnöke és a Doktorandusz Önkormányzat elnöke. A dékánhelyettesek 
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hivataluknál fogva jelen vannak és előterjesztői joggal bírnak. Ezenkívül a Kari Tanácsnak 18 

választott oktatói, 1 nem-oktatói, valamint 17 választott hallgatói tagja van.  

Ülések 

A Kari Tanács a beszámolási időszakban négy alkalommal ülésezett: 2023. szeptember 28-án, 

2023. október 26-án, 2023. november 30-án és 2024. január 9-én. Ezen felül szeptember 7. és 

8. között egy levélszavazásra is sor került. A szeptemberi ülésen személyes okok miatt nem 

tudtam részt venni, ezért a beszámolóm az említett ülés napirendi pontjait nem tartalmazza. A 

szeptemberi ülést leszámítva részt vettem az említett üléseken, és a levélszavazáson is 

érvényesen leadtam szavazatomat. 

A Kari Tanács elé kerülő személyi ügyek 

Az elmúlt időszakban a Kari Tanácson az alábbi személyi ügyeket tárgyaltuk: 

• professor emeritusi cím adományozása Dr. Feldné Knapp Ilona részére; 

• Brdarné Dr. Szabó Rita felterjesztése Pro Facultate Philosophiae-díjra; 

• Dr. Nagy Balázs felterjesztése Ürményi József Díjra; 

• Dr. Kiss Farkas Gábor felterjesztése Cziráky Antal Díjra; 

• Dr. Stipich Béla felterjesztése Barkóczy Ferenc Díjra; 

• Klemmné Dr. Gonda Zsuzsanna felterjesztése Oktatói Tudományos Diákköri Díjra; 

• Dr. Teller Katalin felterjesztése Oktatói Tudományos Diákköri Díjra; 

• Dr. Toronyi Zsuzsanna felterjesztése Amicus Facultatis-Díjra; 

• intézetigazgatói pályázatok véleményezése; 

• tanszékvezetői pályázatok véleményezése; 

• egyetemi tanári pályázatok véleményezése; 

• docensi pályázat véleményezés. 

A Kari Tanács elé kerülő oktatási ügyek 

Az elmúlt időszakban a Kari Tanácson az alábbi oktatási ügyeket tárgyaltuk: 

• dalköltő szakirányú továbbképzési szak létesítése és indítása; 

• német üzleti kommunikáció, kultúraközvetítés és fordítás specializáció létesítése és 

indítása német nyelv, irodalom és kultúra mesterképzési szakon; 
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• szabad bölcsészet alapképzési szak, esztétika specializáció tantervének módosítása; 

• esztétika diszciplináris minor tantervének módosítása; 

• beszédtréner, beszédtanácsadó szakirányú továbbképzés önköltségének módosítása; 

• javaslat angol nyelv és kultúra tanára osztatlan tanárképzési szak szakfelelősének 

személyére (Dr. Lázár Ildikó); 

• javaslat angol nyelvoktató mesterképzési szak (MA) szakfelelősének személyére (Dr. 

Uwe Pohl); 

• javaslat a művészettörténet mesterképzési szak (MA) szakfelelősének személyére 

(Gosztonyi Gergely); 

• javaslat az amerikanisztika mesterképzési szak (MA) szakfelelősének személyére (Dr. 

Hegyi Pál); 

• digitális bölcsészet minor specializáció létesítése és indítása; 

• ének-zene tanár szakos mesterfokozatú tanári szakképzettség megszerzésére irányuló 

képzés (Classroom Music Teacher) angol nyelvű indítása; 

• szakfordító és nyelvi mérnök szakirányú továbbképzési szak Képzési kimeneti 

követelményeinek módosítása és ezzel összefüggésben a szak tantervének módosítása; 

• finnugrisztika mesterképzési szak tantervének módosítása; 

• adatgazdász szakirányú továbbképzési szak költségtervének módosítása. 

A Kari Tanács elé kerülő szabályzatok 

Az elmúlt időszakban a Kari Tanácson az alábbi szabályzatokat tárgyaltuk: 

• a Bölcsészettudományi Karon doktori tanulmányaikat folytató, illetve a 2024/2025-ös 

tanévben megkezdő magyar és külföldi állampolgárságú hallgatók önköltségi díjai, 

valamint a 2024/2025-ös tanév felvételi eljárási díja; 

• javaslat az Egyetemi Habilitációs Szabályzat módosítására; 

• az ELTE SZMSZ III. kötet, Foglalkoztatási Követelményrendszer 1. sz. melléklettének 

(Habilitációs Szabályzat) módosítása. 
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Egyetemi Hallgatói Önkormányzat (EHÖK) 

EHÖK elnökség 

Az ELTE hallgatói önkormányzatait összefogó egyetemi szintű testület az EHÖK, amelynek 

elnöksége az alábbi személyekből áll: az EHÖK elnöke, a kilenc kari HÖK elnök, valamint a 

Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat. Állandó meghívottként a szombathelyi elnök is részt vesz 

az üléseken. Az EHÖK elnökségi ülésein összegyetemi, illetve országos szintű kérdéseket 

vitatunk meg. 

EHÖK elnökségi ülések (2023. szeptember) 

Az EHÖK elnöksége a szorgalmi időszak kezdetével ismét hetente ülésezett. A beszámolási 

időszakban tartott üléseken (a 2023. szeptember 27-ei ülést leszámítva) minden alkalommal 

részt tudtam venni. A szeptemberi elnökségi ülések alatt az alábbi témakörökről tárgyaltuk: 

Eenjoy projekt, mentális egészség az egyetemen. 

Az EHÖK elnöksége az októberi időszakban hetente ülésezett. Az adott hónapban sajnos 

kétszer is előfordult, hogy nem tudtam jelen lenni az EHÖK elnökségi ülésen: október 4-én a 

kezdődő BAB miatt, illetve október 18-án személyes okok miatt. Az utóbbi ülésen Kálmán 

Levente, gazdasági alelnököm helyettesített. Októberben az alábbi fontosabb témakörökről 

tárgyaltuk: Gólyabál, külföldi hallgatók lakhatási helyzete. 

A november 8-ai EHÖK elnökségi ülés keretein belül a gólyabálok szervezéséről, illetve a nyári 

gólyatáborok elszámolásáról esett szó. Diczkó Dalma az ülésen közölte a jelenlévő tagokkal, 

hogy bár a gólyatáborok előzetesen meghatározott keretösszeggel működtek, azok 35 millió 

forint mínusszal zárultak. Az elnökségi ülést megelőzően Dalma már tárgyalt a problémáról a 

kancellár úrral, és azt a javaslatot fogalmazták meg, hogy a különbséget a részönkormányzatok 

ISZTK keretéből finanszírozzuk. Természetesen ez csak azon részönkormányzatokat érinti, 

amelyek Fonyódligeten vagy Zánkán tartották a gólyatáborukat. Ebből adódóan az ÁJK HÖK, 

a TTK HÖK, illetve a Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat nem érintettek ezen kifizetések 

lebonyolításában. A keletkezett többletköltség kifizetését gólyatábori jelentkezések alapján 

tervezi lebonyolítani az EHÖK, amely ilyen formán a BTK számára kedvezőbb, mintha a 

gólyalétszámok lennének figyelembe véve. Ennek ellenére sem a BTK HÖK Elnöksége, sem a 

kari vezetés nem támogatja, hogy az ISZTK kereteket már lebonyolított rendezvények 
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költségeinek pótlására használjuk fel, hiszen azok elsődlegesen a hallgatói juttatások, 

ösztöndíjak kifizetésére szolgálnak. Személy szerint úgy vélem, hogy amennyiben a 

részönkormányzatok elfogadják ezt a fajta finanszírozást, úgy az EHÖK precedenst teremt az 

ISZTK keret ilyesfajta felhasználására. Továbbá, szeretném megjegyezni, hogy az ülés után 

szóban, később pedig írásban is jeleztem az EHÖK felé, hogy (mivel az összeltés gólyatáborok 

gazdasági ügyeit az EHÖK kezelte, és eddig egyetlen számla sem érkezett be a 

részönkormányzatokhoz) szeretném, ha a rendezvény összes tételének számláját valamilyen 

formátumban megkapnánk. Ezen kérésem következtében, rendes számlák hiányában Dalmától 

kaptam egy Excel-táblázatot, amelyben vagy olyan összegek szerepeltek, amelyek nem 

korrelálnak az általunk kiszámolt összegekkel, vagy előzetesen senki nem jelezte azok pontos 

költségét. Az eltéréseket természetesen jeleztem az EHÖK felé, de azóta erről a témáról az 

EHÖK elnökségi ülésen nem beszéltünk, az EHÖK Küldöttgyűlésen megfogalmazott 

kérdésekre pedig nem kaptunk kézzelfogható választ, így sajnos az ügy pontos kimenetelével 

kapcsolatban még mindig nem rendelkezem információval. 

A november 11-ei ülésen személyes okok miatt nem tudtam részt venni, így Kővágó Dóra, 

kulturális alelnököm helyettesített. Az említett ülésen Babos János szolgáltatási igazgató 

látogatta meg a csapatot, és többek között a kollégiumok fejlesztési kereteiről volt szó. Ezek 

mellett a gólyabálok költségvetéseinek hiánya is megvitatásra került, továbbá az ELTE 

Szolgáltató Kft.-vel kapcsolatos felmerülő rendezvényszervezési problémák is szóba kerültek.  

November 22-én a HÖOK vezetőképző értékelése volt a központban, amely után a 2024-es 

gólyatáborok esetleges időpontjairól és helyszíneiről beszélgettünk. Előreláthatólag ismételten 

két, különböző időpontban zajló gólyatábor megszervezésére lesz lehetőség az Erzsébet-

táborok területén (Fonyódliget, Zánka), amelyre 2024. augusztus 30. és szeptember 8. között 

kerülne sor. Az említett ülésen felvetettem a kérdést, hogy van-e lehetőség az országban más 

helyen lebonyolítani a gólyatábort, de sajnos egyetlen terület sem alkalmas akkora létszám 

befogadására, amellyel a BTK tervez. Ennek ellenére a Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat 

szerint, amennyiben azt időben jelezzük, esetlegesen az ELTE valamelyik kollégiumában is 

meg tudnánk szervezni a rendezvényt. Ez a megoldás ugyan több egyetemen is bevett 

szokásnak számít, az ELTE tekintetében a beiratkozás, mint gólyatáborban való feltétel, ennek 
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a kivitelezésnek gátat szabhat, ugyanis azokra mindig augusztus végén, a Tanulmányi Hivatal 

éves szabadságát követően kerül sor. 

Decemberben, illetve februárban viszonylag rövidebb ülésekre került sor, hiszen a 

vizsgaidőszak alatt nem voltak fontosabb aktualitások. 

EHÖK Küldöttgyűlés 

Az Önkormányzat legfőbb döntéshozó szerve a Küldöttgyűlés, melynek tagjai a 

részönkormányzatok elnökei, valamint a részönkormányzatok Küldöttgyűlése vagy hallgatói 

által delegált 3-3 tagja.  

EHÖK Küldöttgyűlés ülései 

Az ELTE HÖK Küldöttgyűlése a beszámolási időszakban kétszer ülésezett: 2023. október 25-

én és 2023. december 13-án. Az októberi ülésen mind az EHÖK elnökétől, mind a gazdasági 

alelnöktől a Gólyatábor elszámolásával kapcsolatban tettem fel kérdést, illetve érdeklődtem a 

következő évi gólyatábor szervezési tervekről, de mindkét esetben azt a választ kaptam, hogy 

még nem rendelkeznek információval az elszámolást illetően, így sem a költségekről, sem a 

jövőbeli tervekről nem tudnak nyilatkozni. 

A decemberi ülésen sajnos személyes okok miatt nem tudtam részt venni, de alelnökeimtől 

tudom, hogy a részönkormányzatok által ismételten felmerült a gólyatáborok kifizetésének 

kérdése. Ugyan ekkor már tudható volt, hogy a rendezvény 35 milliós mínusszal zárult, és ezt 

az EHÖK az ISZTK keretből szeretné finanszírozni, a feltett kérdésekre az EHÖK 

Küldöttgyűlése nem kapott választ. Mivel tudomásunk szerint sem kari gazdasági keretből, sem 

kari ISZTK keretből nem kerültek összegek átcsoportosításra, így továbbra is kérdés 

számunkra, hogy rendeződött-e a gólyatáborok kifizetése, illetve amennyiben igen, milyen 

módon. 

 

Gólyatábor 

Szervezői nap Zánkán 

A 2023-as évben a helyszínen csak egy szervezői napot tudtunk megtartani, így az információk 

többségét már a budapesti szervezői nap folyamán megpróbáltuk átadni a rendezvényen részt 
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vevő érdekképviselők számára. Utólag nagyon örülök, hogy a budapesti szervezői napunkat 

sikeresnek tudtuk be, és tényleg rengeteg dologra fel tudtuk készíteni az őrsvezetőket, mivel a 

zánkai szervezői napunk elég kaotikusra sikerült. A helyszínre való megérkezés után ugyanis 

kiderült, hogy Zánka még nem teljesen készült fel a szobák átadására, illetve a felpakolás is 

körülményesre sikeredett (mivel nem engedték felhajtani az összes kocsit egyszerre), így a 

napunk többségét a recepción töltöttük. A nehézségek ellenére a főszervező csapattal 

igyekeztünk a körülményekhez képest mindent megoldani: az eredeti szobabeosztás helyett 

például csináltunk egy új, ideiglenes szobabeosztást, a hiányzó szobákat pedig igyekeztünk 

kitakaríttatni, hogy minden szervezőnknek legyen hol aludnia. A szobák átvétele sajnos másnap 

sem haladt gördülékenyebben, így a gólyáink, illetve azon őrsvezetők, akik első nap ideiglenes 

szobát kaptak, csak 17 óra után tudták elfoglalni szobáikat. 

Ugyan a szervezői napunkon rengeteg nem várt problémát kellett megoldani, illetve csak a 

délutáni órákban tudtunk megérkezni Zánkára, összességében eredményesnek tekintem a napot, 

hiszen a gólyatánc megtanulása mellett sikerült bejárni a helyszínt, illetve csapatépítő 

játékokkal is készültünk a szervezők számára. A budapesti szervezői napunk után kiküldtünk 

egy visszajelző kérdőívet, hogy lássuk, mely területeken szükséges még a felkészítés, így 

próbáltuk a szervezők igényei szerint alakítani a Zánkán eltöltött első napunkat. A 

visszajelzéseket figyelembe véve igyekeztünk több időt szentelni az őrsvezető párok 

leleplezésére és megismerkedésére, illetve a kérések alapján nem került ismételten átnézésre a 

házirend. Helyette az első nap programját néztük át tüzetesebben, illetve átvettük a közös 

gólyatáborra vonatkozó szabályokat is. Gondolok itt arra, hogy milyen szabályok érvényesek a 

közös buliban, kit kell értesíteni, ha más kar gólyája lesz rosszul, vagy mit érdemes tenni, ha 

konfliktus alakulna ki a karok között. 

Gólyatábor 

Az idei gólyatáborunk szeptember 2. és 5. között került megrendezésre hagyományosnak 

mondható helyszínén, a Zánkai Erzsébet-táborban.  

Mivel az Önkormányzat költségvetése idén sem tette lehetővé, hogy külön gólyatáborokat 

szervezzünk, így ismételten összeltés rendezvényről beszélünk. Ugyan a közös gólyatábor 

fogalma nem teljesen újkeletű a szervezet számára, idén mégis sok mindenben eltért az eddig 

megszokott struktúrától. Az idei évtől ugyanis nem voltak többé altáborok, ami gyakran 
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megnehezítette a rendezvény lebonyolítását, hiszen a gólyák hivatalosan bármely altábor 

területére be tudtak menni. Ezen felül az altáborok egyetlen közös színpaddal rendelkeztek, 

amely a fórumon helyezkedett el, így minden este közös buliban tudtak részt venni a gólyák. 

Továbbá arról sem szabad megfeledkezni, hogy a tavalyi összeltés gólyatábor csúsztatva került 

megrendezésre, míg idén minden altábor gólyái egyszerre érkeztek és egyszerre távoztak.  

A közös érkezés természetesen megbonyolította a rendezvény kezdetét, hiszen eleve csak két 

külön vonaton fért el az összes altábor gólyája, amelyeket a MÁV két teljesen külön 

időpontban, minimum két óra eltéréssel engedett csak indítani. Ezen felül az érkezést azt is 

körülményessé tette, hogy a vonatok pontos indulását a gólyatábor előtt néhány nappal tudtuk 

csak meg, amely egyáltalán nem egyezett azzal az időponttal, amit előzetesen leadtunk. Ugyan 

időben jeleztük az EHÖK felé, hogy a vonatok indulásának ideje egyáltalán nem tetszik a 

számunkra, sajnos nem sikerült elintézni, hogy máskor indítsa a charter járatokat a MÁV. 

Emiatt az első napunk előzetesen betervezett programja teljesen felborult, amire még rájött a 

charter járat további késése is, így a dékáni köszöntőt 16:30 körül tudtunk megtartani, és a 

gólyák 17:00-kor tudták elkezdeni a napi programot. Ugyan ez a késés a BTK főszervezőin 

teljesen kívülálló tényező, tisztában vagyunk vele, hogy ezáltal az első napunk (amely talán a 

legnagyobb fontossággal bír a gólyák számára, hiszen aznap ismerik meg az őrs tagjait) nem 

mondható a legeredményesebbnek. Személy szerint úgy érzem, hogy a gólyatábor első napja 

teljes káosz volt, és őszintén sajnálom, hogy a gólyák számára a vonaton való várakozás, és a 

késői ismerkedés volt az első, amit a rendezvényből tapasztaltak. Ennek ellenére azt is 

fontosnak tartom megemlíteni, hogy mind az őrsvezetők, mind a többi szervező nagyon 

segítőkészek voltak, legyen szó regisztrációról, pakolásról, őrsidő beosztásról. Csupán az ő 

pozitív hozzáállásuk és rugalmasságuk mentette meg a gólyatábor első napját, így végül az első 

esti programunk már zökkenőmentesen le tudott menni.   

Ahogy azt a beszámolóm elején említettem, minden este közös bulira került sor a fórum 

területén. Sajnos a közös buli folyamán minden este történtek problémás dolgok, illetve több 

atrocitás is érte a gólyáinkat, így szeretnék reflektálni ezekre. Először is szeretném megemlíteni, 

hogy mindhárom nap a fellépők mögötti kivetítőn az alábbi felirattal voltak láthatók grafikák: 

ELTE GTK Gólyatábor 2023. Ezt a második nap folyamán jeleztem is az ELTE Szolgáltató 

Kft. felé, és kértem őket, hogy mivel már két egymást követő napon is ez a megtévesztő felirat 
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lett kivetítve, igyekezzenek az utolsó napra egy új grafikát kirakni. Úgy vélem ugyanis, hogy 

egy gólya számára, aki nem lát bele a szervezésbe, a felirat miatt úgy tűnhet, hogy a közös bulit 

igazából a GTK szervezte, pedig ez egyáltalán nem így volt.  Továbbá azt is érdemesnek tartom 

elmondani, hogy minden kép vagy videó, amely ezzel a felirattal került ki a közösségi médiába, 

egy külsős szemlélőnek is megtévesztő tud lenni. Éppen ezért tartottam fontosnak, hogy (bár a 

színpad a közös keretből lett fizetve, a GTK volt az egyedüli kar, azt egész nap használta) a 

közös buli folyamán azt az érzést keltsük a gólyákban, hogy egy összeltés rendezvényen 

vannak. A kérésem ellenére a Kft. semmit nem tett az ügy érdekében, így a gólyatábor utolsó 

napján is a fentebb említett felirat volt látható a színpad kivetítőjén, amelyet személy szerint 

felháborítónak találok.  

A közös buli folyamán egyéb módon sem sikerült építeni az ELTE-s identitást, hiszen több 

olyan alkalom is volt, amikor más karok gólyái sértő megjegyzéseket tettek a BTK-s gólyákra. 

Az egyik ilyen alkalom után az őrsvezetők rászólt a gólyákra, hogy legyenek kedvesek nem 

feszültséget kelteni a két kar között, a gólyák elmondták, hogy őket a csapatvezetők tanították 

arra, hogy a BTK-sokra sértő dolgokat kell mondani. Ezeket igyekeztünk jelezni az érintett kar 

felé, de a főszervezők nem voltak hajlandóak belátni, hogy a sztereotípiákat nem építeni, hanem 

lerombolni kéne a gólyákban. Pont emiatt, és hasonló események miatt gondolom azt, hogy a 

jelenlegi konstrukcióban az összeltés gólyatábor nemhogy nem építi, de egyenesen rombolja z 

ELTE-s identitás kiépítését. Amíg ugyanis az egyes karok szervezői nem lesznek felkészítve 

arra, hogy segítség feloldani az egyes sztereotípiákat, és segítsék a gólyák integrációját egy 

összeltés közegbe, a közös gólyatábor szervezése veszett fejsze nyele. 

Ugyan a beszámolómban többségében negatív dolgokat emeltem ki, fontosnak tartom 

megemlíteni, hogy minden, ami az altáborban történt, gördülékeny volt, és az őrsvezetők is 

rugalmasan kezeltek minden felmerülő feszültséget. Éppen ezért engedjétek meg, hogy 

köszönetet mondjak mindenkinek, aki valamilyen formában hozzájárult a rendezvény 

lebonyolításához (legyen őrsvezető, sofőr, egyéb szervező vagy vendég), mivel sose fogom 

elfelejteni azt az érzést, amikor egy hosszú és fáradalmas nap után ismét beléptem az altábor 

területére, és minden újra a helyére került bennem. Külön szeretném kiemelni a Pakoló 

Bizottságot, akik minden kérésünket percek alatt teljesítették, és hajnalban is ébren voltak, hogy 

a többi szervező nyugodtan tudjon aludni. Külön köszönöm a titkárságnak, hogy segítettek a 
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főszervezői csapatnak mindenben, amiben szükségünk volt rá, illetve köszönöm Szaminak is, 

hogy az eddigi évek legcsodálatosabb speaker-e volt az idén a táborunkban. Köszönet továbbá 

az Elnökség minden tagjának, hogy a gólyatábor szervezésének aktív részesei voltak, és hogy 

minden felmerülő problémát segítettek elhárítani! Külön köszönöm még Jádénak, aki egész 

nyáron keményen dolgozott, hogy egy fantasztikus és kreatív élményben lehessen része a 

gólyáinknak, és aki a helyszínen minden felmerülő problémára azonnal tudott reagálni! És 

végül, de nem utolsó sorban, köszönöm Levinek és Bogesznak, hogy február óta közösen 

szenvedtünk végig minden akadályt, és hogy a legmélyebb ponton is segítették átlendülni a 

rendezvény lebonyolítását. Tudom, hogy nem ez volt életetek legjobb gólyatábora, és sajnálom, 

hogy nem tudtam nektek megadni azt az élményt, amit érdemeltetek volna, de remélem, hogy 

a közös szervezés, az altáborban eltöltött idő, és az utolsó nap közös bájolója kárpótol egy kicsit 

titeket! És innen üzenem nektek, hogy nincs más, aki jobban megérdemelte volna azt a piros 

passzt, mint ti ketten! Köszönöm, hogy vagytok! 

Gólyatábor értékelő 

Az idei éven a Gólyatábor értékelőjét igyekeztünk az eseményt követő első hetekben megejteni, 

hogy minél több releváns visszajelzés juthasson el hozzánk. Így szeptember 20-án ültek össze 

a szervezők, hogy megosszák tapasztalataikat. Összesen öt csapatra bontottuk a szervezőket, 

hogy hatékonyabban tudjunk haladni az összeírt kérdésekkel. Az öt csapatvezetőt ugyan a 

szervezői gárdából választottuk, de sem főszervező, sem a bázis tagjai nem vittek csapatot, 

ezzel is igyekezve biztostani az anonim visszajelzés lehetőségét. A csapatvezetők a következő 

szervezők voltak: Darkó László Tibor, Gosztom Dalma, Lentulai Martin Péter, Szabó Panna és 

Xu Jáde Li. A csapat visszajelzéseit még az EHÖK-ös értékelő előtt összeszedtem, és 

igyekeztem minden olyan problémának hangot adni, ami a közös szervezést illette. Ezúton is 

köszönöm a csapatvezetőknek, hogy vállalták ezt a feladatot, illetve a szűkös határidő ellenére 

összeszedtek minden visszajelzést a számunkra. Az értékelőn való résztvevőknek pedig 

köszönöm, hogy meglátásaikkal hozzájárultak ahhoz, hogy az elkövetkezendő években egy 

még eredményesebb gólyatábort tudhasson maga mögött a szervezet. Remélem, hogy a 

rendezvénnyel kapcsolatos meglátásaink által a jövőben már nem fognak előfordulni olyan 

hibák, amelyekbe az idei esemény szervezés alatt estünk. 
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2024-es Gólyatábor 

Ugyan az idei gólyatábor szervezése még nem kezdődött meg, az első beszélgetéseken már 

túlvagyunk a főszervezőkkel. Ahogy annak a félév folyamán többször is hangod adtam, 

személy szerint nem szeretnék visszatérni többé Zánkára. Mivel azonban tudom, hogy a 

gólyatáborunk kapacitását csak kevés hely tudja biztosítani az országban, nyitottak vagyunk a 

beszélgetésre. 2024. január 24-én megtörténtek az első egyeztetések az EHÖK elnökével, 

akinek jeleztük, hogy mik azok a rendezvényelemek, amik mellől semmiképp sem szeretnénk 

tágítani. Mivel elsődlegesen egy szeparált gólyatábort szeretnénk megrendezni, örülnénk, ha 

Fonyódligetre tudnánk menni. Diczkó Dalma, az EHÖK elnöke azonban jelezte számunkra, 

hogy több kar is igényt tart erre a helyszínre, így csak a többi karral folytatott beszélgetés után 

fog kiderülni, hogy hol tudjuk megszervezni az idei tábort. Felmerült az az igény is, hogy 

esetlegesen a zánkai táborok ideje alatt lehessünk Fonyódligeten, ezáltal megteremtve a 

lehetőséget, hogy egy fonyódligeti tábor megvalósulhasson az első megadott intervallumban, 

míg egy második fonyódligeti tábor (a többi kar igényeinek megfelelően) megvalósulhasson a 

második intervallumban. Ugyan 2023 elején is sor került egy hasonló beszélgetésre az EHÖK 

elnökkel és a főszervezőkkel, az általunk leadott igények kis százalékban teljesültek csak, így 

nem vagyok biztos abban, hogy az idei éven ez máshogy alakulna. Ennek ellenére bízom abban, 

hogy a szervezői csapat által ismételten egy fantasztikus gólyatábor részesei lehetünk, 

függetlenül attól, milyenek az adott körülmények. 

 

Utánpótlásképzés  

Az alapok 

A 2023-as utánpótlásképzésünk vezetésére (amely még mindig a Bologna Albizottság nevet 

viseli, vagyis röviden BAB) három BAB vezért kértünk fel: Burián András (Magyar Szakos 

Hallgatói Érdekképviselet), Trautmann Máté András (SZMI) és Tringer Berta (SZMI). Ugyan 

az említett BAB vezérek az elsődleges vezetői a Bizottságnak, az Elnökség oldaláról az 

utánpótlás koordinálásáért, illetve annak zökkenőmentes lebonyolításáért Kővágó Dóra felel, 

aki a félévben eleinte heti rendszerességgel, majd igény szerint ült össze a BAB vezérekkel.  
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Az utánpótlásképzés felépítését illetően igyekeztünk megtartani az eddig megszokott struktúrát, 

így az elnöki előadást követően sor került a tanulmányi tájékoztatóra, majd a tanulmányi teszt 

megírására. Újdonságnak számított viszont, hogy az első megmérettetés után (2023. október 

25-én) egy IK-s bemutatkozót szervezünk a BAB résztvevőknek, hogy ezáltal jobban 

megismerhessék az Önkormányzat képviselőit. A jelentkező számát illetően egyébként a 2023-

as BAB az eddigi legsikeresebb utánpótlásképzésnek tudható be, hiszen összesen 180 

érdeklődő jelentkezett.  

Elnöki és tanulmányi előadás 

Az első alkalmon az érdeklődők Egyetemünk és Karunk történelmével, struktúrájával, a 

hallgatói mozgalommal, annak kezdetével, illetve szervezetünk felépítésével és vezető 

személyeivel ismerkedhettek meg az elnöki előadáson keresztül. A 2022-es alkalomhoz 

hasonlóan az első előadáson az összes Intézeti Képviseleti elnök, az Elnökség tagjai, illetve a 

Tiktárságunk is bemutatkozott a BAB résztvevők számára, hiszen fontosnak tartjuk, hogy az 

első pillanattól kezdve arcokat tudjanak társítani a nevekhez és titulusokhoz, ezzel is elősegítve 

a személyesebb légkör kialakítását. A képzés második alkalmát a Tanulmányi Bizottság 

tartotta, amelyen az alapvető tanulmányi kérdésekről és fogalmakról volt szó. A harmadik héten 

a BAB-osok az első két előadás anyagából írtak tanulmányi tesztet, amelyet szintén a 

Tanulmányi Bizottság állította össze. Igyekeztünk arra is figyelni, hogy amennyiben valakinek 

nem megfelelő a tanulmányi teszt időpontja, úgy később is pótolni tudja azt. Így kettő hivatalos 

és több nem hivatalos pótalkalomra is sor került az őszi szünet előtt.  

Mivel BAB vezéreink elengedhetetlennek tartják, hogy a szakmai részen túl lehetőséget 

biztosítsunk az ismerkedésre is, ezért minden BAB alkalmat különböző ismerkedős játékok 

követtek. Továbbá igyekszünk az Intézeti Képviseletekre is nagyobb hangsúlyt fektetni, mivel 

elsődlegesen az adott IK-val fognak majd dolgozni a tavasszal megválasztásra kerülő 

érdekképviselők. Ezért a szünet utolsó BAB alkalmán minden Intézeti Képviselet külön 

ismerkedős alkalmat tartott, ahol kötetlenebb beszélgetésekre kerülhetett sor.  

Szakterületi bizottságok 

Az őszi szünetet követően az utánpótláson részt vevő hallgatók elsődlegesen a Pakoló 

Bizottsággal ismerkedhettek meg, majd november 11-én, szombaton, egy egész napos „24 órás 

vetélkedőn” vettek részt, amely után az Elnökség, illetve a BAB vezérek és az érintett IK 
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elnökök közösen értékelték a BAB-ok eddigi teljesítményét. Ezt követően, már redukált 

létszámmal kezdődtek meg a szakterületi bizottsági workshopok, amelyeket az Elnökség tagjai, 

illetve a hozzájuk tartozó bizottságok tartanak. November 15-én a Gazdasági Bizottság, 

valamint a Külügyi és Határon túli Ügyekért Felelős Bizottság tartotta az utánpótlásképzést, 

majd november 22-én két további bizottságunk mutatkozott be: a Kommunikációs és 

Rendezvényszervező Bizottság, valamint a Kulturális és Sportbizottság. A novemberi BAB 

alkalmakat a Szociális Bizottság zárta november 29-én. Továbbá, december 6-án a Tanulmányi 

Bizottság, majd december 13-án a Tudományos Bizottság is bemutatkozott. Az említett 

workshopokon nemcsak az BAB tagok, de az aktuálisan bemutatkozó szakterületekhez tartozó 

referensek is szép számban vettek részt. Köszönöm mindenkinek, aki részt vett az említett 

szakterületi workshopokon! 

24 órás vetélkedő 

Ahogy már említettem, 2023. november 11-én került sor az idei 24 órás vetélkedőnkre, amelyre 

közel kilencven hallgató jelentkezett. Hagyományainkhoz híven az Elnökség, illetve a BAB 

vezérek, továbbá a nagy létszámra való tekintettel kettő bizottsági tagunk segédkezett a 

csoportok vezetésében. Bár az idei 24 órás vetélkedőnk ismételten rövidebbre sikerült, mint 24 

óra, úgy vélem, elegendő volt a feladatokra jutó idő, és egy nagyon mozgalmas napot tudtunk 

eltölteni a BAB tagokkal. Ebből kifolyólag nem tartom szükségesnek, hogy az utánpótlás 

visszatérjen az eredeti 24 órás formátumába, hiszen a 12 óra is teljesen elegendő ahhoz, hogy 

közelebbről megismerjük az utánpótláson részt vevőket.  

Az idei vetélkedő során, bár már hagyományosnak mondható feladatok/játékok is részét 

képezték a napnak, rengeteg új dolog került bevezetésre. Ezek közül szeretném kiemelni, hogy 

a nap felénél a csapatok a TÓK tornatermében találkoztak (ezúton is köszönöm Takaró 

Milánnak, a TÓK HÖK elnökének, aki segített a teremfoglalásban), hogy egy közös kvíz 

keretein belül megmérettessék tudásukat. Úgy gondolom, az említett közös program segített 

abban, hogy a különböző csapatokban mozgó emberek közös élményekkel gazdagodjanak, 

illetve a csapatok közötti verseny is hozzájárult a jó hangulathoz. Ezen kívül a HÖK iroda 

alagsorában lévő szabadulószobát is szeretném megemlíteni, hiszen egy hihetetlenül kreatív, és 

élvezetes feladatot sikerült összehozni.  
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A feladatok, illetve az állomások többsége a város különböző kültéri területeire lettek tervezve, 

de sajnos az esőnek sikerült elmosnia őket. A reggeli rossz idő beköszöntével kénytelenek 

voltunk egy újfajta tervvel haladni, így a nap második részében többnyire a kampusz területén 

tartózkodtunk. Ezúton is köszönöm a BAB vezéreknek, illetve Kővágó Dórának, hogy egy 

rendkívül jó hangulatú 24 órás vetélkedőt sikerült összehozni! Továbbá köszönöm a bázisnak 

és az állomásvezetőknek is, hogy segítőkészek és rugalmasak voltak a nap folyamán 

 

Mesterszakos választások 

Időszakok 

Az Alapszabálynak megfelelően 2023. szeptemberében is kihirdetésre kerültek az őszi 

érdekképviseleti és küldöttgyűlési választások a mesterszakos hallgatók körében. Az Ellenőrző 

Bizottság a választásokat többszörösen meg kellett, hogy hosszabbítsa, így az a következő 

végső időszakok voltak érvényben a választások során: 

Kihirdetési időszak: 2023. szeptember 19. – 2023. október 1. 

Indulási szándék jelzésének határideje: 2023. október 1. 

Jelöltállítási időszak: 2023. október 2. – 2023. október 13. 

Bemutatkozási időszak: 2023. október 16. – 2023. október 22. 

Választási időszak: 2023. október 23. – 2023. november 5. 

Szavazatszámlálás és eredményhirdetés: 2023. november 6. 

Megjegyzés 

A mesterszakos választásokkor rendszeresen felmerül az a probléma, hogy nehezen érik el a 

képviselők az egyes körzetekhez tartozó 25%-os részvételi arány. Ennek egyik fő oka, hogy az 

alapszakos és osztatlan tanárszakos választások során a körzetek szakokhoz, míg a 

mesterszakos választások során többnyire az Intézeti Képviselethez vannak kötve. Ennek 

fényében az adott Intézeti Képviseletnek akkor is el kell érnie az összes hozzájuk tartozó szakon 

tanulók 25%-ának szavazati arányát, ha az adott évben csak egyetlen szakon indul mesterszakos 

képviselő. Ez a probléma idén leginkább a Szabadbölcsészeti és Médiakutatási Intézetek 

Képviseletét érintette, ahol csak médiás hallgatók indultak el a választásokon, de a médiás 
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szavazatok mellett szükségük volt a többi (összesen öt), körzetükhöz tartozó szakos hallgató 

szavazatira is. Ahogy azt már többször is említettem (mind beszámolóban, mind a 

Küldöttgyűlés ülésein), hosszú távon érdemes lehet átgondolni a választások körzeteinek 

struktúráját. Személy szerint azonban azt gondolom, hogy bármennyire is egyszerűsítené a 

választások lebonyolítását, ha a tavaszi választásokhoz hasonlóan szétbontanánk a körzeteket, 

a demokrácia fényében egyenlőbb, ha a választások alatt minden hallgató rendelkezik szavazati 

joggal (nem csak azon hallgatók, akinek a körzetében indul érdekképviselő), hiszen a HÖK a 

Karon tanuló minden hallgató érdekképviseleti szerveként kell, hogy működjön. Ebből 

kifolyólag lehet, hogy a körzetek egyszerűsítése helyett inkább a hallgatók részvételi arányának 

növelésére kéne fókuszálnunk, és ismételten elérni azt, hogy Karunk hallgatói magas számban 

vegyenek részt az érdekképviseleti választásokon.  

A másik tényező, amely befolyásolja a mesterszakos választások kimenetelét, a Karunkon 

tanuló nemzetközi hallgatók kérdése. Ez leginkább az Angol-Amerikai Intézeti Képviselet 

hallgatói érdekképviselőit érintette, hiszen körzetük közel fele külföldi hallgató, akik sok 

esetben nincsenek tisztában a Kar és a Hallgatói Önkormányzat működésével. Szerencsére a 

személyes felkeresések révén sikerült orvosolni a problémát, de hosszú távon érdemes lehet 

elgondolkozni azon, hogy milyen úton lehet hatékonyabban integrálni a külföldi hallgatókat 

Karunk közösségébe. Elsődlegesen az anglisztika mesterszakos hallgatóknak szervezett 

fórumon merült fel az említett kérdés, ahol megfogalmazódott, hogy sok esetben az elérés 

hiánya a legnagyobb probléma, ugyanis a külföldi hallgatók gyakran más közösségi média 

felületeket használnak, mint a magyar hallgatók. A probléma megoldásaként elkezdődött egy 

párbeszéd az Angol-Amerikai Intézeti Képviselet, és az Intézet oktatói között, akik 

felajánlották, hogy a szemeszter elején az óráikon szívesen segítenek (akár QR-kódok vagy 

Facebook-csoportok linkjeinek kiosztásával) nagyobb elérést generálni a külföldi hallgatók 

körében. Továbbá a Külügyi és Határon túli Ügyekért Felelős Bizottsággal is beszéltem a 

problémáról, és igyekszünk a külföldi hallgatók számára is készíteni egy információs 

kiadványt, amely (amennyiben a felvételi levelükkel együtt kiküldésre kerülne) 

megkönnyíthetné a tanulmányi kérdések értelmezését, a közösségbe való integrációt, illetve 

segítséget nyújtana abban is, hogy tudják, kihez fordulhatnak, ha kérdésük akadna. 
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Reménykedem abban, hogy ez a folyamat lehetővé teszi majd, hogy a külföldi hallgatók 

egyetemi élete is sokkal gördülékenyebb legyen. 

A választásokkor ugyan több problémába is ütköztünk, sikeresen zárultak az őszi mesterszakos 

választások. Köszönöm minden érdekképviselőnek, aki hozzájárult a szavazatok 

megszerzéséhez, illetve köszönöm azon hallgatóknak is, akik szerint fontos kifejezni 

véleményüket a Hallgatói Önkormányzat választásai révén, ezzel is élve jogaikkal. 

 

Gólyabál 

Szervezési folyamatok 

Az 2023-as gólyabálunkat az IK HÖK-kel és a TTK HÖK-kel közösen szerveztük meg a 

lágymányosi Gömb Aulában 2023. november 30-án. Ahogy már az előző Küldöttgyűlésen 

említettem, a BTK HÖK oldaláról a szervezésben Huszár Boglárka (Kommunikációs és 

Rendezvényszervező Bizottság), illetve Domoszlai Ákos (Gazdasági Bizottság), valamint 

jómagam vettünk részt. Ezen felül Xu Jáde Li és Gosztom Dalma is besegítettek a rendezvény 

szervezési folyamataiba. Ezúton is köszönöm mindenkinek, aki valamilyen módon hozzájárult 

a rendezvény lebonyolításához! 

A gólyabál szervezése már a szemeszter elején elkezdődött, hiszen a legelső alkalmak csupán 

a koncepció és a tematika kitalálására voltak szentelve. Az idei éven igyekeztünk visszatérni a 

megszokott struktúrákhoz, és bár vacsorát a költségvetés fényében nem tudtunk szervezni, 

nyitótáncokkal és tombolával is kiegészült a rendezvény. A szervezés során a legtöbb problémát 

ismételten az ELTE Szolgáltató Kft.-vel való kommunikáció és együttműködés jelentette. A 

gólyatáborok negatív tapasztalataira alapozva a BTK HÖK egyetlen főszervezője sem szerette 

volna elvállalni a Kft.-vel való kapcsolattartás feladatát, így azt az IK HÖK rendezvényese látta 

el. Bár a gólyabálok pontos időpontját már a szemeszter legelején lekommunikáltuk a Kft. felé, 

ismételten az utolsó pillanatban történt csak bármiféle mozgolódás. Mivel a mi gólyabálunkon 

kívül még további kettő gólyabálra került sor az előttünk lévő hetekben, ezért sokszor fordult 

elő, hogy a Kft. csupán az egyik gólyabál egyeztetésével írt alá szerződéseket, megfeledkezve 

arról, hogy a másik kettő gólyabál esetlegesen mást szeretni. Ilyenek voltak többek között a 
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rendezvény kezdésének és befejezésének pontos időpontja, a színpad- és hangtechnika 

leszerződése, illetve a dekor kérdése is.  

Elsődlegesen szeretném megemlíteni, hogy amikor jeleztük a Kft. felé, hogy mi lenne a pontos 

menetrendünk a rendezvényt illetően, illetve mikor szeretnénk elkezdeni a beengedést, azt a 

választ kaptuk, hogy már megkötötték a szerződést, és nem tudnak változtatni rajta. 

Természetesen a szerződést az alapján kötötték meg, amit a legelső gólyabál közvetített feléjük, 

de ez személyes véleményem szerint nem jelenti azt, hogy a másik két rendezvény időtartama 

ne térhetne el ettől. Amikor kifejeztük nemtetszésünket a történtekkel kapcsolatban, azt a 

választ kaptuk, hogy a lágymányosi karok 20:00-kor (amikor a rendezvényt kezdeni szerettük 

volna) még zárthelyi dolgozatokat iratnak, ezért semmiképp sem kivitelezhető, hogy olyankor 

kezdjük meg a beengedést. Hosszas beszélgetések és egyezkedések árán végülis sikerült 

kideríteni, hogy sem a lágymányosi karok vezetése, sem más nem adott át ilyen információt az 

ELTE Szolgáltató Kft. számára, így végülis sikerült lebeszélni, hogy az ehhez tartozó költségek 

emelése révén előrébb tudjuk hozni a rendezvény kezdetét.  

A második megjegyzésem a színpadtechnikára vonatkozik, amelyhez viszonylag későn 

kaptunk „árajánlatot” (már ha a Kft. által küldött Excel-tábla annak nevezhető), annak ellenére, 

hogy heteken keresztül igyekeztünk megszerezni azt. Mivel azonban a Kft. nem küldött 

árajánlatot, inkább az első gólyabál szervezőihez fordultunk, hogy küldjék el az ő 

rendezvényükre vonatkozó ajánlatot, amely kiindulási alapnak tökéletesnek vélhető. Amint az 

említett árajánlatot kézhez kaptuk, a magas költségre való tekintettel elkezdtünk saját 

árajánlatok után nézni, és sikerült is egy viszonylag kedvező (a Kft. által ajánlott ár közel 

harmadáért) ajánlatot kapni, amelyet azonnal továbbküldtünk a Kft. számára. Ezen a ponton 

hivatalos árajánlatot még mindig nem kaptunk a Kft.-től, de a saját árajánlatunk után 

megküldték az általuk szerzettet is. Amikor közöltük, hogy továbbra is a saját árajánlatunkkal 

szeretnénk megvalósítani a rendezvényt, a Kft. többszörösen is kijelentette, hogy ez nem 

kivitelezhető, arra hivatkozva, hogy az általunk továbbított ajánlat nem tartalmaz mindent, 

amely az ő árajánlatuk részét képezi. Ezután többször (mind szóban, mind írásban) jeleztük, 

hogy szerintünk tud a cég egy kiegészített árajánlatot is küldeni, ehhez azonban beszélni kéne 

a céggel (mind az általunk megszerzett kontakt teljes nevét, mind a telefonszámát továbbítottuk 
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a Kft. felé). Erre természetesen nem kaptunk reakciót, majd addig húzódott a dolog, amíg 

kénytelenek voltunk elfogadni a Kft. által szerzett, többszörösen drágább árajánlatot.  

Végül pedig, szeretnék egy fél mondatot szólni a dekorációról is, amely bár egyáltalán nem 

fontos része a rendezvénynek, a koronavírus sejtet idéző dekorációs elemek magukért 

beszélnek. Ezen a ponton pedig mindenki döntse el magának, hogy ezek mennyire passzoltak 

az általunk megálmodott tematikához. Végülis, az emberi képzelet határtalan … 

Gólyabál értékelő 

A gólyabálon dolgozó hallgatók számára a Kommunikációs és Rendezvényszervező Bizottság 

már megküldte a visszajelző kérdőívet, így a dolgozók visszajelzése már megvan. Szeretném 

kiemelni, hogy sok esetben a visszajelzések negatív hangnemben íródtak, viszont ezek egytől-

egyik más karok érdekképviselőitől érkeztek. Sok esetben a kellemetlen érzés onnan eredt, hogy 

különbségek voltak a karok dolgozóinak feladatai, esetlegesen juttatásai között. Ez viszont csak 

abban az esetben lenne kiküszöbölhető, ha minden kar kifizetné a rendezvényen dolgozókat, 

vagy egyetlen kar felelne az érdekképviselők biztosításáért (ahogy azt a szervezés legelején fel 

is ajánlottuk). A közös főszervezői értékelőre még mindig nem került sor. 

 

Budapest, 2024. január 31. 

 Vida Veronika s.k. 

 elnök  

             ELTE BTK Hallgatói Önkormányzat 
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Gazdasági Bizottság  

2023.augsztus 28. – 2024. január 28. 

Személyi ügyek 

 

A Bizottság tagjai: 

• Kálmán Levente, gazdasági alelnök, a Bizottság elnöke (2023. december 31-ig), 

• Domoszlai Ákos, gazdasági alelnök, a Bizottság elnöke (2024. január 1-től). 

 

Ülések, programok 

 

Az időszakban a Bizottság tagjai az alábbi üléseken és programokon vettek részt: 

• 2023. augusztus 29. – Gólyatábor szervezői meeting 

• 2023. szeptember 1. – Gólyatábor szervezői nap 

• 2023. szeptember 14. – Gólyatábori elszámolás – szabad keret 

• 2023. szeptember 18. – Elnökségi ülés 

• 2023. szeptember 21. – GT kibeszélő – EHÖK 

• 2023. szeptember 25. – Hallgatói interjú a HÖK gazdálkodásáról 

• 2023. október 2. – Egyeztetés a Gólyahajóról potenciális külsős partnerrel 

• 2023. október 9. – Gólyatábor értékelő EHÖK 

• 2023. október 10. – Egyeztetés a kari vezetéssel, a kommunikációs csoporttal és az 

üzemeltetéssel a termek egységes számozásának és kitáblázásának kivitelezéséről 

• 2023. október 18. – EHÖK Elnökségi ülés (Vida Veronika képviseletében) 

• 2023. október 19. – Elnökségi ülés 

• 2023. október 25. – EHÖK Küldöttgyűlés 
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• 2023. október 26 . – Elnökségi ülés 

• 2023. november 6. – Gólyabál megbeszélés  

• 2023. november 7. – Elnökségi ülés  

• 2023. november 8. – Gólyabál helyszínbejárás  

• 2023. november 13. – Gólyabál megbeszélés  

• 2023. november 23. – Elnökségi ülés  

• 2023. november 24. – BTK HÖK Hálaadás  

• 2023. november 29. – Etele mozi megbeszélés 

• 2023. november 30. – Kari Tanács  

• 2023. november 30. – Elnökségi ülés 

• 2023. december 13. – EHÖK Gazdasági Bizottság ülés 

• 2023. december 15. – Vezetőségi karácsony 

• 2023. december 20. – Elnökségi ülés 

• 2024. január 4. – GTK HÖK megbeszélés 

• 2024. január 9. – Kari Tanács 

• 2024. január 9. – Elnökségi karácsony 

• 2024. január 11-13. – Educatio kiállítás 

• 2024. január 19. Történeti Intézeti Képviselet alakuló ülése 

• 2024. január 22. GTK HÖK megbeszélés 

• 2024. január 24. Gólyatábor megbeszélés EHÖK-kel 

 

EHÖK Gazdasági Bizottság 

 

A Bizottság az időszakban három ülést tartott, valamint egy informális (nem 

határozatképes) ülést.  

A Bizottság első ülését 2023. szeptember 25-én tartotta az időszakban. Az ülés napirendi 

pontjai az alábbiak voltak: 
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1. Aktualitások 

2. Egyebek. 

Az ülésen beszéltek a karok között létrejövő eszközbankról, a költségvetési tervekről, 

illetve a leltárról is. 

A Bizottság második ülését 2023. október 25-én tartotta. Az ülés sajnos nem volt 

határozatképes, mivel a Bizottság tagjai nem voltak jelen kellő létszámban, így az ülés 

előzetesen kiküldött napirendi pontjait csak informális keretek között tárgyalták.  

A Bizottság harmadik ülését 2023. november 20-án tartotta. Az ülés előzetesen 

kiküldött napirendi pontjait a következőek voltak: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

A Bizottság utolsó ülését 2023. december 13-án tartotta. Az ülés előzetesen 

kiküldött napirendi pontjait a következőek voltak: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

 

Kari Ösztöndíjbizottság 

 

A félévben négy alkalommal ülésezett a KÖB, összesen ötször tett Levente javaslatot 

az aktuális havi közéleti ösztöndíjakra a szeptember és január közötti időszakban, ezeket 

minden esetben támogatta a Bizottság. A KÖB ülések időpontjai az alábbiak voltak: 

 

• 2023. szeptember 21. 

• 2023. október 12. 

• 2023. november 16. 

• 2023. december 7. 
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Titkárság, iroda, félfogadás 

 

A beszámolási időszakban lezajlott a Gólyatábor, amely előkészületében a Titkárság 

tagjai végig segítségünkre voltak, abban aktívan részt vettek. Az ezzel kapcsolatos teendőik 

pedig a tábor végeztével is folytatódtak, ugyanis a Gólyatábor során a biztonsági szolgálat 

által 

elkobzott tárgyakat az időszak alatt őrizték, és koordinálták azoknak a Gólyákhoz történő 

visszajuttatását. 

 A szorgalmi időszak kezdetével ismét érvénybe lépett az irodatakarítási beosztás az 

Intézeti Képviseletek között, amely az egész beszámolási időszak alatt jól működni látszott. 

Október hónaptól be lett vezetve, hogy a titkárság ajtaját nyitvatartási időn túl kulccsal 

zárjuk a hallgatók adatainak és az iroda értéktárgyainak védelmének érdekében.  

A karácsonyi irodabuli után az elnökség úgy döntött, hogy újra létrehozza a Takarító 

Bizottságot. Olyan emberek lettek felkérve, akik egyébként is sok időt töltenek az irodában. 

Innen is szeretném megköszönni nekik, hogy kitakarították az elég rossz állapotban lévő irodát 

és remélem meg tudjuk tartani ezt a szép rendet közösen. 

 

Gólytábor 

 

A Gólyatábor 2023. szeptember 2. és 5. között került megrendezésre Zánkán, erről 

részletes beszámolóját Leventének a 2022/2023/II. féléves időszakra vonatkozó, szeptemberi 

beszámolójában olvashattok. 

  

Gólyabál 

 

2023. októberében kezdődtek el a Gólyabál szervezési megbeszélések heti 

rendszerességgel, ezek nagyrészt a Teams felületén történtek online. 



EÖTVÖS LORÁND TUDOMÁNYEGYETEM 

BÖLCSÉSZETTUDOMÁNYI KAR 

HALLGATÓI ÖNKORMÁNYZAT 

Beszámoló 2023/24. őszi félév  35 / 170 

2023. november 30-án került megrendezésre, az IK-val és a TTK-val közösen, a 2023-

as Gólyabál. Az esemény helyszínűéül a Lágymányosi campus Gömb-aulája szolgált. A 

rendezvény nagyon jól sikerült és a hallgatók látszólag nagyon jól érezték magukat. 

 

24 órás 

 

2023. november 11-én zajlott az immár hagyományosnak számító, az utánpótlásképzés 

egyik fontos részének számító rendezvény, a 24 órás. A rendezvény kifejezetten jó 

hangulatban 

telt, és komoly fennakadások nélkül bonyolódott le. Biztos vagyok benne, hogy maradandó 

emlék volt a szervezetünk iránt érdeklődő elsőéveseknek! 

 

BAB Workshop- GazdBiz x Külügy 

 

2023. november 15-én a Külügyi Bizottsággal közösen nyitottuk a BAB workshopok 

sorát. A Gazdasági Bizottság, a tevékenységünk bemutatása után, egy HÖK-ösöknek 

átdolgozott Gazdálkodj okosan! táblán, csoportokban tanította a szervezet legkülönfélébb 

pénzügyi-adminisztratív tudnivalóira játékos formában az odatévedő babosokat. 

 

Vezetőségi karácsony 

 

2023. december 15-én Levente részt vett a vezetőségi karácsonyi vacsorán, amelyet egy 

a kampuszhoz közeli étteremben tartottak 

 

Karácsonyi irodabuli 
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2023. december 15-én tartottuk az év utolsó irodabuliját, amely részben egy karácsonyi, 

részben pedig egy búcsúbuli a leköszönő alelnököknek. Innen is szeretnék további sok sikert 

kívánni Kapás Gábornak, Kálmán Leventének és Pintér Noéminek. 

 

Elnökségi karácsony 

 

2024. január 9-én megtartottuk az új elnökségi tagokkal a közös karácsonyi vacsorát, 

amely egy barátságos étteremben történt. A vacsora jól telt és kellemes volt a hangulat. 

 

Educatio kiállítás 

 

 2024. 11-13. között megrendezésre került az Educatio kiállítás, ahol az utolsó kettő 

napon én is részt vettem kiállítóként az ELTE BTK standjánál. 

 

Krakkói kirándulás 

 

 Az beszámolási időszak végén részt vettem a Kulturális és Sportbizottság által 

szervezett Krakkói kiránduláson. A kirándulás nagyon jó hangulatban telt, a programok 

izgalmasok voltak és Krakkó egy nagyon szép város. Szeretném megköszönni a szervezést és 

az élményt Kővágó Dórának és bizottságának 

 

Budapest, 2024. február 02. 

Domoszlai Ákos s.k. 

gazdasági alelnök 
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Kommunikációs és Rendezvényszervező Bizottság 

2023. 08. 28. – 2024. 01. 28. 

Beszámoló 

Tartalomjegyzék 

1. Eseménynaptár 

2. Szervezeti ügyek 

3. Kommunikáció 

4. Rendezvények 

5. Egyéb 

Eseménynaptár   
Időpont  Esemény  Személyek  

2023. szeptember 1. Gólyatábor szervezői nap ELTE BTK Gólyatábor szervezők 

2023. szeptember 2-5. Gólyatábor 
 

2023. szeptember 7. Vezetőségi ülés  
 

2023. szeptember 11. EHÖK Kommunikációs 

megbeszélés 

Zsolani Dóri  

2023. szeptember 13. ELTE BTK Kommunikációs és 

Rendezvényszervező Bizottság 

ülés  

Darkó László, Gosztom Dalma, Xu Jáde 

Li 

2023. szeptember 14. Küldöttgyűlés 
 

2023. szeptember 15. ELTE BTK Kommunikációs és 

Rendezvényszervező Bizottság 

ülés  

Darkó László, Gosztom Dalma, Xu Jáde 

Li 

2023. szeptember 18. ELTEfeszt megbeszélés Vida Veronika, Lentulai Martin, Kari 

Kommunikációs Csoport  

2023. szeptember 18. Elnökségi ülés  ELTE BTK HÖK Elnökség 

2023. szeptember 19. Szervezetfejlesztési kedd 

  

ELTE BTK HÖK Vezetőség, Vida 

Veronika, Lentulai Martin 

2023. szeptember 25. Influenszer Team  Felkért tagok, ELTE BTK HÖK 

Kommunikációs és 

Rendezvényszervező Bizottság 

2023. szeptember 27. Közéleti Kedd ELTE BTK HÖK Közéleti Referensek, 

ELTE BTK HÖK Kommunikációs és 

Rendezvényszervező Bizottság  

2023. szeptember 28.  Elnökségi ülés ELTE BTK HÖK Elnökség 
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2023. szeptember 28.  EHÖK Kommunikációs 

megbeszélés  

Helyettesített: Xu Jáde Li, Zsolnai Dóri, 

ELTE Kari Kommunikációs Elnökök 

2023. szeptember 29.  EHÖK Kommunikációs 

megbeszélés  

Zsolani Dóri  

2023. szeptember 29. EHÖK Rendezvényszervező 

megbeszélés  

Molnár Levente, ELTE Kari 

Rendezvényszervező Elnökök, Darkó 

László 

2023. október 2.  Megbeszélés Zsohár Zsuzsi 

2023. október 2.  Influenszer Team Felkért tagok, ELTE BTK HÖK 

Kommunikációs és 

Rendezvényszervező Bizottság 

2023. október 4. Első BAB alkalom  

2023. október 5. Vezetőségi ülés  ELTE BTK HÖK Vezetőség 

2023. október 6. ELTEfeszt megbeszélés Kari Kommunikációs Csoport 

2023. október 9. Gólyabál megbeszélés  Kari szervezők 

2023. október 10. Sakk  

2023. október 12. Küldöttgyűlés   

2023. október 13. ELTEfeszt  

2023. október 16. 
Gólyabál megbeszélés 

 

Kari szervezők 

2023. október 17. 

Közéleti kedd 

  

ELTE BTK HÖK Közéleti Referensek, 

ELTE BTK HÖK Kommunikációs és 

Rendezvényszervező Bizottság 

2023. október 19. 
Elnökségi ülés  ELTE BTK HÖK Elnökség és GTK 

HÖK Elnökség 

2023. október 26. Elnökségi ülés ELTE BTK HÖK Elnökség 

Időpont  Esemény  Személyek  

2023. október 31. Gólyabál megbeszélés Kari szervezők 

2023. november 6. Gólyabál megbeszélés Kari szervezők 

2023. november 7. SAKK  

2023. november 7. Elnökségi  BTK HÖK Ellnökség 

2023. november 13. Gólyabál megbeszélés  Kari szervezők 

2023. november 14. 

Közéleti Kedd ELTE BTK HÖK Közéleti Referensek, 

ELTE BTK HÖK Kommunikációs és 

Rendezvényszervező Bizottság 

2023. november 20. Gólyabál megbeszélés Kari szervezők 

2023. november 22. BAB  

2023. november 23. 
EHÖK Rendezvényes ülés 

 

ELTE Rendezvényekért felelős kari 

elnökök, helyettesít: Xu Jáde Li 

2023. november 23. Elnökségi ülés ELTE BTK HÖK Elnökség 
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2023. november 24. 
EHÖK Kommunikációs 

Bizottsági ülés  

ELTE Kari Kommunikációs Elnökök 

2023. november 30. Elnökségi ülés ELTE BTK HÖK Elnökség 

2023. november 30.   Gólyabál  

2023. december 11. 
EHÖK Kommunikációs 

Bizottsági ülés  

ELTE Kari Kommunikációs Elnökök 

2023. december 20. ELTE BTK HÖK Elnökségi Elnökség 

2024. január 4. 
GTK HÖK megbeszélés GTK HÖK képviselői, Vida Veronika, 

Domoszlai Ákos, Xu Jáde Li 

2024. január 22. 
GTK x BN megbeszélés GTK HÖK képviselői, Vida Veronika, 

Domoszlai Ákos, Xu Jáde Li 

2024. január 24. 
GT megbeszélés Vida Veronika, Domoszlai Ákos, Xu 

Jáde Li 

2024. január 24. 
GT megbeszélés EHÖK elnök, Vida Veronika, 

Domoszlai Ákos, Xu Jáde Li 

 

Szervezeti ügyek 

A Kommunikációs és Rendezvényszervező Bizottságba nem történt változás a beszámolási 

időszakban, ellenben pozíció módosításra sor került, így jelenleg a Bizottság alábbi módon épül 

fel: 

Huszár Boglárka - Elnök 

Darkó László – Logisztikáért felelős bizottsági tag 

Gosztom Dalma – Online felületekért felelős bizottsági tag 

Xu Jáde Li – Bizottsági tag 

Beke Sára – Pesti Bölcsész Újság főszerkesztő 

 

Kommunikáció 

A beszámolási időszak alatt a Bizottság igyekezett ápolni a már meglévő közösségi oldalakat. 

A közéleti referensek segítségével igyekezett minél több hallgatót elérni a fontos 

információkkal és eseményekkel, illetve minél több story-val (információs posztok, EHÖK 

posztok) az Instagrammon jelen lenni. Illetve a Kari Kommunikációval kölcsönösen segítettük 

egymást a különböző online felületeken, posztjaik folyamatos megosztásra kerültek. 
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Továbbá frissült az intézeti kommunikációs referensek listája, a szeptemberi hónapban 

lehetőségük volt egy közös megbeszélés alkalmával az érdekképviseleteknek felvenni a 

kapcsolatot velük.  

Októberben került megosztásra a kommunikációs tervezet is, amely azt a célt szolgálja, hogy 

egy követhető, tudatosabb és professzionálisabb kommunikációt folytasson a szervezet. Ehhez 

hozzácsatoltuk az arculati kézikönyvet, amelyben megtalálható minden fontos elem és 

információ a közös munka sikerességéhez. Ehhez a novemberi hónapban hozzácsatoltuk az 

arculati kézikönyvet, amelyben megtalálható minden fontos elem és információ a közös munka 

sikerességéhez. Az elmúlt időszakban az Intézeti Képviseletek nagyrészt sikeresen alkalmazták 

a kapott tervezet pontjait. 

Novemberben a kommunikáció nagyobb részét a Gólyabál tette ki, kisebb-nagyobb hibák 

ellenére sikeresen zajlott le. Igyekeztünk mindenről posztokat és sztorit készíteni, amennyi 

információ aktuálisan a kezünkben volt. A szövegekről TTK, a grafikáról a BTK, míg a 

fordításról az IK gondoskodott. A posztolást a karok felváltva végezték: itt szeretném 

megjegyezni, hogy ez nem mindig történt meg, hiszen voltak posztok, amik egyáltalán nem, 

vagy később kerültek ki. A fordítás sokszor nem volt pontos, vagy egyáltalán nem volt, így 

éppen az aktuális posztolónak kellett megoldani a problémát. Voltak esetek, amikor nem 

szóltak nekünk arról, hogy mit kell elküldeni a KFT-nek ellenőrzésre, így utólag kellett újra 

kiposztolni.  

Ennek ellenére, összességében sikeresnek mondhatom ennek lebonyolítását.  

Decemberben a jótékonyságon volt a hangsúly, igyekeztünk bemutatni a karon biztosított 

lehetőségeket a hallgatók számára. Ehhez készítettünk grafikákat, információs posztokat és egy 

összesítő eseményt, amely alatt megtalálható volt minden akció. 

A bizottság munkáját Farkas Hanna és Szendrői Emma segítette kommunikációs oldalról a 

félév során, nagyon hálásak vagyunk érte! 

 

Rendezvények 

Gólyatábor 
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A gólyatábor szervezése 2023 februárjában kezdődött meg. Rengeteg kihívással nézett szemben 

a kari Hallgatói Önkormányzat, hiszen a kezdetektől fogva az anyagi megszorítások miatt 

kialakult helyzet végett kellett kompromisszumra lépnünk a szervezési folyamatokban. Ennek 

ellenére az alapvető igényeink (saját színpad és hosszabb nyitvatartás a pultokban) nem tudtak 

érvényesülni, a rendezvény szervezése alatt többször szembesültünk ennek korlátozásával. A 

Bizottsággal ennek ellenére igyekeztünk a kialakult körülményekhez igazodni és az akkor 

leendő őrsvezetők és táborozók számára a legjobb programokat biztosítani. 

A gólyatábor kommunikációja a közös rendezvény miatt néha szerencsétlenül jött ki, hiszen 

nem volt közös megegyezés az előadók leleplezésével kapcsolatban. A vonatindulás és ezzel 

kapcsolatos posztok az utolsó utáni pillanatban kerültek ki, mivel a MÁV sokszor nem közölt 

vagy későn közölt velünk információkat. A sok negatívum ellenére Gosztom Dalma, a 

Bizottság Online felületekért felelős tagja, nagyon ügyesen végezte munkáját, gyönyörű 

grafikát és színvilágot hozott létre. Ahogy a szervezői csapat többi tagja, igyekezett 

alkalmazkodni a fennálló helyzethez, azokat hatékonyan és minél sikeresebben megoldani. 

Külön kiemelném az Instagramra gyűjtött követői számokat (ennek nagy része neki 

köszönhető), hiszen az idei GYIK-et áthelyezte az Instagram Story-ba, így rögzíteni tudtuk azt, 

illetve átláttuk, hogy a gólyák minek a kommunikációjában érezhettek hiányt. Köszönöm 

kitartását, kreativitását és precizitását! 

A Bizottság a nyár folyamán a kitelepüléseken, állomásokon és a második esti programokon is 

dolgozott. Igyekeztünk olyan feladatokat összegyűjteni, amelyet mindenki tud élvezni – akár 

külső megfigyelő, akár résztvevő – és részt venni. Köszönöm a folyamatos munkájukat, illetve 

szeretném kiemelni Xu Jáde Li-t, akire mindig számíthattam, a legrosszabb és legjobb 

pillanatban is. 

Továbbá hálás vagyok a szervezői csapatnak, akik a Bizottsággal együtt végig dolgozták a 

nyarat, hogy a 2023-as gólyatábor sikeres legyen. A gólyatábor after eseményt a Kulurális 

Alelnök, Dóri szervezte, mivel neki volt kapcsolata a Budapest Parkkal elsősorban, így a 

könnyebb kommunikáció érdekében elvállalta ennek lebonyolítását. Nagyon szépen köszönöm 

a sok-sok segítséget, hálás vagyok munkájáért. 

 

ELTEfeszt 
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Az Egyetem rekrutációs rendezvényének szervezésébe a Kommunikációs és 

Rendezvényszervező Bizottság is részt vett, több megbeszélés alkalmával arra jutottunk, hogy 

a tavalyi struktúra alapján haladhatunk a kitelepülések lebonyolításával. Felkértünk számos 

Érdekképviseletet és Intézetet, hogy segítse munkánkat és képviseljék az egyetemet színes 

programjaikkal. A rendezvény kitelepüléseiről nagyon sok pozitív visszajelzést kaptunk, az 

apróbb kavarodások hamar elhárultak, köszönöm az Intézeti Képviseletek rugalmasságát! 

 

Gólyabál 

A gólyabál szervezése is elkezdődött az októberi beszámolási időszakban. A Bizottságból Xu 

Jáde Li és Darkó László a rendezvény HR illetve logisztikai részével foglalkozik, amíg 

Gosztom Dalma a kommunikációs csoportot erősíti. A szervezési folyamatok sajnos lassan 

haladtak, mivel több megbeszélésen is nehezményeztük a szervezés lassúságát, a kérdések 

megvitatásának problémáit. Továbbá nehezítő körülmény volt, hogy nem a BTK a 

kapcsolattartó a Szolgáltató KFT. és a szervezők között, így az információk lassan jutottak el 

egyik féltől a másikig. A bizottság ennek ellenére igyekezett kihozni a maximumot a fennálló 

helyzetből és részt venni a szervezésben.  

A gólyabál eseménye igen érdekesnek bizonyult. Egyéltalán nem gondoltam volna, hogy 

ennyire vegyes érzelmekkel fogok távozni a helyszínről. 

A KFT. azt kérte tőlünk, hogy egy órával kezdés előtt érkezzünk oda, így ez is lett 

kommunikálva a dolgozók felé, 20:00-ra a ruhatárosok, beengedők, logisztikások nagy része, 

már a helyszínen volt. A KFT. a dolgozói karszalagokat nem készítette be, műanyag poharat 

hoztak kassza gyanánt – benne több tízezer forint váltóval-, passzokat nem kaptunk egyáltalán 

– amikor megkérdeztem, hogy lesz, csak egy flegma „dehogyis” választ kaptam - , illetve az 

eligazítást is 3 percben ledarálták úgy, hogy nem is feltétlenül pontos információkat mondtak 

és előtte kérdezték meg tőlem, hogy lesz-e ruhatárba jegy, ha igen mennyibe kerül. Az 

eligazításon is szinte csak BTK-s dolgozók vettek részt, ami előtt teljesen értetlenül állok, 

hiszen a többi karnak is részt kellett volna ezen vennie. Az akasztókra (amelyből alapból 

kevesebbet kaptunk, mint ahány jegyet eladtunk) tett címkékre sem kaptunk egyértelmű 

utasítást, hogy teljesen újra kéne csinálni, vagy csak kipótolni, így rendezvény kezdése előtt 15 

perccel összesen 2-4 BTK-s dolgozó ragasztgatott.  
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A tánc remekül sikerült, köszönöm szépen Melindának a segítséget a tánc betanításához, illetve 

a táncosok kitartását, hiszen 3 hét alatt profi koreográfiát sikerült összehozni és megtanulni. 

A bálkirály és királynő választás, illetve a tombola sikeresen és eseménytelenül zajlott. 

Köszönöm a PakBiznek, Tringer Bertának és Trautmann Máténak, hogy segítettek ennek 

lebonyolításában. Maga a választás folyamatát a helyszíni tapasztalatok és dolgozói 

visszajelzések alapján túlságosan bonyolultnak érzem, így a jövőre megrendeződő bálra talán 

másik módszert lehetne kitalálni a választásokra. A tombolához szeretném még megjegyezni, 

hogy eredetileg nem akartak beengedni a színpad mögé a biztonságiak jogosan, hiszen nem 

kaptam passzt egyáltalán. Továbbá a hagyományaik részét képezik a színpadi táncok, 

amelyeket a FODORS előadóink támogattak volna az eseményen, de sajnos kellemetlen vita 

alakult ki ezzel kapcsolatban a biztonságiakkal, ismét abból az okból kifolyólag, hogy nem 

kaptunk passzt. A színpadi eredményhirdetés során folyamatosan sürgettek minket, így a 

bálkirály és királynő tánca sem tudott megvalósulni.  

Összességében azt érzem, hogy a bál nem lehetett volna ennyire sikeres, ha a dolgozóink nem 

tették volna oda magukat ennyire. Köszönöm szépen segítségüket és kitartásukat. Illetve 

köszönöm a kari szervezőknek is munkájukat. Hálás vagyok, amiért ennyire jó hangulatban 

teltek a megbeszélések és a helyszínen is ennyire segítőkészen álltak hozzá a feladatokhoz. 

Decemberben a Bizottság nem vett részt rendezvények szervezésében, ellenben Xu Jáde Li a 

rendezvényekért felelős bizottsági tagunk egy jótékonysági akcióval állt elő, ahol ötletes 

módon, menhelyen élő állatoknak gyűjtöttünk élelmet, játékot és egyéb termékeket.  

 

 

 

 

Bölcsész Napok 

Az idei Bölcsész Napok szervezését elkezdtük a beszámolási időszak alatt. Ezzel kapcsolatban 

fontos változások fognak történni a következő időszakban. Mivel közös kampuszon osztozunk 

a GTK-val közel 4 éve, így felmerült annak az igénye, hogy esetlegesen együttműködve 

szervezzünk rendezvényeket a két kar hallgatóinak. Veronikát megkereste Dorka, az ELTE 
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GTK HÖK elnöke, korábbi Kommunikációs Alelnöke, azzal kapcsolatban, hogy ők is 

szeretnének létrehozni egy Bölcsész Napokhoz hasonló rendezvényt a Trefort-kampuszon. 

Hosszas beszélgetés és mérlegelés után, ez kezdeményezés egy közös kari napok ötletévé nőtte 

ki magát. A rendezvényünk továbbra is megtartja felépítését, kibővülve a GTK által biztosított 

szponzorokkal és kari öntevékeny körökkel. Remélhetőleg a színpadi struktúra is változni fog, 

mivel a Könyvtár Klubb idén egy külső felújításon is keresztül megy, így több lehetőségünk 

lesz az esti koncerteket variálni, változatosabbá tenni. Ezek mellett a GTK kezdeményezte a 

rendezvény fizetőssé tételét, legalább az esti koncertekre, ha a napközbeni programokra nem 

is. Hosszas gondolkodás után végül beleegyeztünk, ennek struktúrája egyelőre nem tisztázott.  

A szervezői csapat BTK-s oldalról már januárban összeállításra került, ez a beszámolási 

időszakon kívül került véglegesítésre, így következő beszámolómban írok róla bővebben. Ez 

az idei struktúrában azzal változik meg, hogy GTK-s oldalról minden szervezői egységbe 

belátást nyernek az általuk kiválasztott szervezők. 

 

Egyéb 

Közéleti Kedd 

Az első közéleti alkalom a következőképp zajlott: 

A bemutatkozás Kahoot játékon keresztül történt meg, a közéletisek előzetesen beküldött 

„funfactes” bemutatkozásukból Xu Jáde Li készített egy Kahoot quizt. A következő ponton 

bemutattam a kommunikációs tervet – amely ugyanaz volt, ami az első Vezetőségi alkamon is 

elhangzott. Ezután ismertettem a féléves tervet, ami az Intézeti Képviseleti Instagram oldalak 

fejlesztése/karbantartásáról fog szólni. A következő alkalomra az EHÖK Kommunikációs 

Alelnök kielemzi minden Intézeti Képviselet instagramját és hasznos tanácsokkal, 

meglátásokkal fogja segíteni a munkánkat. Ezután szeretném majd, ha a közéletisek kitűznének 

egy célt a félévre, hogy mit és hogyan szeretnének csinálni a kommunikációs csatornákon. A 

harmadik, egyben utolsó alkalommal pedig megnézzük, hogy kinek mit sikerült elérnie a 

kitűzött célokból. 

Gosztom Dalma készített egy Canvázós játékot, ahol minden Intézeti Képviselet kapott egy 

másik Képviselet által szervezett rendezvényt és ahhoz kellett készíteni borítót, illetve 1-2 
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posztot. Ezzel megismerhették más Képviseletek rendezvényeit is, továbbá fel tudtuk mérni 

melyik Intézetnél hogyan állnak a program használatával. 

Szeretném nagyon megdicsérni a referenseket, nagyon ügyesen dolgoztak! Köszönöm az 

együttműködést, nagyon jól ment minden! 

A második közéletis alkalmon Zsolnai Dóri, az EHÖK Kommunikációs Alelnöke tartott 

előadást az Instagram felületek fejlesztéséről. Rengeteg kérdés felmerült az előadásával 

kapcsolatban, igyekeztünk konstruktívan hozzáállni az elhangzott információkhoz. A 

referensek tapasztalatait és visszajelzéseit továbbítottam Dóri felé.  

Meghatároztunk különböző célokat a felületek fejlesztésével kapcsolatban, a referensek nagyon 

ügyesen és kreatívan dolgoztak, köszönöm együttműködésüket és szeretnék mindenkit 

megdicsérni! 

A harmadik közéletis alkalmon a meghatározott különböző célokat, a felületek fejlesztésével 

kapcsolatos változtatásokat néztük meg. A referensek nagyon ügyesen és kreatívan dolgoztak, 

köszönöm együttműködésüket és szeretnék mindenkit nagyon megdicsérni! 

 

Influenszer Team 

Az első Influenszer Team ülésünk is megvolt, ahol szintén az EHÖK Kommunikációs 

Alelnökét kértem fel, hogy tartson egy előadást az oldal használatához. Sikeresen 

meghatároztunk célokat és projekteket, amely alapján beosztottuk a tagokat, hogy a jövőben 

hatékonyan tudjunk dolgozni. Köszönöm szépen előre is, nagyon lelkes csapatot sikerült 

összetoborozni, így úgy gondolom rengeteg szuper dolgot fogunk még látni tőlük! 

A második megbeszélésünkön meghatároztunk különböző területeket, rovatokat, hogy a tagok 

mivel akarnak foglalkozni, ezeket Jáde, a bizottság tagja táblázatosan összesítette. A csapat 

nagyon lelkes, rengeteg ötletet írtunk össze- 

 

Budapest, 2024.02.04. 

 Huszár Boglárka s.k. 

 Elnök  

 Kommunikációs és Rendezvényszervező Bizottság 
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Külügyi és Határon túli Ügyekért Felelős Bizottság 

2023.08.28-2024.01.28 

   

  

Féléves beszámoló   

2023. szeptember 

Mentor rendszer 

 

 Szeptember folyamán már csökkent a mentor megkeresések száma, az eddig megkeresett 

hallgatók közül mindenki kapott mentort. A visszajelzések alapján a kapcsolatfelvételek 

sikeresek voltak.  

Orientációs Napok 

 

 Szeptember 4.-e és 5.-e között került megrendezésre az Orientációs Napok a frissen felvett 

nemzetközi hallgatók számára. A rendezvényen az éppen akkor zajló Gólyatábor miatt sem 

Pintér Noémi, 2023. decemberig regnáló elnök, sem pedig a bizottsági tagom, Berni nem tudott 

részt venni.  

EHKB 

 

 Augusztus végén Virágh Eszti, az EHÖK új külügyi alelnöke elküldte nekünk az Erasmus+ 

Start Ösztöndíj aktuális, javított pályázati felhívását. Kérésének megfelelően átnézte a 

pályázatot, illetve javaslatot tett pár országgal kapcsolatban, hogy más támogatottsági szintbe 

kerüljenek (több vagy kevesebb támogatás). Pintér Noémi javaslata személyes beszámolók 

alapján tette meg. Eszti ezeket a javaslatokat elfogadta, és ennek megfelelően átkategorizálta 

az országokat. Augusztus 30-án került megtartása az első EHKB ülés, szó esett egy összeltés 

Heritage Day szervezéséről, amely a tervek szerint március folyamán fog megvalósulni. A 
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szeptemberi EHKB ülésre szeptember 19-én került sor, Berni el tudott menni. Az ülésen Eszti 

ismertette a féléves menetrendet, az Erasmus+ Start Ösztöndíj beszámolási rendszerét, illetve 

megfogalmazásra került a Representative rendszer felépítésének elképzelése.  

 

 

 

Tájékoztató Nap 

 

 Szeptember 6-án került megrendezésre a kari Tájékoztató Nap, ahol egy ösztöndíjas 

tájékoztató keretén belül az érdeklődő gólyák az Erasmus+ Mobilitási Ösztöndíjról is hallhattak 

egy rövidebb tájékoztatót. A hallgatóság száma pozitív volt, ami remek, mivel a új hallgatóink 

is kicsit ismerkedhettek a megannyi ösztöndíj-lehetőség közül, amit Karunk kínál. Erasmus+ 

Mobilitási Ösztöndíj Pótpályázat Augusztus 28.-a és szeptember 26.-a között volt a 

hallgatóknak lehetősége az Erasmus+ mobilitási ösztöndíj pótpályázatán belül jelentkezni a 

fenn maradó helyekre.  

Külügyi referensi találkozó 

 

 Szeptember 25-én tartottak a félév első külügyi referensi találkozóját. A találkozón minden 

IK-ból eljött valaki.Az est keretén belül átbeszélték a nagyobb ösztöndíj lehetőségeket, hogy a 

friss referensek képben legyenek a különböző ösztöndíj lehetőségekkel. Ezen felül 

megbeszéltük a KiTekintő kiadványt; a felosztották a referensek között, hogy ki melyik 

ösztöndíjat/területet dolgozza ki. A kidolgozásra durván egy hónapot beszéltek meg, a 

következő referensi találkozót jelöltük ki határidőnek. 

 

2023. október 

BAB külföldi érdeklődés 

 

 Egy nemzetközi hallgató jelentkezett a BAB képzésre. Továbbá értesítette róla, hogy lesz egy, 

kifejezetten a nemzetközi hallgatókra irányuló utánpótlás képzés is, illetve felajánlotta neki, 

hogy ha szeretne, személyesen is beszélgethet az utánpótlásképzésről már most akár. Az érintett 
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hallgató ezzel a lehetőséggel egyelőre nem élt. Külföldi hallgatók lakhatása Veronika értesítette 

Noémit róla, hogy az EHÖK szeretne készíteni egy elégedettségi felmérést, amely a külföldi 

hallgatók lakhatásával foglalkozik. Felkereste ezzel kapcsolatban Gaál Teklát, aki összekötött 

Ágotai Tiborral, az ELTE kollégiumok nemzetközi koordinátorával, aki tájékoztatott arról, 

hogy a karokra való lebontás hosszabb időbe is eltelhet, illetve bizonyos területeken nem is 

lehetséges, így haladékot kért ezzel kapcsolatban. 

  

 

 

EHKB 

 

 Október 17-én tartotta havi ülését az EHKB az EHÖK irodában. Az ülésen szóba kerültek a 

vízum problémák, mivel több karon is (többek között a BTK-n is) rendszeresen probléma 

adódik abból, hogy a nemzetközi hallgatók azért nem tudnak időben hazánkba utazni, mert nem 

kapják meg a vízumot időben. Virágh Eszter kiemelte, hogy a vízumokkal nem a Hallgatói 

Önkormányzatok és nem a Questura foglalkozik, hanem a kari Nemzetközi Irodák hatáskörébe 

tartozik, így minden ezzel kapcsolatos beérkező problémát nekik kell továbbítani. Az ülésen 

továbbá szóba került, hogy a Szolgáltatás Fejlesztési Munkacsoport szeretné összeszedni, hogy 

az egyes karokon melyek azok a feliratok (épületek, büfé menük stb.) amelyek nincsenek 

lefordítva angolra. Ehhez Eszter a segítségünket kérte azzal, hogy mindenki a saját campusán 

ennek nézzen utána. Az ülésen még sor került egy rendezvény brainstormingra is, Berni tovább 

tudott maradni az ülésen. Erasmus+ Mobilitási Ösztöndíj Pótpályázat Noha a pályázatnak lejárt 

a pályázási határideje, pár kérdés érkezett még a beszámolási időszakban az Erasmus+ 

Mobilitási ösztöndíjjal kapcsolatban. A kérdések elsősorban arra irányultak, hogy mikor lesz 

lehetőség legközelebb pályázni, illetve a pályázási helyszínekkel kapcsolatban érkeztek 

kérdések (melyik szakkal hova lehet menni).  

 

Külügyi referensi találkozó 
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 Október 16-án tartották a beszámolási időszakra eső külügyi referensi talit.. A találkozón 

elsősorban átbeszélték a múltkor elkezdett Kitekintőt – ki hogy áll, kell-e még több idő vagy 

segítség bármiben. A referensek jelezték, hogy még szeretnének egy kis időt kérni, így 2 

hétben állapodtunk meg. Azóta legtöbben megküldték a dokumentumokat. A találkozón még 

szóba kerültek a reprezentatívok is. Mivel sok friss külügyi referensünk volt, gyorsan 

összefoglalta Noémi nekik, hogy kik is a reprezentatívok és miért van rájuk szükség a 

szervezetben. Kikért a referensek véleményét, hogy benne lennének-e egy kötetlenebb 

találkozóban a reprezentatívokkal, illetve, hogy mikor lenne számukra ez alkalmas. A 

referensek a találkozó időpontját, tehát a hétfő estét jelölték meg. A találkozóhoz még a 

reprezentatívokkal is egyeztetni kell. 

 

 

 

2023. november 

Találkozó a Nemzetközi Kapcsolatok Irodájával 

 

 Novemberben minden héten kedden délben találkoztott Pintér Noémi Gaál Teklával, a 

Nemzetközi Kapcsolatok Irodájának vezetőjével. A találkozók alkalmával összehangolták a 

Hallgatói Önkormányzat és a Nemzetközi Kapcsolatok Irodájának munkáját. Szóba került a 

december 18.-i Erasmus+ tájékoztató is. Az NKI kérése felénk, hogy segítsünk promotálni az 

eseményt a hallgatók körében.  

BAB Külügy 

 

  November 15-én tartottak a baboknak a külügyes alkalmat, karöltve a Gazdasági Bizottsággal. 

Először tartottak Bernivel egy rövid prezentációt, ahol bemutatkoztak, illetve elmondták, hogy 

mivel foglalkozunk. Utána 4 csoportra osztották őket, és mindegyik csoport kapott egy-egy 

feladatot, amire 10 percük volt, hogy kidolgozzák. Volt olyan csoport, akiknek olyan eseményt 

kellett szervezni, amin hazai és nemzetközi hallgatók egyaránt részt tudnak venni, tehát 

különösen kellett figyelniük arra, hogy hogyan és hol hirdetik meg az eseményt. Volt olyan 

csoport, akiknek egy magyarországi körutat kellett szervezniük a nemzetközi hallgatóknak. Itt 
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különösen kellett figyelniük a költségekre, illetve arra, hogy szerintük mit lenne érdemes 

hazánkban megmutatni a nálunk tanuló nemzetközi hallgatóknak. A harmadik csoport feladata 

hasonló volt, viszont az kizárólag Budapestre irányult; a feladatuk az volt, hogy szervezzenek 

egy budapesti programot, amelyen keresztül a hallgatók megismerhetik a, mind kultúrájában 

(legyen szó építészetről, múzeumokról vagy az éjszakai életről). A negyedik csoport feladata 

pedig az volt, hogy szervezzenek egy olyan eseményt, ahol a nálunk tanuló nemzetközi 

hallgatóknak lehetőség van bemutatni saját kultúrájukat. A babok remek eseményeket 

szerveztek 

EHKB 

 

 November 14-én kedden tartotta havi ülését az EHKB, Berni ott volt végig. Az ülésen többek 

között szó esett a reprezentatív rendszer nevéről, illetve annak elindításáról, Virágh Eszter 

CHARM-EU kiküldetéséről, illetve a szokásos kari beszámolókról.  

 

 

 

 

Külügyi referensi találkozó 

 

 November 13-án tartották a félév utolsó külügyi referensi taliját. Az alkalmat meghívott 

vendég tartotta, Virágh Eszti az EHÖK-től, aki a nemzetközi hallgatók integrálási 

lehetőségeiről tartott érdekes előadást a referenseknek.  

 

2023. december – január 

Találkozó a Nemzetközi Kapcsolatok Irodájával 

 

 Decemberben is tartotta Noémi a találkozókat minden héten kedden délben Gaál Teklával, a 

Nemzetközi Kapcsolatok Irodájának vezetőjével, a félév befejeztéig. Szó esett a Külügyi és 

Határokón túli Ügyekért Felelős Bizottság átadásáról. Januárban már én találkoztam 

személyesen Gaál Teklával, elsőnek egy kötetlen beszélgetésre a félév során felmerülő 
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programokról és ügyekről. Felmerült a most esedékes Erasmus+ Ösztöndíjprogram, melynek 

nemcsak a promótálásáról beszéltünk, de a tájékoztató lezajlásáról és a további 

népszerűsítéséről is. Ezügyben felkerestem a Kari Kommunikációt, ahol Ilyés Dórival karöltve 

készítjük a kari illetve, HÖK-ös anyagokat, hogy minél több hallgatóhoz jusson el az 

információ. Itt is szeretném megköszönni Dónak, illetve Farkas Hannának a sok segítséget, 

bízok benne, hogy nagyon sok hallgatóhoz eljut minden információ. Ezen felül megemlítettük 

a Representatives tavaszi képzését is, szerencsére a Nemzetközi Irodának megvan  tavaly 

használt pályázata, ezért ezt fogjuk felhasználni tavasszal is, és nagyon várjuk a külföldi 

hallgatók jelentkezését. Emellett szó esett a mentorprogramról is, itt annak megreformálása 

lenne a célunk, miszerint minden külföldi hallgató automatikusan bekerül egy mentor szárnyai 

alá, ezzel egy mentor az adott félévben bejövő külföldi hallgatókhoz mérten kap „x” 

mentoráltat. A második találkozónkon Tekla bemutatta a Nemzetközi Iroda munkatársait, bár 

sajnos a találkozó rövid volt, de bízom benne, hogy idővel erre is több idő fog jutni. Február 6-

án megrendezésre kerül az Orientációs Nap a külföldi hallgatók számára, itt a megbeszéltek 

szerint Bernivel fogunk megjelenni és egy rövid bemutatkozás után egy Campus túrát is fogunk 

tartani a hallgatóknak. 

Elnökségi Napok- Külügy tervek 

 

  Januárban megrendezésre került az Elnökségi Napok, melyek során átbeszéltük a félév 

menetrendjét, minden időpontot, terveket, ötleteket. A tavaszi félév során sok új ötlet merült 

fel, illetve több régi-új dolog is, mint például a Representatives Program, Mentorprogram, 

Betekintő lefordítása és egy olyan dokumentum összerakása, melyet a külföldi hallgatók 

kapnának meg az első hetükön. Ebben összesítenénk az összes szakos csoportot, az 

elérhetőségeket illetve a már dátumozott programokat is. Szóesett még egy „Hírlevél”-ről is, 

melyet a Nemzetközi Iroda küldene ki kéthetente, vagy havonta a hallgatók számára, hogy 

hozzájuk is elérjenek a programjaink. Ezek egyelőre még tervezés alatt vannak, a kivitelezéshez 

szeretném bevonni a referenseket is. Emellett pedig szeretnénk elkészíteni egy olyan 

dokumentumot, melyben a külföldi hallgatóknak segítenénk a magyarországi életben: hogyan 

igényelj TAJ-számot, milyen ösztöndíj lehetőségek vannak, stb… Ezen felül pedig szeretnénk 

a külföldi hallgatóknak is elindítani programokat, tervek szerint társasozás, moziest, pub crawl 
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lehetőségek vetődtek fel, de természetesen ebbe is belevonom a későbbiekben a referenseket és 

együtt találunk ki különböző programokat, melyeket népszerűsíthetünk a külföldi hallgatóink 

között. 

Kitekintő 

 

 Elkészült a gyönyörű Kitekintő, melyben össze lettek foglalva az összes külföldi ösztöndíj 

lehetőségek a hallgatók számára. Nagyon szépen köszönöm az összes referensnek a sok 

munkát amit belefektetett és kiemelten szeretném megköszönni Berninek az összegzést, 

szerkesztést, és az időt amit erre szánt. Szerintem fantasztikusan sikerült, letisztult, átlátható 

lett, minden felületen sikerült megosztani, remélhetőleg a hallgatóinknak is annyira tetszik, 

mint nekünk. 

EHKB 

 

 Virágh Eszter meghívta az összeltés külföldi bizottságokat a Student Advisory Committee 

találkozóra, mely február 2-án került megrendezésre az ÁJK épületében. Sajnos ezen 

személyesen nem tudtam részt venni, de szerencsére Berninek jó volt az időpont, innen is 

szeretném megköszönni a rugalmasságodat Berni! Ezen felül részt vettem az első Working 

Group Meeting-en a Nemzetközi Iroda szervezésében Virágh Eszterrel. Itt nagyon sok 

hasznos ihletet nyerhettem a mentorprogrammal kapcsolatban, melyet mindenképp szeretnék 

implementálni a reformálás során. 

Külügyi referensi találkozó 

 

 Bár még személyes találkozóra csak a következő beszámolási időszakban kerül sor, 

szerencsére már aktívan használjuk a csoportot az események, rendezvények megosztására és 

a különböző promótálásokhoz. Szeretném megköszönni minden referensnek a munkáját és 

hogy megosztják az a sok-sok anyagot amit küldök nekik. Legközelebbe február 14-én fogunk 

találkozni, ahol megbeszéljük a félév menetét, illetve szeretnék kicsit megismerkedni velük. 

 

Köszönetnyilvánítás 
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 Szeretném megköszönni Pintér Noéminek azt a nagyon sok belefektetett energiát és szeretetet, 

amit beletett a Külügyi Bizottságba. Fantasztikus munkát végeztél, mindannyian nagyon 

hálások vagyunk érted. Szeretném megköszönni Berninek, a bizottság tagomnak, hogy segíti a 

munkámat és ott van mindig mellettem. Szeretném megköszönni a bizalmat, amit belém 

fektettetek azzal, hogy felkértetek erre a pozícióra, nagyon hálás vagyok érte és remélem, hogy 

minden elvárást felülmúlok a munkámmal.  

 

 

 

Budapest, 2024.02.04  

Szabó Panna s.k.   

elnök    

Külügyi és Határon túli Ügyekért Felelős Bizottság 
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Kulturális és Sportbizottság 

2023. 08. 28. – 2024. 01. 28. 

Ülések 

KÖB 

 A Kulturális és Sportbizottság három pályázat elbírálásáért volt felelős a 2022/2023. 

tanév tavaszi félévében.  

A Kulturális és Művészeti Pályázatot kulturális és művészeti tevékenységek 

támogatására nyújthatják be a hallgatók. A pályázatot a félév során négyszer adhatták le a 

hallgatók. A Kari Ösztöndíj Bizottság október hónapban 4 581 000 Ft, november hónapban 4 

839 800 Ft, december hónapban 3 650 482 Ft, január hónapban pedig 3 768 332 Ft értékben 

támogatta a sikeres pályázatokat. A félév során összesen 135 pályázat érkezett be, amiből 104 

volt támogatható 16 839 614 Ft értékben.  

A HÖK és a Kari Ösztöndíj Bizottság a hallgatókat a sporttevékenységeik ösztönzése 

végett az Egyszeri Sportpályázaton keresztül támogatják. Ennek leadására az egész félév alatt 

lehetőségük volt a hallgatóknak. 8 pályázat érkezett be a négy hónap során, amiből 6 pályázatot 

támogattunk 1 270 000 Ft értékben. 

 

Referensi találkozók 

 Szeptember 18.-án referensi találkozót tartottunk. A félév első alkalmával a 

referensekkel együtt elkezdtünk egy eseménysorozat megvalósításával foglalkozni, amely a 

tervek szerint a jövő félévben már gond nélkül fog működni. A program célja a különböző 

bölcsész szakmák bemutatása és népszerűsítése, amely a tervek szerint nagyban csökkenti majd 

az elhelyezkedéssel kapcsolatos bizonytalanságokat.  

 

Bizottsági Ülés 
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 Szeptember 26-án 18:00-kor bizottsági ülést tartottunk, ahol az alábbi napirendi 

pontokat tárgyaltuk meg:  

 

1. Személyi ügyek   

2. Pályázatok   

3. Költségvetés   

4. Kulturális programok a félévben   

5. Sport események   

6. Egyebek  

 

Rendkívüli Elnökségi  

Október 19-én rendkívüli elnökségi ülést tartottunk, ahol vendégül láttuk a GTK 

elnökségét és megvitattuk a két szervezet felépítését, a különböző alelnökök összevetették a 

mindennapi feladataikat és felmerülő problémáikat. Véleményem szerint mind a két 

részönkormányzat sok hasznos tanáccsal és ötlettel gazdagodott, amit a jövőben hasznosítani 

lehet.  

BAB  
 

November 22-én a Kommunikációs Bizottsággal közösen megtartottuk a BAB-oknak szóló 

szakterületi előadásunkat.  

 

 

Programok 

 

Filmklub 

Szeptember 20-án lezajlott a félév első filmklubja. Hála Ilyés Dóri munkájának ismét 

sikerült egy teltházas előadást magunk mögött tudni, ami miatt ezúton is szeretném 

megköszönni a munkáját. Az idei Filmklub egy új fajta struktúrában zajlik, ugyanis egy egész 
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féléves tematikát választottunk, és most bérletek is válthatóak az eseményre, amely nagy 

érdeklődést keltett a hallgatók körében.  

Október 12-én került megrendezésre a félév második Filmklub alkalma, ami ismét 

nagyon sikeres volt. Az a tapasztalat ezeken az alkalmakon, hogy a külföldi hallgatók is egyre 

nagyobb számban érdeklődést mutattak az eseményeink felé, ami mindenféleképpen egy nagy 

pozitívum volt. 

November 9-én került megrendezésre a harmadik Filmklub alkalom. 

December 7-én lezajlott a félév utolsó Filmklubja, amely egy összegző 

kerekasztalbeszélgetéssel zárult. Köszönjük mindenkinek a részvételt, és már el is indultak a 

beszélgetések a következő félév vetítéseiről. 

 

GT After  
 

Szeptember 14-én megvalósításra került a GT After eseménye, ami rendkívül jól 

sikerült, a tervek szerint a jövőben is lesznek még a Budapest Parkkal közösen szervezett 

eseményeink.  

 

BAB  

  

Idén rám hárult a feladat, hogy a BAB vezéreket koordináljam, annak érdekében, hogy 

az utánpótlásképzés zavartalanul működhessen. Szerencsére rendkívül talpraesett és ügyes 

emberekkel volt most alkalmam együtt dolgozni, így egy rendkívül színvonalas 24 órás 

vetélkedőt és szakmai szekciókat tudhatunk magunk mögött. 

 

Színházfesztivál  
 

Október 15-tel megkezdődött a szokásos Színházfesztivál programsorozatunk, ami ismét 

hatalmas érdeklődésnek örvendett. A jegyek árusításának első napján elfogyott az összes, 

jegyünk összesen 11 előadásra, az alábbi színházakba: Örkény Színház; Radnóti Színház; 

Kettőspont Színház és Spirituális Ügynökség.   

 

Cooltúra  
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Október 6-án megrendezésre került az első túra eseményünk a Holdvilág-árokba. Az időjárás 

már nem igazán engedte a folytatását ennek az eseménynek, de a jövőben még 

mindenféleképpen szeretnénk még nagyobb hangsúlyt fektetni a sporteseményeinkre.  

 

 

Krakkó  

 

A bizottság tagjaival összefogva január 26 -28-a között megrendezésre került a Krakkói 

Kirándulásunk, ahol 48 hallgatót volt lehetőségünk elvinni egy hétvégére Krakkó városába. A 

program egyaránt tartalmazott kulturális és szórakoztató programelemeket is mint például, a 

Mária-templom meglátogatása, a Wieliczkai sóbánya meglátogatása és a krakkói Arcade 

Museum megtekintése. Nagyon köszönöm Ilyés Dórának, Krispán Gábornak, Répási Bencének 

és Mendre Virágnak a rengeteg segítséget a szervezés és a megvalósítás alatt egyaránt. 

 

 

 

Személyi Ügyek 

  

 Személyi változás történt a bizottságon belül a sportreferens személyét illetően. Január 

elsejével Répási Bence helyét Mendre Virág vette át a bizottságban. Nagyon szeretném itt is 

megköszönni Bencének a több éves munkáját nem csak az én elnökségem alatt, hanem az 

elődöm nevében is. Továbbá szeretnék nagyon sok sikert kívánni neki az Erasmusos 

tanulmányait illetően. Ezzel párhuzamosan pedig Virágnak is sok sikert szeretnék kívánni, és 

már a Krakkói Kirándulás is megmutatta, hogy szerintem nagyon jól fogunk majd tudni együtt 

dolgozni a jövőben. 

 

 

Budapest, 2024. január 31. 
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  Kővágó Dóra 

Kultúráért és Sportért Felelős alelnök 
Kulturális és Sportbizottság 

ELTE BTK HÖK 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Szociális Bizottság 

2023.08.28.-2024.01.28. 

Eseménynaptár 

Időpont Esemény Résztvevők 

2023.08.29. Gólyatábor megbeszélés ELTE BTK HÖK szervezői csapata 

2023.09.01. – 2023.09.05. ELTE BTK Gólyatábor  

2023.09.06. Tájékoztató Nap  

2023.09.06. – 2023.09.19. 
Rendszeres Szociális Támogatás 

bírálási időszaka 

ELTE BTK HÖK Szociális 

Bizottság; ELTE BTK HÖK felkért 

bírálói csapata 
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2023.09.22. 
Szociális és Ösztöndíjbizottság 

rendkívüli ülése 

EHÖK Szociális Alelnök; ELTE 

karainak Szociális Bizottsági Elnökei 

2023.09.28. Elnökségi ülés ELTE BTK HÖK elnöksége 

2023.10.05. Vezetőségi ülés ELTE BTK HÖK vezetősége 

2023.10.10. Kari Esélyegyenlőségi Bizottság 

ülése 

Kari Esélyegyenlőségi Bizottság 

tagjai; ELTE BTK HÖK Szociális 

Bizottsága 

2023.10.18. Szociális referensi találkozó ELTE BTK HÖK Szociális 

Bizottsága és szociális referensei 

2023.10.19, Szociális és Ösztöndíjbizottság 

rendkívüli ülése 

EHÖK Szociális Alelnök; ELTE 

karainak Szociális Bizottsági Elnökei 

2023.10.19. Elnökségi ülés ELTE BTK HÖK elnöksége 

2023.10.23. Szociális és Ösztöndíjbizottság 

rendkívüli ülése 

EHÖK Szociális Alelnök; ELTE 

karainak Szociális Bizottsági Elnökei 

2023.10.26. Elnökségi ülés ELTE BTK HÖK elnöksége 

2023.11.06. Vezetőségi ülés ELTE BTK HÖK vezetősége 

2023.11.07. SAKK ELTE BTK HÖK 

2023.11.11. BAB Képzés: 24 órás vetélkedő ELTE BTK HÖK szervezői csapata 

2023.11.15. Szociális referensi találkozó ELTE BTK HÖK Szociális 

Bizottsága és szociális referensei 

2023.11.21. Szociális és Ösztöndíjbizottság 

rendkívüli ülése 

EHÖK Szociális Alelnök; ELTE 

karainak Szociális Bizottsági Elnökei 

2023.11.23. Elnökségi ülés ELTE BTK HÖK elnöksége 

2023.11.24. Etikai Bizottság ülése ELTE BTK Etikai Bizottsága 

2023.11.29. ELTE BTK HÖK BAB Képzés: 

Szociális Bizottság előadása 

ELTE BTK HÖK Szociális 

Bizottsága 

2023.11.30. ELTE BTK Kari Tanács  

2023.11.30. Elnökségi ülés ELTE BTK HÖK elnöksége 

2023.11.30. ELTE BTK x TTK x IK Gólyabál   

2023.12.01. Etikai Bizottság ülése ELTE BTK Etikai Bizottsága 
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2023.12.06.  
Szociális referensi találkozó 

ELTE BTK HÖK Szociális 

Bizottsága és szociális referensei 

2023.12.07. Jótékonysági sütivásár ELTE BTK HÖK Szociális 

Bizottsága 

2023.12.07. Vezetőségi ülés ELTE BTK HÖK vezetősége 

2023.12.18. Fegyelmi Bizottság ülése  ELTE BTK Fegyelmi Bizottsága 

2023.12.20. Elnökségi ülés  ELTE BTK HÖK elnöksége 

2024.01.09.  ELTE BTK Kari Tanács  
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Szeptember  

2023.08.28.-2023.10.01. 

Személyi ügyek 

 

Pabar Petra – Elnök 

Chudo Lili – Ifjúsági Ügyért felelős bizottsági tag 

Kurucz Anilla Anna – Esélyegyenlőségi referens 

 

 

Rendszeres Szociális Támogatás 

 

A 2023/24-es tanév őszi félévében szeptember 6-án indult a pályázási időszak a 

rendszeres szociális támogatásra, majd szeptember 12-től kezdődően volt lehetőség a 

hiánypótlásra, egészen szeptember 19-ig. Hasonlóan az előző időszakhoz, most is egy 

felkészítés és egy vizsga előzte meg a bírálási munkálatok megkezdését. A két hétig 

tartó munkában 14 bíráló vett részt, akik minden erejükkel azon dolgoztak, hogy a 

Bölcsészettudományi karra beérkező, több mint 1300 kérvényt sikeresen elbírálják. Az 

EHSZÖB határozata szerint, ebben a félévben 26 pont lett a ponthatár, és 1200Ft 

ösztöndíjat állapítottak meg pontonként. A fellebbezési időszak kezdetét vette, mely 

jelenleg is zajlik.  

Szeretném megköszönni a befektetett munkát és a végtelen kitartást minden egyes 

bírálónak, aki részt vett ebben az időszakban, nélkülük mindez nem valósulhatott 

volna meg:  

 

Chudo Lili 
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Kurucz Anilla 

Bedővári Véda 

Béres Lili 

Burián András 

Csendes Erik 

Darkó László 

Farkas Hanna 

Fekete Márk 

Tóth Blanka 

Tóth Luca 

Trautmann Máté 

Tringer Berta 

Xu Jáde Li 

 

Rendkívüli Szociális Támogatás 

 

Szeptemberben 44 pályázat érkezett be a rendkívüli szociális támogatásra, ebből 10 kérvényt 

elfogadtunk, 12-őt javításra küldtünk vissza, 22-őt pedig elutasítottunk az EHSZÖB 

jóváhagyásával. 

Egyebek 

 

A Gólyatábort követő napon részt vett a bizottság a Tájékoztató Napon, amelyen a különböző 

támogatásokról tartottam előadást. Az azt követő napon pedig rögtön a rendszeres szociális 

támogatások bírálása is kezdetét vette. Ezúton szeretném megköszönni két bizottsági tagom, 

Kurucz Anilla és Chudo Lili erőn felüli támogatását és felém nyújtott szeretetét, illetve 
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bizalmát, ugyanis nélkülük nem lettem volna képes véghez vinni rögtön a kar legnagyobb 

rendezvényét követően a két hetes bírálást; sem ezzel párhuzamosan a rendkívüli szociális 

támogatások bírálását; sem pedig a hajnalig tartó korrekciózást.  

 

Október 

2023.10.02.-2023.10.29. 

Személyi ügyek 

 

Pabar Petra – Elnök 

Chudo Lili – Ifjúsági Ügyért felelős bizottsági tag 

Kurucz Anilla Anna – Esélyegyenlőségi referens 

 

Szociális Referensi találkozó 

 

Ezen beszámolási időszakban lezajlott az első szociális referensi találkozó, melyen első 

körben megismerkedtünk egymással, majd pedig egy olyan feladattal készült a Szociális 

Bizottság, amely által reméljük, hogy egy kicsit közelebb kerültek a referensekhez a különböző 

pályázatok és jobban beleláttak a kiírások felépítésébe is. Mindhárom pályázatot (rendszeres, 

alap, rendkívüli) érintettük, amelyekhez elképzelt pályázói megkereséseket kaptak e-mail 

formájában, amire válaszolniuk kellett négy csoportra bontva (minden csoporthoz egy e-mail 

került kiosztásra). Ennek köszönhetően azt a témát is érintettük, hogy hogyan szükséges 

megfogalmazni egy hivatalos e-mailt. Nagyon köszönöm mindenkinek, aki eljött és aktívan 

részt vett az alkalmon!  
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Rendkívüli Szociális Támogatás 

 

Októberben 28 pályázat érkezett be a rendkívüli szociális támogatásra, ebből 12 kérvényt 

elfogadtunk, 11-et javításra küldtünk vissza, 5-öt pedig elutasítottunk az EHSZÖB 

jóváhagyásával. 

Fellebbezések 

 

A rendszeres szociális támogatás pályázási időszaka után került sor a fellebbezésre, melyet a 

határozat kézhezvételétől számolandó 15 napon belül adhattak le a pályázók. Az eddigi 

félévekhez hasonlóan, nagy számban érkeztek be most is a kérvények. Összesen 90 fellebbezés 

került általam előbírálására, az EHSZÖB döntése alapján ebből 12 pályázat nyert el 

pontmódosítást, minden további pályázattal kapcsolatban pedig a HJB fog döntést hozni. 

 

November  

2023.10.30.-2023.12.03. 

Személyi ügyek 

 

Pabar Petra – Elnök 

Chudo Lili – Ifjúsági Ügyért felelős bizottsági tag 

Kurucz Anilla Anna – Esélyegyenlőségi referens 

 

Szociális Referensi találkozó 

 

Ezen beszámolási időszakban lezajlott az második szociális referensi találkozó, amelyen 

azzal foglalkoztunk a résztvevő referensekkel, hogy ők maguk milyen esélyegyenlőségi 
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témákat feldolgozó eseményen/programon vennének részt. A feladat során rengeteg jó ötlettel 

járultak hozzá ahhoz, hogy egy tiszta képet alkossunk arról, hogy vajon milyen ebben a témában 

zajló programon/eseményen vennének részt a kar hallgatói. Ezt követően feszült, már-már 

erőszakos hangnemben íródott, fiktív e-mailekre kellett válaszolniuk, ugyanis szerettük volna 

megmutatni a munkánk azt az oldalát, amellyel kizárólag a bizottság tagjai néznek szembe nap, 

mint nap. Láthatólag jól érzeték magukat mindkét feladat során a referensek és nagyon jól 

dolgoztak ezen az alkalmon is, itt is szeretném megköszönni mindenkinek, aki aktívan 

hozzájárult az alkalom sikerességéhez! 

 

 

Rendkívüli Szociális Támogatás 

 

Novemberben 19 pályázat érkezett be a rendkívüli szociális támogatásra, ebből 6 kérvényt 

elfogadtunk, 8-at javításra küldtünk vissza, 5-öt pedig elutasítottunk az EHSZÖB 

jóváhagyásával. 

Fellebbezések 

 

A rendszeres szociális támogatás pályázási időszaka után került sor a fellebbezésre, melyet a 

határozat kézhezvételétől számolandó 15 napon belül adhattak le a pályázók. Az eddigi 

félévekhez hasonlóan, nagy számban érkeztek be most is a kérvények. Összesen 90 fellebbezés 

került általam előbírálására, az EHSZÖB döntése alapján ebből 12 pályázat nyert el 

pontmódosítást, ezen felül pedig további 22 pályázat részesült új eljárásban, melynek 

hiánypótlási időszaka november 29-től december 6-ig lett megszabva.  
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December-Január 

2023.12.04.-2023.01.28. 

Személyi ügyek 

 

Pabar Petra – Elnök 

Chudo Lili – Ifjúsági Ügyért felelős bizottsági tag 

Kurucz Anilla Anna – Esélyegyenlőségi referens 

 

Sütivásár 

 

Decemberben 7-én megszervezésre került a Jótékonysági Sütivásár. Ennek lebonyolítását a 

Szociális bizottság tagjai, Kurucz Anilla és Chudo Lili végezték. A vásár során a KórházSulinak 

gyűjtöttünk adományt becsületkassza révén, a velük való kapcsolattartás és a sütik beszerzése 

Kurucz Anillának köszönhető. Nagyon hálás vagyok mindkettőjüknek és azoknak is akik, 

vállalták, hogy beülnek sütit osztogatni a hallgatóknak.  

 

Szociális Referensi találkozó 

 

Decemberben lezajlott az utolsó szociális referensi találkozó, amely során a bizottság 

felmérte a referensek tudását a pályázati kiírásokkal kapcsolatosan egy játékos vetélkedő 

formájában. Ebből egyértelműen látszott, hogy nagy része a referenseknek tisztában volt a 

kiírás legfontosabb adataival, a csapat másik felének még szükséges gyakorolnia egy pár 

dolgot, de többségében ők is jól válaszoltak a feltett kérdésekre. Összességében a bizottságnak 

sikerült elérni a féléves terveket, ugyanis a különböző szociális alapú támogatásoknak a 

referensekkel való megismertetése volt a cél, amely egyértelműen sikerrel zárult. Illetve, ezúton 

szeretném megköszönni minden szociális referensnek, aki részt vett a félév összes alkalmán, 
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ugyanis ők aktívan hozzájárultak minden alkalomhoz és mindig tudtunk előre haladni újabb és 

újabb ötletekkel.  

 

Rendkívüli Szociális Támogatás 

 

Decemberben 37 pályázat érkezett be a rendkívüli szociális támogatásra (ebbe beletartoznak 

azon kérvények is, melyeket a pályázók nem küldtek vissza hiánypótlásról). Ezen kérvények 

vagy elfogadásra, vagy elutasításra kerültek, mivel a félévben ez volt az utolsó leadási időszak. 

Összesen 13 kérvényt fogadtunk el és 24-et utasítottunk el az EHSZÖB jóváhagyásával. 

Fellebbezések 

 

A rendszeres szociális támogatás pályázási időszaka után került sor a fellebbezésre, melyet a 

határozat kézhezvételétől számolandó 15 napon belül adhattak le a pályázók. Az eddigi 

félévekhez hasonlóan, nagy számban érkeztek be most is a kérvények. Összesen 90 fellebbezés 

került általam előbírálására, az EHSZÖB döntése alapján ebből 12 pályázat nyert el 

pontmódosítást, ezen felül pedig további 22 pályázat részesült új eljárásban, melynek 

hiánypótlási időszaka november 29-től december 6-ig lett megszabva. Az új eljárás során 

minden érintett pályázóval felvettem a kapcsolatot és e-mailen keresztül volt lehetőségük 

pótolni a hiányzó dokumentumokat, vagy teljesen új státuszt is igazolhattak. A 22 pályázatból 

17-en pozitív elbírálásban részesültek. Ezzel tehát az őszi félévre lezárult a rendszeres szociális 

támogatás fellebbezéseinek bírálata is.  

 

Budapest, 2024.02.04. 

  Pabar Petra s.k. 

     Elnök  

                         Szociális Bizottság 
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Tanulmányi Bizottság 

2023. augusztus 28. - 2024. január 28. 

 

SZEMÉLYI ÜGYEK  

Elnök: Lentulai Martin  

Hallgatói ügyekért felelős referens: Döbör-Hodászi Gréta  

Pályázatokért felelős referens: Tóth Anna Boglárka 

Tanárképzési referens: Szalai Zsófia Lili 

 

Szeptember 

SZEMÉLYI ÜGYEK 

Elnök: Lentulai Martin 

Hallgatói ügyekért felelős bizottsági tag: Döbör-Hodászi Gréta 

Tankörvezetői pályázatokért felelős bizottsági tag: Osztroluczki Anett 

Hallgatói ügyekért felelős bizottsági tag: Nagy Emese 

 

BIZOTTSÁGI ÜGYEK 

Általánosan az időszakról 

Az augusztusi hónap vége eseményekkel sűrű volt, hiszen a beiratkozás erre az időszakra esett. 

A tanév kezdetével elkezdődtek a különböző ülések, valamint a Tanulmányi Bizottság ülései 

is. Erre az időszakra esett a gólyatábor is. Workshopot tartottunk a tanulmányi referenseknek, 

valamint átálltunk az új posztolási metódusra. 

Beiratkozás 
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Augusztus 28-tól szeptember 1-ig zajlott az idei beiratkozás. A Tanulmányi Hivatallal 

együttműködve, több mint 2000 hallgatót iratkoztattunk be. Az esemény kisebb-nagyobb 

nehézségek mellett, de zökkenőmentesen zajlott le. A Tanulmányi Hivataltól is pozitív 

visszajelzések érkeztek a segítőinkkel kapcsolatban. Ezúton is szeretném megköszönni a 

hallgatói érdekképviselőknek a segítséget az esemény lebonyolításában, hiszen nélkülük nem 

valósulhatott volna meg ilyen sikeresen a beiratkoztatás. 

Gólyatábor 

Szeptember 2-től szeptember 5-ig részt vettünk a gólyatáborban. A tábor ideje alatt 

bemutatkozott a Tanulmányi Bizottság, valamint a szakos tájékoztatótok is részt vett. 

Tájékoztató Nap 

Szeptember 6-án valósult meg a Tanulmányi Bizottság által szervezett Tájékoztató Nap, amely 

az idei évben rekordszámú érdeklődőt vonzott a kampuszra. Az eseményen a frissen felvételt 

nyert hallgatók szakos-, minoros-, pályázatos- valamint ösztöndíjas tájékoztatókon vehettek 

részt. A tájékoztatókat követően minoros börzét tartottunk a Trefort-szobornál, valamint 

kampusz-túrát szerveztünk az érdeklődőknek. Szeretném megköszönni mind az IK elnökök, 

mind pedig az IK tagok segítségét az esemény lebonyolításában. 

Tanulmányis Workshop 

Szeptember 12-én valósult meg az idei tanév első tanulmányis workshopja, amelyen szép 

számmal vettek részt a tanulmányi referensek. A Tanulmányi Bizottság célja, hogy mindig az 

aktuális eseményekhez igazítsa a workshop témáját, ezért ezen az alkalmon a szakzárás volt a 

téma. Az előadás keretein belül szó esett a megváltozott nyelvvizsga követelményekről is. A 

tájékoztatót követő hetekben, a tanulmányi referensek szakzárós tájékoztatókat tartottak. 

Bizottsági ülés 

Szeptember 24-én tartottuk a félév első bizottsági ülését, amelyen többek között az 

ELTEfesztről, a Nyíltnapról, a Mesterszakos Nyílt Hétről, kommunikációs stratégiáról, 

tanulmányis workshopokról valamint a BAB-ról volt szó.  

EHÖK Tanulmányi Bizottság  
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Szeptember 26-án részt vettem az EHÖK Tanulmányi Bizottság ülésén, amely keretein belül 

az OHV megreformálásáról valamint a Nyelviképzés félmérésről, valamint a kari 

aktualitásokról beszélgettünk. 

EHÖK Tanárképzési Bizottság  

Szeptember 28-án volt az EHÖK Tanárképzési Bizottság első ülése a félévben, amelyen az új 

tanárképzésről, valamint az ELTEfesztről beszélgettünk. 

Szakmentori találkozó 

Szeptember 29-én szakmentori találkozón vehettem részt, amelyen a Kar szakmentoraival a 

tankörvezetői pályázatokról beszélgettünk. A szakmentorok jelezték felém a különböző 

problémákat illetve javaslatokat a pályázattal kapcsolatban, amelyek megfontolásra fognak 

kerülni a jövőben. 

 

Október 

SZEMÉLYI ÜGYEK 

Elnök: Lentulai Martin 

Tanárképzési referens: Döbör-Hodászi Gréta 

Pályázatokért felelős referens: Osztroluczki Anett 

Hallgatói ügyekért felelős referens: Nagy Emese 

 

BIZOTTSÁGI ÜGYEK 

Általánosan az időszakról 

Az októberi hónap eseményekben dús volt a Tanulmányi Bizottság számára. Megrendezésre 

került az ELTEFeszt, több ülés is zajlott, valamint két BAB eseményt is mi tartottunk. Ezen 

felül sor került a havi tanulmányi referenseknek tartott workshopra is, amely témája a 

tanárképzés-, valamint a Félév Oktatója díj volt. 
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Tanulmányis Workshop 

Október 3-án tartottuk a havi tanulmányis workshopot a tanulmányi referenseknek, amely két 

fő témája a megújult tanárképzés valamint a Félév Oktatója díj volt. A referensi találkozót egy 

rövid teszttel kezdtük, amely célja az volt, hogy felmérje a referensek tudását az új tanárképzési 

rendszerrel kapcsolatban. Ezt követően beszélgettünk a már új rendszerben tanulókkal arról, 

hogy miben kellene változnia a rendszernek, hogy hallgatóbarátibbá váljon. A workshop 

második felében a Félév Oktatója díj megvalósításáról ötleteltek a referensek. Kisebb 

csoportokban dolgozták ki az elképzeléseiket, amelyet bemutattak a többi csoportnak is. 

Nagyon jó ötletekkel álltak elő, amelyeket majd szeretnék felhasználni a díj kiírása során. 

 

Együttműködés a GTK-val 

Október 5-én találkoztam a GTK HÖK tanulmányi alelnökével, hogy közösen ötleteljünk a 

Félév Oktatója díj megvalósításáról. A GTK-n már jelen van egy ehhez hasonló díjazás, ám 

náluk is tervben van a kiírás módosítása. Közös célunk, hogy mindkét karon a lehető 

leghatékonyabb formában valósuljon meg az oktatók értékelése, illetve a díj kiosztása. 

 

Kreditátviteli ülés 

Október 6-án részt vettünk a kreditátviteli ülésen, amelyen a problémás esetekben hatékonyan 

megvédtük a hallgatói érdekeket. 

 

BAB 

Október 11-én a Tanulmányi Bizottság tartotta a BAB alkalmat. A leendő érdekképviselőnek 

tanulmányi tájékoztatót tartottunk, amely során megismerkedtek a Karon futó képzések 

felépítésével, valamint különböző ügyintézések feltételeivel és menetével (pl. átsorolás, 

szakváltás). Október 18-án az előadás anyagából tanulmányi tesztet írtak a jelöltek. 

 

ELTEFeszt 
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Október 13-án került megrendezésre az ELTEFeszt, amely során a BTK bemutatkozott a 

középiskolás érdeklődőknek. Úgy érzem, az esemény nagyon sikeres volt mindannyiunk 

számára. Szeretném megköszönni Bogesznek a segítségét, hiszen nélküle nem lettek volna 

ilyen izgalmas programok a kitelepülésünkön. Továbbá szeretném megköszönni minden 

kitelepülőnek, szakos tájékoztatónak, teremőrnek és a titkárságnak is a segítségét. Nélkületek 

nem ment volna! 

 

EHÖK Tanulmányi Bizottság  

Október 26-án volt az EHÖK Tanulmányi Bizottság ülése, amelyen sajnos egyéb elfoglaltág 

miatt személyesen nem tudtam részt venni. Az ülésen továbbra is az OHV megreformálása volt 

a téma. A tervezetet megkaptam én is, valamint reflektáltam rá. 

 

November 

SZEMÉLYI ÜGYEK 

November folyamán a Tanulmányi Bizottság két gyakornokkal gyarapodott Szalai Zsófi és 

Tóth Bogi személyében, akik a leköszönő tagok helyét fogják átvenni. Az átadás-átvételi 

folyamat már javában zajlik. 

Elnök: Lentulai Martin 

Tanárképzési referens: Döbör-Hodászi Gréta 

Pályázatokért felelős referens: Osztroluczki Anett  

Hallgatói ügyekért felelős referens: Nagy Emese 

Gyakornok: Szalai Zsófia Lili 

Gyakornok: Tóth Anna Boglárka 
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BIZOTTSÁGI ÜGYEK 

Általánosan az időszakról 

A hónap folyamán megrendezésre került több rekrutációs esemény is, mint például a Nyílt Nap 

és a Mesteres Nyílt Hét. Részt vettünk a BAB 24 órás eseményén, valamint részt vettünk az 

EHÖK Tanulmányi Bizottság illetve az EHÖK Tanárképzési Bizottság ülésein. 

 

Mesterszakos Nyílt Hét 

November 20-23. során zajlott az idei évben a Mesterszakos Nyílt Hét, amelyet idén a Kari 

Kommunikációs csoporttal együtt szerveztünk. Ahogy minden eseményen, ezen is volt egy-két 

kisebb probléma, de úgy gondolom azokat mindenki sikeresen tudta kezelni. Az esemény 

sikeresen zajlott le. Több visszajelzést kaptunk oktató oldalról is arról, hogy eddig az idei 

esemény volt a legjobban szervezett és a legátláthatóbb. Sajnos arról még nincsnek pontos 

adataim, hogy hányan vettek részt az eseményen. Szeretném megköszönni mindenkinek, akik 

részt vettek a szervezésben és a kapcsolattartásban, valamint azoknak, akik beültek az órákra 

köszönteni a hallgatókat. Külön szeretném megköszönni Jádénak és Dalmának a szervezésben 

való részvételüket, hiszen nélkülük nem lettek volna ilyen csodálatos posztok a Mesterszakos 

Nyílt Hétről. 

 

Nyílt Nap 

A Mesterszakos Nyílt Hét megkoronázásaképp valósult meg a 2023-as Nyílt Nap, amelyre 

november 24-én került sor. A Nyílt Nap idén kiemelkedően sok hallgatót és szülőt vonzott be 

a kampuszra, szám szerint nagyjából 2700 fő. Szeretném megköszönni minden segítőnek, 

tájékoztatónak, pakbizesnek és mindenkinek aki valamilyen módon részt vett az eseményen, 

hogy ilyen szuperül megtudott valósulni minden program. Szerintem nagyon jól képviselte 

mindenki a Kart. 
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EHÖK Tanulmányi Bizottság 

November 23-án tartottuk az EHÖK Tanulmányi Bizottságának havi ülését. Az ülés során 

beszélgettünk a karokon zajló aktualitásokról, illetve az ESG-irányelveiről, 

minőségbiztosításról. 

 

EHÖK Tanárképzési Bizottság 

Ebben a hónapban november 28-án volt az EHÖK Tanárképzési Bizottságának ülése. Az ülésen 

célkitűzés lett a TKB ügyrendjének felülvizsgálata, annak szinkronba hozása az 

alapszabályzattal. A TTK felvetette a diplomaátlagok módosítását, amely terveik szerint a HKR 

általános részébe kerülne be. Természetesen ez csak akkor valósul meg, ha az Egyetem összes 

kara egyetért a változtatással. Tervben van egy mindent átfogó minőség-ellenőrzés az új 

tanárképzési gyakorlatokról. Felvetődött problémaként, hogy a gyakorlatokkal foglalkozó 

munkacsoportban nincsen hallgatói tag, amelyet szeretnénk pótolni a jövőben. 

 

Turnitin plágiumszűrő szoftver 

Bevezetésre került a Turnitin plágiumszűrő szoftver december elsején, amelyet az Egyetem 

oktatói fognak használni elsősorban a szakdolgozatok ellenőrzésére. Hallgatói oldalról a 

Tanulmányi Bizottság fogja kezelni az üggyel kapcsolatos kérdéseket. A tanulmányi referensek 

hamarosan megkapják a fontosabb információkat a szoftverrel kapcsolatban. 

 

December 

SZEMÉLYI ÜGYEK 

Elnök: Lentulai Martin 

Tanárképzési referens: Döbör-Hodászi Gréta 

Pályázatokért felelős referens: Osztroluczki Anett  

Hallgatói ügyekért felelős referens: Nagy Emese 
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Gyakornok: Szalai Zsófia Lili 

Gyakornok: Tóth Anna Boglárka 

BIZOTTSÁGI ÜGYEK 

Tanulmányi Tedd 

December 5-én megtartottuk a félév utolsó referensi találkozóját, ahol általánosan 

beszélgettünk a felmerülő problémákról, kérdésekről. 

Tankörvezetői pályázat 

Decemberben elbírálásra kerültek az új keretek között lezajló tankörvezetői pályázatok. 

Mindegyik pályázat pozitív elbírálásban részesült, ezért jelen állas szerint nem tervezzük a 

pályázat további módosítását. 

EHÖK Tanulmányi Bizottság 

December 19-én került sor az EHÖK Tanulmányi Bizottságának havi ülésére, amelyen 

továbbra is az OHV reform volt a középpontban. 

 

Január 

SZEMÉLYI ÜGYEK 

Január elsejétől kezdve változás történt a Tanulmányi Bizottság tagjai között. : Osztroluczki 

Anett és Nagy Emese lemondott bizottsági tagságukról, helyettük Szalai Zsófia Lili és Tóth 

Anna Boglárka lettek az új tagok. Innen is szeretném megköszönni Anettnek és Eminek a 

támogató segítségüket és munkájukat, amelyet a Tbae-ben végeztek. <3 

Elnök: Lentulai Martin 

Tanárképzési referens: Szalai Zsófia Lili 

Pályázatokért felelős referens: Tóth Anna Boglárka 

Hallgatói ügyekért felelős referens: Döbör-Hodászi Gréta 
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BIZOTTSÁGI ÜGYEK 

Educatio  

Január 11-13 között került megrendezésre az idei év Educatio Kiállítás, amelyen képviseltük a 

Kart. Több visszajelzés is érkezett, amelyek szerint mi voltunk a legfelkészültebbek az egész 

kiállításon, amiért hatalmas köszönet és gratuláció jár mindenki kiállítónak! 

 

Budapest, 2024.01.31. 

  Lentulai Martin s.k. 

 elnök  

 Tanulmnyi Bizottság  
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Tudományos Bizottság  

2023. 08. 28. – 2024. 01. 28. 

A Bizottság tagjai: 

Béres Lili Zsuzsanna – tehetséggondozási referens 

Gila Gergő Zsolt – alelnök 

Török Noémi – TÖP titkár 

 

Pályázatok 

Tudományszervezési és Kutatási Pályázat 

A pályázatra a 2023/24. tanév őszi félévében összesen 191 pályázat érkezett be, melyből 20 

pályázatot kellett elutasítanunk formai okokra, vagy határidőn túli leadásra hivatkozva. 

Összesen 24.481.000 Forint kiutalását kezdeményeztük ezen pályázatra vonatkozóan. 

 

Tudományos Ösztöndíj Pályázat 

A pályázatra a félévben összesen 12 pályázat érkezett be, december 10. 14:00-ig, ezekhez 

felkértük a bíráló oktatókat. A pályázatok a beszámolási határidőig nem kerültek elbírálásra a 

Bizottság részéről. Előzetesen 2 pályázat esetében észleltünk formai hibával leadott pályázatot, 

az elbírálásra és a kiutalásra a következő KÖB időszakban kerül majd sor. 

 

Tutorálás 

Az időszakban nem érkezett be tutorálási pályázat, a már folyamatban lévő tutorálási 

pályázatok utánkövetése megtörtént. 
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Honorácior 

A pályázatra az időszakban ~12 pályázat érkezett be, melyeket a leadási időszak végén, 30-án 

bírálunk majd a tehetséggondozási referenssel. 

 

Hallgatói Kiválósági Ösztöndíj 

A HKÖ leadási határideje október 27-e volt. Sajnos csak 2 hallgató adott le pályázatot, melyek 

azonban formailag megfelelőek voltak, ezeket ajánlásunkkal továbbítottuk a Dékáni 

Hivatalnak. Köszönet Kapás Gábornak és Vida Veronikának a pályázatok ellenőrzésében 

végzett munkájáért. 

Egyéb munkálatok 

 

Első Század folyóirat tördelési munkálatai 

A tavalyi évben publikálást nyert Tudományos Ösztöndíj Pályázatok tördelésének időpontja 

2023. október 13. volt. A szeptemberben beérkezett I. Trefort Hallgatói Konferencia 

tanulmányokkal együtt tördelésre kerültek a dolgozatok. A dolgozatok jelenleg is szerkesztés 

alatt állnak, az elkövetkező félév elején tervezzük azok feltöltését az Első Század online 

folyóirat felületére. 

Nagyon szépen köszönjük a munkát Kapás Gábornak és Mohai Ádának, a Bizottság tagjainak, 

illetve az alábbi érdekképviselőknek: Muth Margaréta, Fehér Rebeka Anna, Kocsis Fanni, 

Asztalos Cynthia Evelin. 

 

ÚNKP 

Elődöm, Kapás Gábor Nagy Balázs felkérésére szeptemberben részt vett az ÚNKP beszámolók 

elbírálásában. A bíráló bizottsággal több, mint 60 hallgató pályázati anyagát nézték át. Minden 

hallgató beszámolója elfogadásra került. 
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Programok 

Referensi találkozók 

A félévben három referensi találkozóra került sor, melyeket még elődöm, Kapás Gábor tartott 

a Kulturális és Sport Bizottság Elnökével, Kővágó Dórával, alábbiakban ezek részletei 

olvashatóak. 

Szeptember 18. 18:00, napirendi pontok: 

1. Tudományos és Kulturális pályázatok leadásának menete 

2. A félév programjainak, posztolási menetének megbeszélése 

3. Bölcsészek a terepen – programsorozat tervezése 

4. Egyebek 

Október 16. 18:00, napirendi pontok: 

1. Bölcsészek a terepen – további megbeszélések 

2. Hallgatók elérése 

3. Pályázatok 

4. Programok 

5. Egyebek 

November 20. 18:00, napirendi pontok: 

1. Változás az Alelnök személyében, Kapás Gábor búcsúzása 

2. Kulturális- és Sport pályázatok átnézése 

Nagyon szépen köszönjük a referensek egész féléves, kitartó munkáját! 

 

ELTE BTK Tájékoztató Nap 

Szeptember 6-án 14 órától pályázatos tájékoztatót tartottunk a gólyáknak, melyen Kapás Gábor 

is előadott a tudományos lehetőségekről. Örömmel láttuk, hogy a tájékoztatóra nagyon nagy 

érdeklődést mutattak a hallgatók. 
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ELTE BTK Tudományos Hét 

2023. szeptember 25-29. között került megrendezésre a Tudományos hét második 

alkalommal. Az 5 nap leforgása alatt összesen 7 program került megrendezésre: diákkörös 

börze; tudományos pályázatos tájékoztató; kerekasztal kutatói; doktoris tájékoztató; Mit adhat 

nekem a könyvtár?; Kutató hallgatók a mikrofonnál; könyvbazár. 

Bár a Tudományos hét Facebook eseménye a korábbi eseményeinkhez képest rekordszámú 

érdeklődő hallgatóhoz eljutott, a konkrét eseményeken kevés volt a megjelentek száma. Ennek 

ellenére osztom elődöm véleményét abban, hogy fontos ez esemény megtartása a Bizottság 

repertoárjában, azonban érdemes lehet esetleg igényfelmérést tenni a hallgatók körében a 

programokra vonatkozóan, illetve a jövőben érdemes lehet jobban átgondolni, hogy milyen 

módon szeretnénk az eseményt célirányosan eljuttatni az érdeklődő hallgatók felé. Az esemény 

lebonyolításában számos hallgató segített, köszönjük a Tudományos hét szervezői csapatának, 

a Pakoló Bizottságnak, a Kutatók Éjszakáján segítő hallgatóknak, továbbá Kálmán Leventének 

a segítséget. 

Külön köszönet az alábbi érdekképviselőknek: Kapás Gábor; Szász Anna; Kugler Dorka; 

Kocsis Fanni; Béres Lili; Muth Margaréta; Weidl Márk; Török Noémi. 

 

ELTE BTK Kutatók Éjszakája 

Szeptember 29-én került megrendezésre Karunkon a Kutatók Éjszakája, aminek főszervezője 

az ELTE BTK Kommunikációs Csoportja volt. A HÖK részéről segítettük az eseményt a 

szóróanyagok eljuttatásában; az eseményen biztosítottunk segítő hallgatókat, valamint 

fotósokat is. Úgy gondoljuk, hogy idén is nagyon sikeresen sikerült a Kutatók Éjszakája! Külön 

köszönet Mózs Barbarának! 

 

Trefort Hallgatói Konferencia 

A beszámolási időszakban a Bizottság felkért referensekkel, illetve a DÖK Elnökkel együtt 

megkezdte a II. Trefort Hallgatói Konferencia szervezését, melyhez kapcsolódóan január 29-

én tartottunk egy előzetes megbeszélést, ahol kijelöltük az egyes szervezők feladatköreit, illetve 
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az azokhoz tartozó határidőket. A beszámolóm megírásának időpontjáig összesen 5 absztrakt 

érkezett be, az előzetesen megadott határidő február 1-e, reméljük addig nőni fog ez a szám. 

Nagyon várjuk a közös munkát a szervezési csapattal, előre is köszönöm Berta Andrásnak, 

Béres Lilinek, Török Noéminek, Muth Margarétának, Szász Annának, Kugler Dorkának, Weidl 

Márknak és Kocsis Fanninak a munkáját! 

 

Bizottság 

A Bizottság január 29-én, a Trefort Konferencia szervezői megbeszélése előtt tartott egy 

informális megbeszélést, melyen ütemeztük a féléves programokat, megbeszéltük a múlt 

félévben esedékes pályázatok státuszát, illetve előzetesen megbeszéltük a Konferenciával 

kapcsolatos feladatokat. 

 

Elnökség 

Az Elnökség tagjaival január 30-31. Elnökségi Napokat tartottunk, ezalatt megbeszéltük és 

ütemeztük a féléves munkát, többek között beszéltünk a Trefort Konferenciáról, a Kari 

napokról, az egyes Bizottságok és Elnökségi tagok féléves munkájáról. Igazán alapos és 

szakmailag felemelő volt a munka, nagyon várom a következő féléves tervek megvalósulását! 

 

Budapest, 2024. 01. 31. 

  Gila Gergő Zsolt s.k. 

 Tudományos alelnök

 Tudományos Bizottság 
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Angol-Amerikai Intézeti Képviselet 

2023.08.28.-2024.02.25. 

Személyi ügyek 

Intézeti Képviselet 

Az Intézeti Képviselet aktuális felállása a félévben: 

Név Szak KGY Tanszék Referensi pozíció 

Árpási Balázs 
angol - történelem 

(OT) KGY 
DELP - Angol Nyelvpedagógiai Tanszék 

- póttag közéleti referens 

Bedővári Véda 
Anna angol-német (OT) KGY  

szociális és tanárképzési 
referens 

Béres Lili 
Zsuzsanna 

angol-magyar 
(OT) KGY  

közéleti és szociális 
referens 

Chudo Lili anglisztika KGY DAS - Amerikanisztika Tanszék 
tanulmányi és 

tudományos referens 

Détári Bernadett anglisztika KGY  

külügyi és közéleti 
referens 

Döbör-Hodászi 
Gréta 

angol-történelem 
(OT)   tanulmányi referens 

Fehér Rebeka 
Anna anglisztika KGY DES - Anglisztika Tanszék - póttag közéleti referens 

Ilyés Dóra anglisztika  DAS - Amerikanisztika Tanszék póttag 
közéleti és külügyi 

referens 

Kocsis Lilla anglisztika KGY 
DELG - Angol Nyelvészeti Tanszék 

póttag 
tanulmányi és külügyi 

referens 

Kovács Vilmos anglisztika KGY DELG - Angol Nyelvészeti Tanszék közéleti referens 

Kurucz Anilla 
Anna angol-német (OT)   

szociális és pályázati 
referens 

Lentulai Martin 
Péter 

angol - történelem 
(OT)   tanulmányi referens 

Major Benedek 
angol-történelem 

(OT)  DELP - Angol Nyelvpedagógiai Tanszék külügyi referens 

Markó Mira 
angol - történelem 

(OT) KGY 
DEAL - Angol Alkalmazott Nyelvészeti 

Tanszék tanulmányi referens 

Nagy Emese anglisztika (MA)    

Nagy Enikő 
angol-magyar 

(OT)  

DEAL - Angol Alkalmazott Nyelvészeti 
Tanszék (póttag) közéleti referens 
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Lippai Dorka anglisztika (MA)  DES - Anglisztika Tanszék  

Pallag Sára 
angol - média 

(OT) KGY DES - Anglisztika Tanszék elnök 

Sepely Lilla anglisztika KGY  szociális referens 

Sigmond 
Boglárka anglisztika   

pályázati és tudományos 
referens 

Szakács Réka 
Anna 

angol - könyvtár 
(OT)   pályázati referens 

Ujházi Cserne anglisztika KGY  tanulmányi referens 

 

Sigmond Boglárka és Szakács Réka Erasmus ösztöndíjat nyertek az aktuális félévre, 

azért januárig nem voltak velünk fizikálisan, de amennyire lehetett kivették a részüket 

az IK teendőiből. 

Ülések 

Intézeti Képviselet 

Szeptember - A beszámolási időszakban nem került sor hivatalos IK ülésre, de 

aktívan kapcsolatban voltunk az év eleji feladatok szervezése miatt az online térben, 

illetve személyes találkozók során. 

Október - 2023. október 4-én ülésezett az IK a Könyvtár Klubban, ahol az év 

menetéről, egyéni projektekről, utazási tervekről, a BAB-ról, és a közelgő 

Halloweenről beszéltünk. Ezen a ponton a szervezés már előrehaladott állapotban 

volt, amit Kovács Vilinek köszönhetünk, aki összefogta az eseményt. Átbeszéltük, 

hogy ki mit vállalni a szervezést illetően. 

November - 2023. november 23-án, 18:15-kor tartottuk a novemberi hivatalos IK 

ülésünket, ami hibrid formában valósult meg a HÖK iroda alagsorában. Elláttam az 

IK-t minden hasznos információval, ami vezetőségi ülésen, illetve Intézeti Tanácson 

hangzott el, majd beszéltünk a közelgő programjainkról, szervezést igénylő 

terveinkről, az IK karácsony időpontjáról és helyszínéről. 

December – December hónapban nem tartottunk hivatalos IK ülést. 
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A vizsgaidőszak alatt folyamatosan kapcsolatban állt az IK online, minden feladatot 

rendben elláttunk offline megbeszélés nélkül. 

Intézeti Tanács 

Szeptember - Szeptember 12-én került sor az év első Intézeti Tanácsára, melyen 

Lippai Dorka, Chudo Lili, Ilyés Dóra és jómagam vettünk részt. 

Október - Október 24-én zajlott az év második Intézeti Tanácsa, melyen Lippai 

Dorka, Chudo Lili, Ilyés Dóra, Béres Lili, és jómagam vettünk részt. Ez alkalommal, a 

hallgatói önkormányzatot érintve szó esett a korábban megrendezett Mesteres 

Fórumról, és olyan kérdésekről, minthogy a záróvizsgázó hallgatóknak legyen-e 

idejük a szóbeli vizsgákon kidolgozniuk a húzott tételüket. 

Egyebek 

A beszámolási időszakban az alábbi üléseken, megbeszéléseken vettem részt, 

melyekről fentebb nem esett szó: 

szeptember 7. – Vezetőségi ülés 

szeptember 14. – Küldött Gyűlés 

szeptember 19. – Szervezetfejlesztési kedd 

szeptember 20. – GT kibeszélő 

szeptember 26. – Intézeti kommunikációs megbeszélés 

szeptember 28. – Kari Tanács 

október 5. – Vezetőségi ülés 

október 10. – SAKK 

október 12. – Küldött Gyűlés 

október 24. – Szervezetfejlesztési kedd 
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október 25. – Megbeszélés a Nyílt napos tájékoztatóról az Angol-Amerikai Intézet 

oktatóival 

október 26. – Kari Tanács 

november 6. – Vezetőségi ülés 

november 9. – Küldöttgyűlés 

november 10. – Dékáni látogatás 

november 10. – Anglisztika MA-ra vonatkozó megbeszélés a dékáni irodában 

novemeber 20. – Nyílt napos tájékoztató 

november 21. – Szervezetfejlesztési kedd 

november 30. – Kari Tanács 

december 7. - Vezetőségi ülés 

december 14. – Kari Tanács 

december 14. – Küldöttgyűlés 

Tanulmányi ügyek 

2023. szeptember 6-án került sor a Tájékoztató napra, melyen igyekeztünk átfogó 

információ csomagot nyújtani a gólyáknak, mind tanulmányi, szociális, külügyes 

ügyekben. 

2023. szeptember 27-én tartottuk a szakzárós tájékoztatónkat. Jelen volt Ujházi 

Cserne, Markó Mira, és Chudo Lili. Ezúttal is köszönöm Lilinek, hogy updatelte a 

prezentációt. 

Ezen kívül természetesen minden Facebook csoportban, Messenger csoportban és 

privátban igyekszünk megválaszolni az évkezdő hallgatók ügyes-bajos kérdéseit. 
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MA Fórum  

Október 17-én délután zajlott az MA Fórumunk, melyen 11 mesteres hallgató jelent 

meg, hogy az Intézet vezetésének javaslatokat tegyenek az MA képzés felépítésével 

és működésével kapcsolatban. A fórum eredményesnek mondható, mert több pontos 

is született megegyezés a hallgatók és a vezetés között. Köszönet Vida Veronikának, 

hogy kezdeményezte az eseményt, és köszönöm Lippai Dorkának, és Markó 

Mirának, hogy jelen voltak a fórum alatt és hozzászóltak az elhangzottakhoz. 

A tanulmányi ügyekhez szeretném sorolni a folyamatban levő Anglisztika MA 

átalakításáról szóló tervezetet. Az októberben tarott MA fórum után elkezdődött a 

tervezés és a kommunikáció a tanszékkel. Az átalakítás hosszú távú, felmenő 

rendszerben fog életbe lépni, remélhetőleg már a következő szemeszterben. A  

Nyílt nap 

Nagyon szeretném megköszönni a Nyílt napon a tanulmányi referenseink, név szerint 

Markó Mira, Ujházi Cserne, Fehér Rebkó és Nagy Emi közreműködését, és hogy 

készségesen tájékoztatták a gimnazistákat. Köszi továbbá Kovács Vilinek és Árpási 

Balunak is, akik Pakbiz részről, de képviselték az IK-t. 

Jómagam 2 tájékoztatót tartottam az alapszakról hallgatói perspektívából. A 

tájékoztató az intézet oktatóinak (Tiboldi Tímea, Benczik Vera, Pereszlényi Anna, Cseh 

Dániel) kollaborációjával történt meg, hálás vagyok, hogy minden gördülékenyen 

ment, és figyelembe vették az igényeimet a szervezés során. 

Mesteres nyílt hét 

Közreműködtünk a Mesteres nyílt hét alatt is az órák felügyeleténél, külön köszönet 

ezért Fehér Rebkónak, Sepely Lillának, Kurucz Anillának, és Nickmann Sárinak. 

Educatio 

Természetesen az Education kiállításon is képviseltük az egyetemet és az intézetet is. 

Köszönöm az IK-nak, hogy jó hírét vitték a szaknak! 
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2023. december 4-én került sor a How to vizsgázni - vizsgatájékoztatónkra, melyen 

szép számmal jelentek meg hallgatók. A tanulmányi referensek a legjobb tudomásuk 

szerint válaszoltak a felmerülő kérdéseikre. Köszönet Csernének, Kocsis Lilinek, és 

Mirának! 

 

Közéleti ügyek 

Szeptember 

Angolos gólyatali – 2023. augusztus 29-én került sor a gólyatalinkra, melyet idén a 

Margit-szigeten tartottunk. Az eseményen több, mint 100 gólya vett részt, nekik 

szerveztünk egy rövid tájékoztatót, kérdezz-feleleket és ismerkedős játékokat. 

A GT szervezői napon is szép számban részt vettünk az IK-ból, majd pedig csodásan 

helyt álltunk a gólyatábor alatt is. Külön öröm, hogy idén angolos testvérőrs pár 

nyert, nekem ezzel álmom vált valóra, sírtam is meg minden. Köszönet 

mindenkinek, hogy szebbé és emlékezetessé tettétek ezt az eseményt!! 

Iroda takarítás – szeptember 13-án a Könyvtár IK-val karöltve kitakarítottam az 

irodát az IK nevében. 

 

Október 

Október 26-án tartottuk idén a Halloween-t, melyet lázas készülődés és szervezés 

előzött meg. Fehér Rebkó volt az, aki összetartotta a díszítéssel kapcsolatos ügyeket, 

bevásárolt és megtervezte a csodás DIY díszeinket, összefogta az IK-t, akik lelkesen 

segítettek elkészíteni őket, amikor idejük engedte. Fentebb már írtam, de külön nagy 

köszi még Kovács Vilinek, aki kommunikált a KK-val, a Fodorssal, és a PakBizzel a 

szervezés során. 
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A rendezvény nem jöhetett volna létre a drága zsűrik nélkül, így köszönjük Pintér 

Nonónak, Szaminak, és Szommer Gyurinak, hogy vállalták ezt a nehéz feladatot. 

ELTE FESZT - Az ELTE Feszten (2023. október 13.) is kivettük a részünket a leendő 

diákok kérdéseinek megválaszolásában. Köszönöm az IK tagjainak a 

közreműködését ebben is. 

November 

Novemberben megrendezésre került az első HÖK-ös Hálaadás, amely szerintem 

remekül sikerült. Bár mindeki tudja, szeretném még is leírni, hogy a szervezés 

oroszlán részét Rebkónak köszönheti a szervezet. Köszönet az IK-nak a díszítésben 

való segítségben. Remélem sikerült hagyományt teremteni ezzel az aranyos 

ünnepéllyel.  

 

December 

2023. december 12-én megrendezésre került az első Karácsonyi adománygyűjtésünk 

és Bölcsész Bazárunk, melyet a Könyvtár IK-val karöltve szerveztünk. A rendezvény 

szuperül sikerült, szép összeget gyűjtöttünk össze egy hallgató társunknak, Longa 

Franciskának és családjának.  A bazáron 7 kitelepülő hallgató volt, aki a saját 

kézműves portékáit árulta. 

December 14-én a DELP újra Christmas Caroling-ot, és Intézeti Karácsonyt szervezett 

3 év után, melynek szervezésében mi is kivettük a részünket. Úgy gondolom, hogy ez 

az esemény is összehozta az oktatókat és hallgatókat egyaránt ünnepi hangulatban. A 

rendezvényre mi biztosítottuk a forralt bort, és a meleg teát. 

Mindkét decemberi program lebonyolításában nagy segítségem volt Kovács Vili, aki 

aktívan tartotta a kapcsoalot a KK-val. 
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Szociális ügyek 

Az IK-ból Kurucz Anilla, Chudo Lili, Bedővári Véda és Béres Lili aktívan kivették a 

részüket a szociális ösztöndíjak bírálásban, nagy köszönet az áldozatos munkájukért! 

2023. november 9-én Kurucz Anillával felszereltük a plakátokat és a Period 

Stationok-et az intézetünk 3 mosdójába. Az IK-ban a szociális referensek feladata lesz 

a későbbiekben az állomások töltése, karbantartása és az ehhez kapcsolódó vásárlások 

lebonyolítása. 

Összegzés 

Úgy gondolom, hogy az elmúlt fél évben az Angol-Amerikai Intézeti Képviselet 

nagyon jó munkát végzett, több új programmal és hagyománnyal is gazdagodtunk, az 

intézet jelenlegi és jövőbeli hallgatóinak hétköznapjait is segítettük. 

 

Budapest, 2024. február 04. 

 Pallag Sára s.k. 

 elnök  

 Angol-Amerikai Intézeti Képviselet 

                   ELTE BTK HÖK 
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Germanisztikai Intézeti Képviselet  

[2023.08.28.-2024.01.28.]  

Intézeti Képviselet  

Az Intézeti Képviselet összetétele  

Az elmúlt félévben az Intézeti Képviselet tagságában nem történt változás, a Képviselet 

összetétele a 2023. május 29-én tartott Alakuló IK ülésen meghatározottak óta/alapján: 

Név Szak Küldöttgyűlés 
Intézeti 

Tanács 
Tanszéki delegált Tisztség 

Csorba Lili 

Mária 

néderlandisztika 

(BA) 
KGY  

Néderlandisztikai 

Tanszék 

Tanulmányi és 

közéleti 

referens 

Jánosi Ben 

(Erasmus) 

germanisztika 

(MA) 
  

Német Irodalom 

és Kultúra 

Tanszék - póttag 

Alelnök, 

Tanulmányi 

referens és 

tudományos 

referens 

Maschek 

Sarolta 

Panna 

skandinavisztika 

(BA) 
  

Skandináv 

Nyelvek és 

Irodalmak 

Tanszék 

Tanulmányi és 

közéleti 

referens 

Molnár Réka 
skandinavisztika 

(BA) 
KGY IT  IK elnök 

Ruskó 

Zsófia Mária 

(Erasmus) 

német (BA)   

Német 

Nyelvoktató és 

Szakdidaktika 

Tanszék 

Közéleti és 

külügyi 

referens 

Szabó 

Róbert 

német - angol 

(OT) 
  

Német 

Nyelvoktató és 

Szakdidaktika 

Tanszék - póttag 

Szociális és 

külügyi 

referens 

Tolnai Flóra 

Galina 
német (BA) KGY   

Szociális és 

tudományos 

referens 

Tóth Anna 

Borbála 
német (BA) KGY  

Német Irodalom 

és Kultúra 

Tanszék 

Alelnök, 

Tanulmányi és 

közéleti 

referens 
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Tóth Fanni 

német 

nemzetiségi - 

olasz (OT) 

  

Német 

Nyelvészet 

Tanszék 

Tanulmányi és 

külügyi 

referens 

 

  

Személyi ügyek, ülések 

Az elmúlt félév során az Intézeti Képviselet kommunikációja elsősorban online keretek 

között zajlott. Az elmúlt időszakban elsősorban a mindennapi ügyek intézésével és a 

megkeresésekkel foglalkoztunk, továbbá azzal, hogy a jövőben milyen programok 

szervezésében gondolkozunk. 

A félévkezdő IK ülést szeptember 18-án, hétfőn tartottuk, amelynek napirendi pontjai a 

következőek voltak: 

1. Aktualitások 

2. Gólyatábor visszatekintő 

3. Féléves rendezvények 

4. Konzultáció az IK-n belüli munkamegosztásról 

5. Egyebek 

Több informális ülésre is sor került a félév során a mindennapi ügyek intézésével 

kapcsolatban és az adott programok szervezésével kapcsolatban, ezeknek időpontjai: 

• Szeptember 13. – TeaFest indító megbeszélés 

• Szeptember 27. – TeaFest utolsó simítások 

• Január 15. – Félévkezdő megbeszélés 

Ezen üléseken kívül online tartottuk a kapcsolatot a mindennapi ügyek lebonyolítása 

végett. 

Referensi találkozók 

Az előző hónapban referenseink azon dolgoztak és igyekeztek, hogy a referensi 

találkozókon részt vegyenek és ilyen módon fejlesszék magukat. 

Az eddigi referensi workshopokon tanultak segítségével elindult a diskurzus az IK-n 

belül a közösségi média felületeink megújításáról és annak hatékonyabbá tételéről. 

Közéleti ügyek, rendezvények 

Tagjaink az idei félévben is jelen vannak a BAB képzés eseményein és próbálnak 

megismerkedni a jövendőbeli IK tagokkal. 

Augusztus 

Augusztus 29-én sor került a germános Gólyatalálkozóra, amelyet a Könyvtár Klubban 

tartottunk. Az eseményen megismerkedtünk a gólyákkal és különböző ismerkedős játékokkal 

segítettük őket a beilleszkedéssel 

Szeptember 

A szeptember 2-5 között tartott Gólyatáborban öt tagunk vett részt a rendezvényen 

szervezőként: Csorba Lili Mária, Tóth Anna Borbála, Jánosi Ben, Szabó Róbert, Molnár Réka 

Szeptember 21-én sor került a Skamdi-estre, ami a skandinavisztika szakos gólyák 

ismerkedős eseménye. 

Szeptember 28-án sor került a TeaFestre, ami minden germanisztika szakos, de nem 

csak kizárólag nekik szervezett, csapatversenye. 

Október 
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Október 12-én megrendezésre került a TechnoParty első megbeszélése, amit 

kollaborációban szervezett a Magyar IK, a Távol-Keleti IK és a Germanisztikai IK. 

November 

November 16-án megrendezésre került a TechnoParty, amelynek kibeszélő eseményét 

november 28-án tartottuk a szervező IK-kal. 

A november 30-án tartott Gólyabál eseményen több tagunk is részt vett segítőként 

 

Tanulmányi ügyek 

Augusztus 

Augusztus 28 és szeptember 1 között tartott beiratkoztatáson több tagunk is részt vett 

segítőként. 

Augusztus 29-én a Gólyatalálkozót megelőzte és Közös tárgyfelvétel, ahol az elsőéves 

hallgatóknak segítettünk a tárgyaik felvételében és a különböző mintatantervek értelmezésében. 

Szeptember 

Szeptember 6-án tartott egyetemi Tájékoztató napon tagjaink az Intézetekkel együtt 

megtartották az alapszakos és minoros tájékoztatókat. 

A hónapban több tanszék is ülésezett: 

• Néderlandisztika Tanszék: szeptember 6. 

• Német Nyelvészet Tanszék: szeptember 6. 

• Német Nyelvoktató és Szakdidaktika Tanszék: szeptember 6. 

• Német Irodalom és Kultúra Tanszék: szeptember 13. 

Sor került az Intézeti Tanács ülésére is szeptember 18-án hétfőn, amelynek napirendi 

pontjai a következőek: az Intézeti SZMSZ felülvizsgálata, felelősségek az Intézetben, az 

októberben esedékes dékáni látogatás, a tanrendek, a kutatási projektek és vendégoktatók 

helyzete. 

Október 

Október 9-én sor került a germanisztikás Szakzárós Tájékoztatóra, amit tanulmányi 

referenseink tartottak, szó volt általános és szakspecifikus tudnivalókról is. 

Október 13-án az ELTEFeszten több tagunk is részt vett a kitelepülésen és tájékoztatta 

az érdeklődőket. Résztvevő IK tagok: Maschek Sarolta Panna, Tolnai Flóra Galina, Molnár 

Réka. 

Október 11-én sor került az intézeti betekintésre a dékán úr által, amit az Intézeti Tanács 

ülése követett, amelynek témái a következőek voltak: az Intézeti SZMSZ módosítása, kari és 

intézeti tag választása végett összoktatói értekezlet összehívása, javaslattétel intézeti tanács 

tagokra. 

November 

November 20-23. között megrendezésre került a Mesterszakos nyílt hét, amelyet 

november 24-én Nyílt nap követett, mindkét rendezvényen részt vettek a tagjaink segítőként. 

A hónapban sor került Német Nyelvoktató és Szakdidaktika Tanszék üllésére november 

8-án. 

November 8-án az Intézeti Tanács újra ülésezett, amelynek témái a következőek: a 

Kultúrhét végleges programja, következő féléves órakínálat, az Intézeti SZMSZ módosítása és 

szakfelelősök kérdésköre volt. 

Január 
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Január 11-13. között tartott Education a képviselet 3 (három) tagja, Tóth Fanni, Maschek 

Sarolta Panna és Molnár Réka, vett részt és tájékoztatták az érdeklődőket. 

 
 

 

Budapest, 2024.02.04.  

Molnár Réka s.k.  

Elnök   

Germanisztikai Intézeti Képviselet 
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Könyvtár- és Információtudományi Intézeti Képviselet 

2023. 08. 28. – 2024. 01. 28. 

Személyi ügyek 

Az Intézeti Képviselet tagjai: 

• Szpisjak Nikolett (elnök, online referens, közéleti referens, Kari Tanács tag, Intézeti 

Tanács tag, KGy tag, MA) 

• Szendi Enikő (alelnök, külügyi referens, MA) 

• Török Noémi (alelnök, pályázatos referens, szociális referens, közéleti referens, IT 

póttag, OT) 

• Csuday Alma (OT tanulmányi referens, pályázatos referens, szociális referens, IT 

póttag, OT) 

• Takács Kristóf (alap és mesterszakos tanulmányi referens, tudományos referens, IT 

póttag BA) 

 

Személyi ügyek, ülések 

A beszámolási időszak alatt október 27-én informális IK gyűlésre került sor és emellett 

november 17-én pedig a mesterszakos választások miatt az alakuló ülésünket is megtartottuk. 

Majdnem mindenki részt vett ezeken a megbeszéléseken, és még egyszer szeretném 

megköszönni azoknak a lelkesedését és munkáját, akik időt áldoztak ezekre. A 

megbeszéléseken nagyon sok dologról kellett tárgyalnunk, többek között a programjaink 

részletes lebontását megbeszéltük a félévre lebontva, illetve két nagyon szomorú dologról is 

szót kellett ejtenünk az informális ülésünkön.  

Az egyik az az, hogy az oktatóinktól tudomásunkra jutott, hogy van egy izraeli levelezős 

első éves hallgató, aki a jelenleg kirobbant háború miatt még nem biztos, hogy tudja abszolválni 

ezt a félévet. Az oktatókkal közösen dolgoztunk azon, hogy minden gördülékenyen tudjon 
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zajlani és sikerüljön neki jegyet szerezni ebben a félévben, illetve a kapcsolattartást és jegyzetek 

kérését hatékonyan segítettük a hallgatók között. 

A másik ügy szintén egy elsőéves hallgatót érintett, aki nappali tagozaton végzi 

tanulmányait. Név szerint Longa Franciskáról van szó, akiknek október elsején lakhatatlanra 

égett a több generációs házuk. Segítséget kért tőlünk még a tűzeset utáni egy hétben, és mi az 

oktatókkal összefogva elkezdtünk számára adománygyűjtésen gondolkodni. A végleges terv az 

lett, hogy tárgyi és pénzbeli adományt is gyűjtünk, a tárgyiak átvétele folyamatos, míg a 

pénzgyűjtést összekötöttük egy teadélutánnal. Ez az adománygyűjtő délután végül 

decemberben valósult meg, az Angol IK-val közösen, innen is nagyon-nagyon köszönöm azt a 

sok-sok segítséget, amit kaptunk, és hogy ilyen eredményes délutánt tudhatunk magunkénak, 

hiszen a pénzbeli és tárgybeli adományok értéke elérte a 150.000 forintot. 

És kis pozitívumként az idei utánpótlásképzésben 5 lelkes jelentkezővel tudunk majd 

számolni, akik a képzés végén csatlakoznak majd hozzánk az intézeti képviseletbe. Nagyon 

várjuk már a közös munkát velük! 

Tanulmányi ügyek 

A beszámolási időszak elejét a sikeres félévkezdés lebonyolítása tette ki, több első éves 

hallgató keresett meg minket, hogy segítséget kérjenek tőlünk. Az elsőévesek integrációját 

próbáltuk minél gördülékenyebbé tenni, viszont ezt jelentősen megnehezítette, hogy a korábbi 

évek alatt megszokott alacsony létszámú csoport helyett idén majdnem 150-en kezdték meg a 

tanulmányaikat nappali és levelező munkarendben is. 

A tanulmányi referensekkel közösen összeállítottunk egy gólya kisokost is, amit a 

facebook csoportokba posztoltunk, aminek a célja, hogy segítsünk nekik átlendülni az első pár 

hét nehézségén, illetve készítettünk a tanszékről egy térképet is, hogy lássák, hogy mi merre 

található. 

Ezt követően november 20-23 között került megrendezésre a Mesteres Nyílt Hét, ahol 

a nyílt órák után az érdeklődőkkel sikerült mélyebben elbeszélgetnünk, az oktatók 

rendelkezésünkre biztosították a termet, ahol az óra volt, és lehetőségünk nyílt minden 

felmerülő kérdésükre válaszolni. 
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November 24-én pedig a középiskolásoknak szánt Nyílt nap került megrendezésre. Ez 

az esemény a visszajelzések alapján nagyon sikeres volt, maga a nyílt óra nagyon érdekes volt, 

az ezt követő tájékoztató pedig kellően informatív, hogy alig maradt kérdés a végére. A korábbi 

évekkel ellentétben idén nem egy tömény, száraz prezivel készültünk, hogy hány kreditet kell 

teljesíteniük, hanem egy olyan kedvcsináló gyűjteményt a saját emlékeinkből, aminek a „Mi 

vár rád a következő 3/5 évedben itt?” címet adtuk. Azt tapasztaltuk, hogy ez az elérés 

hatásosabb volt az érdeklődő fiatalok korében, az oktatói tájékoztatás pedig a kísérő szülőknek 

kedvezett, így összességében nagyon pozitív élményekkel távoztak az érdeklődők, az Intézeti 

Képviseletünk Facebook oldalára például 3 üzenet is érkezett az ellátogatóktól, hogy mennyire 

élvezték, és egyre biztosabbak a döntésükben, hogy minket válasszanak. 

December 3.-án délután online formában tartottunk az első éveseknek 

vizsgatájékoztatót. Az online megoldást többnyire a levelezős hallgatók miatt használjuk már 

évek óta, és ennek köszönhetően több mint 50 első éves hallgató vett részt a 

vizsgatájékoztatónkon. 

Illetve január 24.-én délután egy mesteres tájékoztatót is tartottunk az oktatókkal 

közösen, ahol leginkább a levelező képzés felől érdeklődtek a megjelent érdeklődők. 

 

Rendezvények, események 

Közös tárgyfelvétel és ismerkedés 

Idén augusztus 28.-án volt a könyvtár szakosok beiratkozása, így aznapra szerveztünk 

nekik egy közös tárgyfelvételt és ismerkedést. A tárgyfelvétel rendkívül nagy népszerűségnek 

örvendett, nagyon sok hallgatót köszönthettünk ott személyesen, ahol elmagyaráztuk és 

megmutattuk, hogy hogyan működik a NEPTUN, átbeszéltük az órákat, illetve a félév menetét 

is. Az ismerkedős délutánra már kevesebben maradtak, de annál lelkesebbek voltak, az elején 

nevek megjegyzésére alliteráló játékokkal oldottuk a hangulatot, majd a tanárszakos intézeti 

képviselet tagok különböző interaktívabb játékokkal készültek a gólyáknak. 
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Gólyatábor 

 Az idei gólyatábor Zánkán került megrendezésre, ahol viszonylag sok könyvtárszakos 

hallgató is részt vett. A 14-es örsben voltunk, és mindenki nagyon jó élményekkel távozott 

onnan. Külön öröm volt számomra, hogy az ott kialakult barátságokat az első hónapban is 

láttam folytatódni az egyetem területén, illetve az ott résztvevők bátrabban mertek hozzánk 

jönni segítségért is, ha valamiben elakadtak. 

Tájékoztató nap 

 A tanárainkkal közösen megszerveztük szeptember 6-án a tájékoztató napot, ahol az 

összes felmerülő kérdéseikre választ kaptak a hallgatók. Népszerűség szempontjából hasonlóan 

nagy létszám érkezett el erre a rendezvényre is, mint a tárgyfelvételre. Itt az Dr. Kiszl Péter 

intézetigazgató úr és Dr. Németh Katalin oktatási-intézetigazgató helyettes asszony kezdte a 

tájékoztatást, majd átadták nekünk a szót, ahol egy prezentációt levetítve kiegészítettük a közös 

tárgyfelvételen elhangzott információkat. 

Könyvtári nap 

 Már hagyománnyá vált, hogy szeptember elején a Magyar Információtudományi 

Alapítvánnyal közösen szervezzük a Könyvtári napot az egyetem területén. Idén szeptember 

12-énn kedden került ez megrendezésre, és hatalmas tömeget megmozgatott. A rendezvény 

előtt felvettem Huszár Boglárkának köszönhetően a kapcsolatot a többi ELTE karokhoz tartozó 

kommunikációs bizottságokkal, őket is meghívtuk erre a rendezvényre, mert ezt a rendezvényt 

szeretnénk karok és egyetemek között is népszerűsíteni. Külön öröm volt számomra, hogy az 

első éves hallgatóknak aznap nem volt órája, de szívesen beutaztak, hogy részt vegyenek rajta, 

és beiratkozzanak különböző könyvtárakba díjmentesen vagy kedvezményes áron. A 

rendezvény utáni visszajelzések alapján büszkén mondhatom, hogy idén több mint 550 hallgató 

és 70 külsős érkezett erre a rendezvényre, amit sikerként könyveltünk el. 

ELTEFeszt 

Idén október 13-án került megrendezésre a középiskolásoknak szánt ELTE-s orientációs 

nap, az ELTEFeszt. Ezen a rendezvényen délelőtt Török Noémi és jómagam tájékoztattuk az 

érdeklődőket az informatikus könyvtáros szakról, illetve a különböző specializációkról és 

minorokról. Délután pedig az egész IK kitelepült, a más hagyománnyá vált könyvkötésünkkel. 
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Szerencsére idén is hatalmas érdeklődés volt erre a kézműves foglalkozásra, amire már az 

előkészületeket augusztusban elkezdtük. Itt is szeretném megköszönni az egész IK munkáját, 

mind előkészületben mind a rendezvényen, hiszen éjt nappallá téve készítettük közösen elő a 

natúr könyvtesteket, amiket később az érdeklődők beköthettek. 

Gólyaavató 

Idén november 13-án került megrendezésre az első éves könyvtáros hallgatóknak szánt 

Könyvtáros Gólyaavatónk. Ezen a rendezvényen délután 2-től vártuk az érdeklődő hallgatókat, 

rövid bemelegítő játékok után elkezdtük a rendezvényt is. Összességében nagyon sikeresnek 

nyilvánítottuk ezt a rendezvényt, azon kívül, hogy jelentős számú hallgató jelent meg, este 8kor 

az épület zárása vetett véget az avató lezárását jelentő beszélgetésnek. Idén a már hagyománnyá 

vált feladatokon kívül nagyon sok újdonsággal is készültünk, amikről pozitív visszajelzéseket 

kaptunk, így elkezdtük a jövőévi gólyaavatóra továbbfejleszteni, hogy még hatékonyabb és 

élvezetesebb avatóval tudjunk az első éveseknek készülni. 

Valóságos Könyvtár – Könyvtári Valóság Konferencia (VKKV) 

A VKKV Konferenciát a tanszék 2 évente rendezi meg, ahova eves előadók mellett a 

doktorandusz hallgatók is lehetőséget kapnak, hogy bemutassák kutatásaikat. Idén november 

28 és 29 között került megrendezésre ez a neves esemény. Év elején Dr. Kiszl Péter 

Intézetigazgató Úrral egyeztettem arról, hogy szeretnék felkérni az Intézeti Képviseletet, hogy 

legyünk az esemény hallgatói főszervezői, ezzel is segítve a rendezvény gördülékeny 

lebonyolítását. Az elő és utólagos szervezések, bevásárlások, jelenléti ívek szerkesztése, illetve 

maga a rendezvény lebonyolítása nagyon embert próbáló feladat volt, ezúton is köszönöm 

mindenkinek, aki segített a sikeres megvalósításban! 

A két napos nemzetközi konferencián összesen közel 200 ember vett részt, és ami külön 

öröm volt számunkra és az oktatóknak is, hogy több volt hallgatónk visszatért meghallgatni 1-

1 előadást. Ezen felül több jelenlegi hallgatónk nézett be a számukra érdekesnek tűnő 

előadásokra, így bízunk benne, hogy számukra is hasznosak voltak az előadások. 

Könyvtáros Forrócsokizás 

Idén december 4-én került megrendezésre a már hagyománnyá vált Könyvtáros 

Forrócsokizás. Ezen a rendezvényen délután elindulunk a tanszékről a törzshelyünkre, amit a 



EÖTVÖS LORÁND TUDOMÁNYEGYETEM 

BÖLCSÉSZETTUDOMÁNYI KAR 

HALLGATÓI ÖNKORMÁNYZAT 

Beszámoló 2023/24. őszi félév  99 / 170 

veteránok már elég jól ismernek, az újoncoknak pedig izgalommal és várakozással teli úton 

csak annyit mondunk, hogy gondoljanak egy ízre, és azt megcsinálják nekik a helyen. Ez idén 

is így történt, és a kezdeti sokk után mindenki ki tudta választani a több mint 1600 lehetőség 

közül, hogy milyen ízesítésű forrócsokit szeretne elfogyasztani. A visszajelzések kivétel nélkül 

nagyon pozitívak voltak, mindenki hálás volt, amiért nem lőttük le az elején a poént, hanem a 

helyszínen érte őket a meglepetés a választék kapcsán. 

Nyitott napok 

 A Nyitott napok egy évek óta futó rendezvénysorozat, amit Dr. Bibor Máté egyetemi 

adjunktus szervez a tanszéken, havi rendszerességgel, szerda délután 5-től. Az első héten 

felmerült, hogy bevon minket is kicsit a szervezésbe, és megkért arra, hogy ezeket a 

rendezvényeket kari szinten is hirdessük, hiszen ezek olyan alkalmak, ahol nem könyvtári 

szakemberek beszélnek, hanem valamilyen kötődésük van a könyvekhez (pl. írók, magyar 

tanárok, kutatók, történészek) így ez más szakos hallgatókat is érdekelhet. A félévben 4 

alkalommal került megrendezésre a Nyitott Napok, aminek alkalmanként olyan sok érdeklődő 

jött el, hogy majdnem nem fértünk be az előadás helyszínéül szolgáló terembe, de végül plusz 

székek elhelyezésével sikerült megoldanunk, hogy mindenki helyet tudjon foglalni. Az 

oktatónk és mi is köszönjük a lehetőséget a hirdetésre, illetve az ellátogató hallgatóknak a 

figyelmét és szabad idejét! 

 

Tervek 

 Az őszi félévben rengeteg élménnyel és tapasztalattal gazdagodtunk, amiből fogunk 

tudni majd meríteni a tavaszi félévben! 

 A második félévet egy emberrel kevesebben fogjuk megkezdeni, ugyanis Csuday Alma 

január 31-én utazott ki ERASMUS-ra Barcelonába. A teljes intézeti képviselet nevében 

kívánom neki, hogy rengeteg mesés élménnyel gazdagodjon kint és érezze nagyon jól magát! 

 Ami pedig minek érint, idén megpróbáljuk újra megszervezni egy korábbi Országjáró 

Könyvtárosok programsorozatunk állomását, bízunk benne, hogy idén is kitelepülhetünk a 

Bölcsész Napokra és nagyon várjuk, hogy az utánpótlás képzésben részt vevő hallgatókkal 

közösen dolgozhassunk, és kicsit jobban megismerjük egymást. 
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Budapest, 2024. február 4. 

  Szpisjak Nikolett s.k. 

 elnök  

 Könyvtár- és Információtudományi Intézeti Képviselet 
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Magyar Intézetek Képviselete  

2023.08.28.-2024.01.28. 

Név Tisztség az IK-ban  

Burián András  alelnök, tanulmányi referens 

Csereklye Zsombor  közéleti referens  

Darkó László Tibor  szociális referens 

Dely Dorottya Rita tanulmányi referens  

Goda Csenge Tímea tanulmányi referens  

Gosztom Dalma alelnök, közéleti referens 

Gyurcsik Petra közéleti referens, külügyi referens 

Kapás Gábor közéleti referens  

Kocsis Fanni külügyi referens, tudományos referens 

Kuti Zsolt Márk tanulmányi referens, tanárképzési referens  

Nádasi Róza Sára tanulmányi referens  

Novák Bálint  szociális referens 

Pintér Lilla közéleti referens  

Rátkai Axel közéleti referens  

Szalai Zsófia tanulmányi referens  

Szilágyi Anna külügyi referens 

Tóth Blanka közéleti referens  

Osztroluczki Anett  alelnök, tanulmányi referens 

Virágh Eszter Enikő elnök 

Zalka Virág közéleti referens  

Zsichla Dóra tudományos referens 
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Személyi ügyek, IK ügyek  

A tavasszal megválasztott 21 fős érdekképviseletből két fő, Csereklye Zsombor és Szilágyi 

Anna Erasmus+ tanulmányi mobilitással külföldön töltötték a szemesztert, így egy 19 fős aktív 

csapattal állt fel az Intézeti Képviselet.  

 

Szeptember 26-án tartottunk egy nem hivatalos IK ülést, ahol szó volt a félév programjairól és 

feladatairól.  

A 2023/24-es mesterképzéses választásokon az Intézeti Képviselet három tagja indult el, 

Csenge, Anett és én. Az elegendő szavazatot szerencsére sikerült összegyűjteni, így november 

13-án tartottuk alakuló ülésünket.  

Nagyon köszönöm a képviselet minden tagjának, hogy ismét bizalmat szavaztak nekem az 

elnöki pozíció betöltéséhez! Újból, sikeresen megválasztottuk Dalmát közéleti és Anettet 

tanulmányi alelnököknek, akik mellé általános alelnökként csatlakozott Andris. Köszönöm 

nekik, hogy elvállalták ezt a feladatot!  

Szilágyi Anna helyett Kocsis Fannit választotta meg az intézeti képviselet, mint új Irodalmi 

Intézeti Tanács tagot.  

 

Szeptember 28-án megtartottuk első csapatépítőnket egy bowlingozás alkalmával. A 

szervezésért köszönet illeti a közéleti referenseket!  

Második csapatépítőnket elfoglaltságok miatt novemberre kellett halasztani, így azt november 

28-án a Game Up Pub!-ban tartottuk. A szervezést nagyon köszönöm a tanulmányi 

referenseknek!  

A félév utolsó csapatépítő alkalmát december 19-én tartottuk meg egy lézerharcozás és 

karácsonyi ajándékozás keretein belül.  
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Tanulmányi ügyek  

Az augusztus 28. és október 1. közötti beiratkozáson az intézeti képviselet több tagja is jelen 

volt, hogy segítse a gördülékeny munkát.  

 

Szeptember 6-án megtartottuk szakos és minoros tájékoztatóinkat a Tájékoztató Nap 

alkalmával. Köszönöm Petrának és Fanninak a ppt elkészítését, Zsófinak, Lillának, Dórinak, 

Fanninak, Bálintnak és Petrának a részvételt és segítséget a tájékoztató megtartásában, az 

Intézetek igazgatói és munkatársai mellett. A szakos és minoros tájékoztató iránt is nagy volt 

az érdeklődés, így sikerült megtöltenünk a lefoglalt 50 fős termet. A minoros börzére 

kilátogatók száma számításainkat felülmúlta, így az előre nyomtatott kisokosok száma sem volt 

elegendő.  

 

A félév első hete előtt, az intézetekkel közösen rendeztük a tárgymeghirdetéssel kapcsolatban 

felmerülő problémákat a már szokássá vált módon. Ebben a félévben szerencsére nem voltak 

túl nagy problémák, így hamar orvosolni tudtuk őket. Az új gólyáknak meghirdetett Digitális 

bölcsész kompetenciák tárggyal adódott egy kisebb félreértés, de ennek orvoslása is gyorsan 

megtörtént. Köszönöm a segítséget Anettnek és Dalmának.  

 

November 7-én Szakzárós Tájékoztatót tartottak tanulmányi referenseink, ahova 11 hallgató 

látogatott el, ami a tavalyi 3 főhöz mérten számunkra nagy öröm volt. Köszönöm Zsófinak és 

Csengének, hogy megvalósulhatott a tájékoztató! 

 

A mesterszakos nyílt hét nyílt óráin köszönöm a segítséget, és a részvételt Lillának, Blankának, 

Bálintnak, Zsófinak, Virágnak és Csengének. Szerencsére nagy érdeklődéssel fogadták a 

hallgatók a nyílt órák lehetőségét.  

A nyílt hét alatt, november 21-én Mesteres Tájékoztatót tartottak tanulmányi referenseink. A 

szervezést köszönöm Anettnek és Csengének!  

Mindemellett a félévben tanulmányi referenseink egy Mesteres Kisokos elkészítésén dolgoztak, 

mely mostmár az intézetek jóváhagyásával és ellenőrzésével el is készült, és reményeink szerint 

sok hallgatóhoz elér majd.  

 

November 24-én a kari Nyílt Napon többen is részt vettünk az Intézeti Képviseletből. 

Köszönöm mindenkinek, aki teremőrként, pakbizesként, vagy más pozícióban helyt állt az 

eseményen! Köszönöm Dalmának, hogy megtartotta velem a szakos tájékoztatót és köszönöm 

Zsófinak, hogy a minoros börzén jelen volt!  

A korábbi évekhez hasonlóan az irodalmi mintaórán kétszer akkora érdeklődés volt 

tapasztalható, mint a nyelvészetin, de így is nagyon szép számmal voltak jelen a gimnazisták 

és szüleik. A szakos tájékoztatón is összesen 100 fő körüli diák fordult meg, amiért nagyon 

hálásak vagyunk.  

 

December 5-én Vizsgatájékoztatót tartottak tanulmányi referenseink, mely szerencsére sok 

érdeklődő hallgatót megmozgatott. 
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Január 11-13. között Anett, Zsófi és én vettünk részt az Educatio kiállításon, ahol rengeteg 

érdeklődőt tájékoztattunk a legfrissebb felvételi követelményekről, az intézetekhez tartozó 

szakokról és a hallgatói életről.  

 

Január 22-25. között az intézetek szervezésében mesteres tájékoztatókon vehettek részt az 

érdeklődő hallgatók. Minden szaknak külön tájékoztatója volt, melyek közül az irodalom- és 

kultúratudomány MA tájékoztatón személyesen én vettem részt. Meglepően sok érdeklődő volt 

az eseményen, így a jövőben szeretnénk mindkét intézettel együtt dolgozva közös 

tájékoztatókat tartani.  

 

A félévben többször bíráltunk beérkező Erasmus pályázatokat is, mind a pótpályázati időszak 

alkalmával, mind a félév közben leadott szakmai gyakorlatok esetében. Ebben köszönöm a 

segítséget a külügyi referenseknek.  

 

A vizsgaidőszak alatt többször is érkeztek hallgatói visszajelzések arról, hogy későn vagy 

egyáltalán nem írnak be jegyeket az oktatók. A problémát jeleztük az intézetek felé, így minden 

hamar megoldódott és jelenleg nem tudunk olyan hallgatóról, aki ne kapott volna érdemjegyet. 

Köszönjük az intézeteknek a gördülékeny együttműködést a problémák megoldásában!  

 

 

Intézeti tanácsok 

A Magyar Irodalom- és Kultúratudományi Intézet szeptember 12-én tartott intézeti tanácsot, 

ahol a záróvizsga tételsorának frissítéséről volt szó elsődlegesen.  

Az Intézet október 11-én tartott rendkívüli intézeti tanácsot, ahol látogatást tett Dr. Bartus 

Dávid dékán úr és a gazdasági hivatal új vezetője Balázsné Tóbiás Ildikó. Rövid bemutatkozás 

után beszéltünk az intézethez kapcsolódó pályázatokról, az alkalmazott bölcsészet MA 

indításáról és más, az intézet oktatóiban felmerült kérdésekről. A látogatás nagyon pozitív volt, 

úgy gondolom, hogy a gazdasági hivatallal való együttműködésben nem lesz problémája az 

intézetnek. Köszönöm a részvételt Andrisnak és Fanninak!   

Mindemellett október 13-án, levélszavazásban a záróvizsga tételek megváltoztatásáról 

sikeresen szavaztunk, így felmenő rendszerben bevezetésre kerülnek az új tételsorok. 

Az Intézet november 7-én tartotta a következő intézeti tanácsot, ahol én külföldi konferencia 

miatt nem tudtam jelen lenni, de köszönöm a részvételt és összegzést Dórinak, Zsoltinak és 

Andrisnak. Az Intézeti Tanácson szó esett a nyílt napról és a gimnazistáknak szóló emelt 

magyar érettségire felkészítő előadásokról. 
 

A Magyar Nyelvtudományi és Finnugor Intézet november 9-én tartott rendkívüli intézeti 

tanácsot, ahol látogatást tett Dr. Bartus Dávid dékán úr és a gazdasági hivatal új vezetője 

Balázsné Tóbiás Ildikó. Sajnos ezen az alkalmon én a konferencia miatt, a többi hallgatói tag 

pedig az óráik miatt nem tudott részt venni, de Dr. Farkas Tamás a következő Intézeti Tanácson, 
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december 13-án részletezte az elhangzottakat, illetve szó esett a mesterszakos nyílt hét és a 

Nyílt Nap sikerességéről.  

 

December 15-én tartotta a Magyar Nyelvtudományi és Finnugor Intézet, illetve a Magyar 

Irodalom- és Kultúratudományi Intézet is Intézeti Karácsonyát, ahova meghívást kaptak a 

tanács hallgatói tagjai is.  

 

 

Közélet, programok, események 

Augusztus 31-én délelőtt tartottunk a tanulmányi és szociális referensek segítségével közös 

magyaros tárgyfelvételt és szocos ügyeletet a Könyvtár Klubban, amire rengetegen érkeztek, 

nagyjából kétszer annyian, mint a korábbi években.  

Ezen a délutánon, a második Magyaros Gólyasimogató rendezvényünkre is sor került, a Margit-

szigeten, ahova 50 fő körül érkeztek a gólyák. Közülük többen voltak, akik az első eső által 

elmosott simogató után látogattak vissza. A rendezvény nagyon nagy sikernek örvendett, a 

szervezést köszönöm Lillának, Andrisnak és Rozinak.  

 

A szeptember 1-5. között tartott Gólyatáborban 14 fővel vettünk részt, különböző 

feladatköröket ellátva. Köszönöm minden őrsvezetőnek, pakbizesnek, fotósnak és EHÖK-ös 

segítőnek a kitartást és rugalmasságot! 

 

Szeptember 27-én szerveztük meg a félév első önálló szakos rendezvényét, a Társasjáték Estet, 

ahova a lehetséges 20 férőhelyet feltöltve látogattak el a hallgatók. Köszönöm a szervezést a 

közéleti referenseknek!  

A Mai Magyar Nyelvi Tanszék által szervezett felvidéki nyelvjárásgyűjtésen, október 6-9. 

között az intézeti képviseletből 8-an vettünk részt további 37 fő, hallgató és oktató mellett. A 

gyűjtés több szempontból nagyon sikeresnek bizonyult, és bár nem a mi szervezésünkben 

történt, úgy gondolom fontos megemlíteni, mert rengeteg hallgatót megmozgatott. Köszönöm 

az IK-nak a lelkes jelenlétet és befogadó közösséget, amit a programon tanúsítottak.  

 

Október 20-22. között Sopronba kirándultunk, 22 magyar szakos hallgatóval. Véleményem 

szerint a már hagyománnyá vált magyaros kirándulások egyik legsikeresebbike volt, mivel egy 

nagyon erős hallgatói közösség alakult ki. Többen most előszőr és néhányan már sokadjára 

jöttek velünk kirándulni. A hallgatók visszajelzései alapján a programok és a szervezés is 

kiemelkedőnek bizonyult, amit nagyon köszönünk Lillának és Petrának! Mellettük az esemény 

kommunikációjában köszönöm a segítséget Blankának és Zsófinak! 

 

Október 25-én bemutatkozhattunk a BABoknak, ami nagyon nagy sikerrel történt meg. Az IK-

ból 13-an vettek részt ezen a szerda estén. Csapatépítő játékokkal, vitázással, beszélgetésekkel 

és teával készültünk nekik, aminek pozitív volt a fogadtatása. Köszönöm Anettnek, hogy 

levezette az eseményt és köszönöm minden jelen lévő IK tagnak, hogy befogadó légkört 

teremtett az utánpótlásképzésben résztvevőknek.  
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Részt vettünk október 26-án az Angol- Amerikai IK szervezésében megvalósult Halloween 

bulin, ahol csapatosan 13-an beöltözve különdíjat nyertünk el, amire a készülődés remek 

csapatépítő eseménynek bizonyult. Nagyon köszönjük a remek élményt és lehetőséget az Angol 

IK-nak! 

 

November 14-én látogattunk el a Technocool kiállításra, Magyaros Múzeumozás keretein belül. 

A hallgatók körében nagy érdeklődésnek örvendett a rendezvény, így a fix 20 fős létszám hamar 

meg is telt. A kiállítást tárlatvezetéssel tekinthették meg a hallgatók. Ahogyan az a 

visszajelzésekből kiderült, minden résztvevő nagyon élvezte a programot. A szervezésért 

köszönet illeti Blankát és Lillát!  

 

November 16-án a Szabadbölcsészeti és Médiakutatási Intézetek Képviseletével közös 

szervezésben valósult meg az Osonó Színház előadásában az Ahogyan a víz tükrözi az arcot 

előadás, ahol az előzetes regisztrációhoz képest sajnos kevesebben voltak jelen érdeklődők. 

Köszönöm a kapcsolattartást Fanninak és Blankának! Köszönjük a szervezést Szarka Vicának!  

 

A Távol-keleti Intézeti Képviselettel és a Germanisztikai Intézeti Képviselettel közös 

szervezésben tartottuk meg az első ELTE BTK HÖK Techno party-t, november 16-án, amit 

nem várt érdeklődés és siker kísért. Az eredetileg 100 főre tervezett eseményre megtelt a 300 

fős regisztrációs űrlap és végül 200 fő körül el is látogattak a rendezvényre. Nagyon köszönöm 

Virágnak, hogy segített a szervezésben, a kvíz levezetésében és a social media tartalom 

gyártásában a Magyar IK oldaláról! A buli kiértékelését november 28-án ejtettük meg, ahol 

levontuk a pozitív és negatív következtetéseket, hogy legközelebb még jobban sikerüljön az 

együttműködés. Köszönjük Jádenak a szervezést!  

 

Hagyománnyá vált Krétapor Nélkül rendezvényünket a félévben november 22-én tartottuk, 

ahol Molnár Gábor Tamás tanár úrral beszélgetett Andris. Sajnos csekély érdeklődésű volt a 

rendezvény, így elgondolkodtunk annak évenkéntivé tételében. Andrisnak köszönet a 

szervezésért! 

 

Az Magyar Irodalom- és Kultúratudományi Intézethez tartozó Toldy Ferenc Könyvtárral közös 

szervezésben adománygyűjtő könyvvásárt hirdettünk november 29-én, ami nagy sikerrel zárult. 

Nagyon köszönöm a szervezést Bálintnak! 

 

December 7-én nagy létszámmal vettünk részt a szemeszterzáró kari bulin, ahol a 

BABosainkkal együtt érkeztünk. Köszönjük a lehetőséget az SzMI, a Töri, a Néprajz és 

Könyvtár IK-nak!  

 

Január 26-28. között hárman részt vettünk a Kulturális és Sport Bizottság által szervezett 

krakkói kiránduláson, ahol nagyon jól éreztük magunkat. Köszönjük a szervezést a 

bizottságnak!  
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Tervek  

A félévben előreláthatólag februárban fogunk IK ülést tartani, ahol megbeszéljük terveinket és 

céljainkat, melyek között szerepel a tavaszi Magyaros Kirándulás, a Magyar Szakos Nap, 

múzeumlátogatás, társasjáték est és különböző tanulmányi tájékoztatók megszervezése. 

Mindemellett továbbra is gondolkodunk a havi csapatépítő alkalmak megtartásában, illetve az 

utánpótlásképzés tagjainak integrálásában, felkészítésében.  

 

 

Szeretném megköszönöm a Magyar Szakos Hallgatói Érdekképviselet minden tagjának azt az 

áldozatos munkát, amit a félévben tanúsított! Bízom benne, hogy egy hasonlóan eredményes 

félév előtt állunk most!  

 

 

Erdőkertes, 2024.02.03.  

        Virágh Eszter Enikő  s.k.  

elnök   

  Magyar Intézetek Képviselete 
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Művészetközvetítő és Zenei Intézeti Képviselet 

2023. augusztus 28. – 2024. január 28.  

Személyi ügyek 

Az Intézeti Képviselet összetétele 2023. augusztus 28-án. 

• Szalai Bence – elnök, intézeti tanácstag, Küldöttgyűlés tagja, OT tanulmányi 

referens, kottatári referens 

• Tar Petra – alelnök, intézeti tanácstag, külügyi referens 

• Fehér Viktória – Küldöttgyűlés tagja, kommunikációs referens, tanszéki delegált 

(Zenei Interpretáció Tanszék) 

• Varga Annamária – BA tanulmányi referens 

• Kacsó-Kovács Hajnalka – közéleti referens, kottatári referens 

• Barabás András Balázs – közéleti referens 

• Buga Fanni – szociális referens, intézeti tanács póttag, tanszéki delegált (Zenekultúra 

Tanszék) 

• Gida Csoboka – tudományos referens 

A tárgyalt időszak során számos változás történt az Intézeti Képviselet összetételében, ezek 

a következők voltak: 

 

•  Csoboka Gida 2023. október 15-én lemondott SZHÉK-es mandátumáról, tudományos 

referensi feladatait ideiglenesen jómagam vettem át, melyet az Intézeti Képviselet 

tagsága támogatott. 

 

•  Az idei mesteres választásokon Intézeti Képviseletünk a művészeti instruktor 

mesterszak e félévi indulásával már indulhatott. Két hallgatóval bővült csapatunk: 

Domokos Renátával és Vörösvári Biankával. Előbbi mandátumot szerzett a 

Küldöttgyűlésbe, utóbbit pedig november 23-i IK gyűlésünkön tudományos referenssé 

választottuk, ezzel átadtam neki a referensi poszttal járó feladatokat. 
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Ezek alapján az Intézeti Képviselet összetétele 2024. január 28-án: 

  

• Szalai Bence – elnök, intézeti tanácstag, Küldöttgyűlés tagja, OT tanulmányi referens, 

kottatári referens  

• Tar Petra – alelnök, intézeti tanácstag, külügyi referens  

• Fehér Viktória – Küldöttgyűlés tagja, kommunikációs referens, tanszéki delegált 

(Zenei Interpretáció Tanszék)  

• Domokos Renáta – Küldöttgyűlés tagja  

• Varga Annamária – BA tanulmányi referens  

• Kacsó-Kovács Hajnalka – közéleti referens, kottatári referens  

• Barabás András Balázs – közéleti referens  

• Vörösvári Bianka – tudományos referens  

• Buga Fanni – szociális referens, intézeti tanács póttag, tanszéki delegált (Zenekultúra 

Tanszék)  

Preambulum 

A 2023/2024-es tanév őszi szemesztere tartalmazott olyan általános célokat, mint a gólyák 

beilleszkedésének minél felkészültebb támogatása, a hagyományos adventi koncert 

megszervezése, és a hallgatók mindennapi, gyakran tanulmányi jellegű egyetemi problémáinak 

orvoslása. Ezeken kívül számos olyan vállalkozásunk is volt, melyek során az Intézeti 

Képviselet lehetőséget kapott arra, hogy új fórumokon is bemutatkozzon és önmagát, mint 

csapatot is próbára tegye kooperáció és szervezés téren. Célunk volt, hogy hallgatóinkat tudjuk 

mobilizálni kicsit, ezzel kapcsolatban pozitívan kell nyilatkoznom az októberi kerekasztal-

beszélgetést illetően. 
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Tanulmányi ügyek 

A tanulmányi ügyekkel kapcsolatos információkat, határidő-emlékeztetőket folyamatosan 

továbbítottuk a hallgatók felé. A tárgymeghirdetés ebben a félévben nagyon lassan és 

nehézkesen valósult meg, számos esetben rossz kódon lettek meghirdetve kurzusok, illetve 

nagyon sok óraütközés volt, melyet az oktatók egy közös egyeztetéssel meg tudtak volna 

egyeztetni. A tavaszi félévnél ez szerencsére könnyebben megy, ugyanis az egyes órák 

időpontjai kevésbé módosulnak. Nagyobb kihívást jelent majd a néhány, keresztféléves 

zenekultúra BA-képzésre felvett hallgatók tárgyfelvétele, de ezzel kapcsolatban folyamatos a 

kapcsolattartás az oktatókkal. 

A félév során szinte mindig érkeztek tanulmányi jellegű kérdések, ezeket igyekeztünk a 

legkörültekintőbben megválaszolni, vagy továbbítani az illetékes hallgatót a szakos tanulmányi 

előadóhoz. 

A félév során tartottunk online formában tanulmányi tájékoztatókat is. Szeptember 25-én 

szakzárással, november 27-én pedig a vizsgaidőszakkal kapcsolatban. Ezeken örvendetes 

módon Intézetigazgató Úr is részt vett, és a hallgatók is komoly érdeklődést mutattak a 

lehetőségek felé. 

2023-ban először részt vettünk a Mesteres Nyílt Héten is, azonban látogatható óráinkra nem 

nagyon jöttek érdeklődők. A november 24-i Nyílt Nap ezzel szemben nagyon sikeres volt. 

Külön sikernek könyvelhetjük el azt a szervezést, melynek köszönhetően az érdeklődők élő 

nyílt egyetemi órákat látogathattak meg, melynek során nemcsak részt vehettek a munkában, 

de a hallgatói életbe is betekintést nyerhettek. Január 11-13. között ez Educatio kiállításon is 

képviseltettük Intézetünket, bízva abban, hogy az idén is örvendetesen magas lesz a képzéseink 

érdeklődők száma. Január 23-án online tájékoztatóban mutattuk be MA-képzésünket is.  

A félév különösen ezért volt új számunkra, hiszen Intézetünkben elindult az első, művészeti 

instruktor mesterképzésünk. Az interdiszciplináris képzés oktatók és hallgatók számára is új 

kihívásokat hozott, ezeket a tapasztalatokat december 8-án Intézetigazgató Úrral egy hallgató-

oktatói fórum keretében vitattuk meg. Örvendetes volt, hogy a hallgatók komolyan készültek 

erre a beszélgetésre, listát írtak pro-kontra, így egy nagyon konstruktív vita bontakozott ki, 

melynek reméljük lesz hatása a későbbi oktatásra.  
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A vizsgaidőszak eredményesen került lebonyolításra, a vizsgák meg lettek hirdetve és a 

jegybeírások is sikeresen megtörténtek. 

A következő félévet előkészítendő számos tevékenységgel próbáltuk a gördülékeny elindulást 

elősegíteni. A vokális-hangszeres tárgyak órabeosztását továbbítottuk az oktatóktól a hallgatók 

felé. Január 24-én online meeting formájában egyeztettem az érintett oktatókkal a Záróvizsga-

felkészítés 2. tárgy tavaszi félévi megszervezéséről, hogy elkerüljük a tavaly tapasztalt 

szervezetlenséget. A megbeszélteket továbbítottam az érintett tanárszakos hallgatók felé. 

A szemeszter során nagy problémát okozott a hiányzások és a hallgató-oktatók közötti egyéni 

tanulmányi teljesítési lehetőségek oktatói részről való következetlen kezelése, mely a hallgatók 

között már burkoltan feszültségforrás is lett, és veszélyt jelenthetett az intézetben folyó 

munkára, különös tekintettel a kórus és kargyakorlatok működésére. Erre személyesen hívtam 

fel a figyelmet Intézetigazgató Úrnál, aki akkor biztosított a probléma szigorúbb és 

következetesebb kezeléséről. A január 19-i online Intézeti Tanácson a napirendi pont 

tárgyalásakor felszólaltam, és az oktatókat „keményvonalasságra”, következetességre kértem. 

Külön kiemelve azt, hogy vegyék szigorúbban a hiányzások számának kezelését, valamint a 

hallgatóknak adott esetleges kedvezményt a kurzus teljesítését illetően. Külön megállapodtunk 

abban, hogy az oktatók félév elején Neptun-üzenet formájában kötelesek rögzíteni a kurzus 

követelményeit, különöse tekintettel a katalógus vezetését és a hiányzások kezelését. 

Ugyanakkor tisztáztuk, hogy az Intézetet jellemző rugalmasság és kompromisszumkészséget is 

fenntartjuk – észszerű keretek között, igazodva a HKR előírásaihoz. 

 

Tudományos ügyek 

A kari és egyetemi keretek között megrendezésre kerülő tudományos rendezvényeket és 

pályázatokat folyamatosan meghirdettük a hallgatók körében és bíztatjuk őket a részvételre.  

Személyes ambícióm volt IK elnökségem óta, hogy az Intézetben tanórán kívüli szakmai 

beszélgetéseket, eseményeket szervezzünk, így nagy elánnal készültem erre az alkalomra. 

Vendégelőadónak Szüts Apor zongoristát, zeneszerzőt hívtam meg. A beszélgetés témájaként 

pedig a komoly- és könnyűzene közötti szakadék és annak áthidalási lehetőségei. A 
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beszélgetésre október 4-én került sor, és eredményes volt, a hallgatóság is bekapcsolódott a 

vitába, így úgy gondolom, érdemes lesz ilyen alkalmakat szervezni a jövőben is. 

November 23. és 25. között intézetünkben továbbképzést tartottak Psalmus Humanus címen, 

melynek témája a Tehetséggondozás Kodály szellemében – Kodály Zoltán zenepedagógiai 

örökségének időszerűsége a 21. században - integrált művészetpedagógia program a hazai 

közoktatásban címet viselte. A három napos rendezvényen intézetünk hallgatói is részt vettek. 

Szociális ügyek 

A kollégiumi jelentkezéssel és szociális pályázatokkal kapcsolatos tudnivalókat továbbítottuk 

a hallgatók felé, közben felmerült esetleges kérdéseiket sikeresen megválaszoltuk.  

Közéleti ügyek 

Az időszak alatt továbbítottuk a hallgatók felé a különféle kari és egyetemi közéleti 

programokat, ösztönözve őket az aktív részvételre. 

Október 13-án az ELTE Feszten idén egy kitelepüléssel vettünk részt, ahol különböző 

zenefelismeréses kvízt tölthettek ki az érdeklődők. Ezen kívül az esemény délutáni szakaszában 

minikoncerteket is biztosítottunk. Az IK a tájékoztató pultnál is képviseltette magát, így első kézből 

tudtunk mesélni az érdeklődő középiskolásoknak a Zenei Intézet képzéseiről. 

Intézetünk november 9-én koncertet tartott, melyen OTDK-sikereket elért hallgatóink játszották el 

műveiket. 

Minden őszi félév legnagyobb eseménye Intézetünk számára a félév végén megtartott adventi 

koncert, melyet idén második alkalommal szerveztük jótékonysági koncertté. A koncert 

eredményességével kapcsolatban idézem pályázati beszámolónkat: 

„A Művészetközvetítő és Zenei Intézet adventi koncertjét 2023. december 14-én, 

csütörtökön 18 órai kezdéssel tartotta meg a kar Kodály-termében. A koncertet idén 

jótékonysági eseménnyé bővítettük, melynek kereteiben az összegyűjtött adományokat a 

Mátrix Közhasznú Alapítványnak ajánlottuk fel. 
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Az eseményt egy nagyon gondos szervezés előzte meg, melybe az intenzív „kampányolás” 

is bele tartozott, igyekeztünk minél több helyen reklámozni a programot. Éppen ezért a 

koncertterem megtelt, nagyon sokan érkeztek. 

Maga a koncert szakmai szempontból sikeres volt, nagyon változatos repertoárt sikerült 

felállítanunk. A közönség részről is nagyon pozitív visszajelzéseket kaptunk, és úgy gondolom, 

sikerült elérni célunkat: segíteni az embereket az adventre hangolódásban, miközben egy nemes 

célt támogatnak.  

A koncert során 93.500 Forint értékben gyűlt össze adomány, mely az Alapítvány számlájára 

átutalásra került. Úgy gondolom, ez is egy nagyon szép eredmény. 

Ezúton is szeretnék köszöntet mondani a pályázati támogatásért, mely nagyban elősegítette 

a koncert sikerességét. Bízunk benne, hogy a közeljövőben szintén sikerül majd hasonló 

rendezvényt szervezni.” 

Sajnos két projekt: a könnyűzenei koncert, valamint a népzene („folklór”) témanap nem 

valósultak meg. Utóbbi elsősorban a minisztériumi pályázatunk sikertelensége miatt, azonban 

gondolkodunk a további lehetőségeinken. 

 

Külügyek 

Külügyeinket illetően három fontosabb említeni való van. A nyáron létesült Erasmus-

kapcsolatunk a kolozsvári Babas-Bolyai Tudományegyetemmel élénk lett: az egyetem 

delegációja november végén érkezett Intézetünkbe, ahol egy héten át látogatták óráinkat. November 

22-én (szerdán) megszervezésre került egy találkozó, ahol az egyetem és intézetünk hallgatói 

találkozhattak egymással. A kötetlen beszélgetést hamar felváltotta a közös zenélés és éneklés, 

határozottan sikeres alkalom volt. Bízunk benne, hogy a kolozsváriak látogatását tavasszal mi is 

tudjuk viszonozni. 

Az izraeli workshoppal kapcsolatban egész félévben a folyamatos kapcsolattartás volt jellemző. 

Azonban a minket is váratlanul ért izrael-palesztin háború keresztülhúzta terveinket, így a workshop 

tervét jelenleg kénytelenek voltunk felfüggeszteni. Más alternatív megoldások keresése 

folyamatban van. 



EÖTVÖS LORÁND TUDOMÁNYEGYETEM 

BÖLCSÉSZETTUDOMÁNYI KAR 

HALLGATÓI ÖNKORMÁNYZAT 

Beszámoló 2023/24. őszi félév  114 / 170 

A Magyarország-Kína között kibontakozó vízumprobléma érinti a hozzánk érkező kínai 

vendéghallgatók képzését is, akik így csak később tudnak ideérkezni. Az Intézeti Tanácson 

elhangzottak alapján így valószínűleg óraikat tömbösítve fogják megtartani, esetlegesen túllépve a 

szorgalmi időszak kereteit.  

 

Egyebek 

IK gyűlés 

A félév során három alkalommal tartottunk hivatalos Intézeti Képviseleti Gyűlést: szeptember 

13, október 16 és november 23. Ezeken kívül számos Intézeti Képviseleten belüli, valamint 

oktató-hallgatói megbeszélés, egyeztetés volt. Úgy gondolom, a szervezéshez kötődő 

kapcsolattartások többnyire sikeresek voltak, ezen a téren úgy gondolom, sikerült fejlődnünk a 

félév során. 

 

Gólyák 

A júliusi ponthatárhúzást követően azonnal megkezdtük a gólyákkal való kapcsolatfelvételt. 

Facebook-csoportot hoztunk létre számukra, ahova minden fontos információt előre 

feltöltöttünk. Ide töltöttünk fel például „gólyakisokost” és tárgyfelvételi kisokost is. 

Promotáltuk a Gólyatábort is, ahol a zeneis hallgatókkal Barabás András Balázs foglalkozott, 

ezúton is köszönöm neki áldozatos munkáját. 

A tavaly debütált mentorhálózatot idén is meghirdettük a gólyák számára. 13 elsőéves 

jelentkezett, a felsőévesek közül pedig 7 mentor csatlakozott a programhoz. A mentorok 

számára idén is sikerült biztosítani egy 3 kreditet a féléves munkájukért. Bízunk benne, hogy a 

kezdeményezés idén is sikeres lesz. 

Szeptember 6-án a Tájékoztató Nap is sikeres volt, a Gólyatáboron kívül pedig külön 

ismerkedős alkalmat rendeztünk az elsőéveseknek. Úgy gondolom, ez a fajta átgondolt, 

sokoldalú tevékenység-halmaz, melyet immár második éve biztosítunk az elsőéveseknek, sok 

tekintetben támogatják beilleszkedésüket. 
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Intézeti Tanács 

A beszámolási időszakban két alkalommal volt Intézeti Tanács: szeptember 4-én és január 19-

én. Valamennyin a hallgatói delegáltak aktívan részt vettek. 

 

Pályázatos workshop 

Október 11-én (szerdán) „workshopot” tartottam a Zenei, Néprajz és Könyvtár IK tagjainak, 

mely során a HÖK-ös kulturális és tudományos pályázatok írásával kapcsolatos szabályokat 

ismertettem. Külön hangsúlyt fektettem személyes tapasztalataim megosztására, és korábbi 

pályázati anyagokon keresztül ezeket be is mutattam. Több, mint 10 hallgató vett ezen részt, és 

nagyon érdeklődőek voltak, így az eseményt egyértelműen sikeresnek könyvelhetem el. 

Epilógus 

Mindent figyelembe véve, az őszi félév terveit sikeresen végrehajtottuk, és készek vagyunk a 

tavaszi félévben folytatni a munkát. Ezúton is szeretném megköszönni Intézeti Képviseletem 

áldozatos munkáját! Hajrá MÉZI! 

 

Budapest, 2024. 02. 04. 

 Szalai Bence s.k. 

 elnök  

 Művészetközvetítő és Zenei Intézeti 

Képviselet 
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Néprajzi Intézeti Képviselet 

2023.08.28.-2024.01.28. 

 

Augusztus-szeptember 

Ülések, értekezletek  

Formális IK ülést ebben az időszakban nem tartottunk, de informális keretek között minden 

fontos információt kommunikáltam az IK felé. Szeptember 6-án Gombás Áron alelnök, illetve 

jómagam képviseltük a hallgatókat a szakos intézeti értekezleten. Szeptember 7-én jelen voltam 

a Vezetőségi ülésen. Szeptember 14-én részt vettem a Küldöttgyűlés ülésén. Szeptember 28-án 

ott voltam a Kari Tanács ülésén. 

Tanulmányi- és közéleti ügyek  

Augusztus 31-én a beiratkozást követően ismerkedős alkamat tartottunk a KK-ban az újonnan 

felvett néprajzos hallgatóknak. Örömmel konstatáltuk, hogy a nagy többség részt vett a 

programunkon. A hangsúlyt elsősorban az ismerkedésre fektettük, emellett azonban 

körbevezettük a gólyákat a kampuszon, valamint az összes felmerülő kérdésükre igyekeztünk 

választ adni. Az eseményen tőlünk Berty Réka, Papp Virág, Gombás Áron és jómagam vettünk 

részt. 

Szeptember 6-án, a Tájékoztató nap keretein belül, intézetigazgatónk, dr. Bárth Dániel részletes 

ismertetést adott az egyetemi életről a gólyáknak, amelyet aztán én is kiegészítettem. A szakos 

tájékoztatót követően a minor iránt érdeklődők kérdéseire válaszoltam. A tájékoztatás 

természetesen a háttérben is folyamatos a Facebookon keresztül. 

Szeptember 11-én délben intézetünk szakos tanévnyitót tartott, ahol a Néprajzi Intézeti 

Képviselet elnökeként én is bemutatkoztam, és biztattam a gólyákat, hogy gondolkozzanak el 

a hozzánk való csatlakozáson. A tanévnyitó napján este tartottunk egy ismerkedős alkalmat 

külső helyszínen, ahol a gólyák a felsőbbéveseket is megismerhették.  

Gólyatábor 

Szeptember 1-jén a szervezőkkel leutaztunk Zánkára, ahol lezajlott a második, helyszíni 

szervezői nap, melyet nagyon hasznosnak éreztem, felkészülten várhattuk a másnap érkező 

gólyákat. 

Maga a tábor szeptember 2-5. között zajlott. Fantasztikus őrsünk volt, szerencsére nem volt 

problémás eset, a résztvevők a néhány nap alatt összeszokott csapattá kovácsolódtak. Őrsvezető 

társammal, Mekis Julival, a Szláv IK elnökével mindent megtettünk, hogy a táborozók jól 

érezzék magukat, hasznos ismeretekkel és felejthetetlen élményekkel távozzanak. A visszajelző 

körben az egyik gólya azt fogalmazta meg, hogy végig nagyon nagy biztonságban érezte magát 

a hatalmas tömeg ellenére, amit hatalmas sikerélményként könyveltem el magamban. 

Szeptember 20-án részt vettem a Gólyatábor kibeszélőn, ami nagyon jó hangulatban telt 

amellett, hogy rengeteg olyan téma került elő, amit fontosnak tartottam átbeszélni. 
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Október 

Ülések, értekezletek  

Formális IK ülést október 10-én tartottunk, ahol a teljes IK részt vett, illetve a BAB-okat is 

meghívtuk. Itt köszönthettük köreinkben Döbör-Hodászi Grétát, aki korábban az Angol-

Amerikai Intézeti Képviselet tagja volt, szakváltás után azonban megkapta a kinevezését a 

Néprajzi Intézeti Képviseletbe. Október 3-án én képviseltem a hallgatóinkat a szakos intézeti 

értekezleten. Október 5-én jelen voltam a Vezetőségi ülésen. Október 12-én Gombás Áronnal 

együtt részt vettem a Küldöttgyűlés ülésén. Külföldi tartózkodásom okán október 26-án nem 

tudtam jelen lenni a Kari Tanács ülésén. 

Tanulmányi-, tudományos és közéleti ügyek  

Október 11-én Szalai Bence, a Művészetközvetítő és Zenei Intézeti Képviselet elnöke, 

pályázatos workshopot tartott, amelyen a  Könyvtár- és Információtudományi Intézeti 

Képviselettel együtt a mi intézeti képviseletünk is részt vett. A pályázatokkal kapcsolatos 

informálódás hasznossága mellett én ezt egy nagyon jó IK-k közötti kapcsolatépítő 

kezdeményezésnek tartom. 

Gréta javaslatára elkészült az IK naptárunk, bízom benne, hogy ez segítségére lesz az IK 

tagoknak, és gördülékenyebben fogunk tudni dolgozni. 

Október 13-án került megrendezésre az ELTEfeszt, amin a Néprajzi IK is részt vett. Berty Réka, 

Döbör-Hodászi Gréta, valamint jómagam tájékoztattuk a néprajz iránt érdeklődő 

középiskolásokat, emellett általános tájékoztatást is nyújtottunk a látogatóknak.  

A Néprajzi Intézet munkatársai rendszeresen kérik a segítségünket, ilyenkor mindig igyekszünk 

legjobb tudásunk szerint elvégezni a ránk bízott feladatokat. Ebben a hónapban 

konferenciafelhívások, Erasmus hirdetmények megosztásában, plakátok nyomtatásában és 

kihelyezésében segédkeztünk. 

Utánpótlásképzés 

Ebben a tanévben három lelkes BAB-unk van. Úgy gondolom, hogy mindhármukkal 

gondtalanul együtt fogunk tudni dolgozni, így már nagyon várom, hogy teljes értékű IK tagokká 

váljanak. A BAB alkalmak mellett órák között is igyekszünk tartani velük a kapcsolatot, 

valamint az októberi IK ülésre is meghívtam őket, hogy ismerjék meg egymást az IK tagokkal. 

 

November 

Ülések, értekezletek  

November 6-án informális IK ülést tartottunk, ahol átbeszéltük a hónapra tervezett 

eseményeink szervezését. November 14-én Gombás Áronnal együtt képviseltem a 

hallgatóinkat a szakos intézeti értekezleten. November 6-án Gombás Áron alelnök volt jelen a 

Vezetőségi ülésen. November 9-én Gombás Áronnal együtt részt vettem a Küldöttgyűlés 

ülésén. November 30-án jelen voltam a Kari Tanács ülésén. 

November 17-én alakuló ülést tartottunk, ahol a következő pozíciókat szavaztuk meg: 
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Szathmáry Dóra MA elnök, Intézeti Tanács tag, Küldöttgyűlési tag, tudományos 

referens 

Gombás Áron BA alelnök, Intézeti Tanács tag, Küldöttgyűlési tag, közéleti referens 

Döbör-Hodászi Gréta BA tanulmányi referens 

Híves Csongor BA külügyi referens, szociális referens 

 

Közéleti ügyek 

November 6-án este közösségi eseményre invitáltuk a hallgatókat: a Place Barban találkoztunk, 

hogy kicsit visszarázódjunk az őszi szünet után, itt többek között UNO bajnokságban is részt 

vettünk. 

November 12-ére kirándulást szerveztünk a hallgatóinknak a Szentendrei Szabadtéri 

Múzeumba. A résztvevők nagyon jól érezték magukat, a szakmai fejlődés mellett pedig 

közösségépítés szempontjából is hasznosnak bizonyult az esemény. 

November 23-ára Híves Csongor látogatást szervezett a Néprajzi Múzeumba, ami rendkívül 

nagy sikert aratott a hallgatóink körében. 

November 24-én délután közös filmnézést tartottunk. A jelenlévő hallgatóktól pozitív 

visszajelzéseket kaptunk, így a tavaszi félévben szeretnénk rendszeresíteni a programot. 

Tanulmányi ügyek 

November 17-én közös ötletelést tartottunk a hallgatókkal, ahol mindenki megoszthatta 

szemináriumi-/szakdolgozatával kapcsolatos nehézségeit, együtt ötleteltünk, és megosztottuk 

egymással a praktikáinkat, tippjeinket. 

November 20-23. között került megrendezésre a Mesterszakos nyílt hét, melynek keretében 

meghirdetett néprajz mesterszakos órákon részt vettem és válaszoltam az érdeklődők 

kérdéseire.  

November 24-én, a Nyílt napon az egyik oktatónkkal közösen tájékoztatót tartottam az 

érdeklődőknek, ezt követően pedig a a minoros börzén is részt vettem. 

A Néprajzi Intézet munkatársai, oktatói rendszeresen kérik a SzHÉK-esek segítségét, ebben a 

hónapban például segítettünk felmérni a hallgatói igényt bizonyos kurzusokra.  
 

Utánpótlásképzés 

A 3 BAB-unk ebben a hónapban is nagyon lelkes volt, november 11-én mindhárman részt 

vettek a 24 óráson, ami a korábbi évek babjairól nem mondható el, szóval igen nagy reményeket 

fűzünk hozzájuk.  
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December 

Ülések, értekezletek  

December 5-én képviseltük a hallgatóinkat az intézeti értekezleten. A Vezetőségi ülésen nem 

tudtam jelen lenni, mivel egybeesett a Főépületi Mikulással, ahol szervezőként részt kellett 

vennem. December 12-én informális IK ülést tartottunk, ahol átbeszéltük a félév nehézségeit, 

illetve terveket készítettünk a tavaszi félévre. December 14-én részt vettem a Küldöttgyűlés 

ülésén, Gombás Áron helyett Híves Csongor jött velem. 

Tanulmányi-, tudományos és közéleti ügyek 

December 1-jén Döbör-Hodászi Gréta tanulmányi referens vizsgatájékoztatót tartott. 

December 7-én az SZMI, a Könyvtár és a Töri IK-val közösen megtartottuk a Főépületi 

Mikulást. Ez volt az első év, hogy mi is részt vettünk a szervezésben, de úgy gondolom, hogy 

sikeresen tudtunk együtt dolgozni, és a szervezők meg a résztvevők egyaránt jól érezték 

magukat. 

December 13-án megtartottuk a több évtizedes hagyományra visszatekintő Luca-napot, 

amelyre pályázatot is adtunk le. Az eseményre minden évfolyamból érkeztek hallgatók (BA és 

MA is), legtöbben az elsősök voltak, hiszen elsősorban nekik szól ez a program, valamint 

majdnem az összes oktatónk is jelen volt, aminek különösen örültünk. 

 

Január 

Ülések, értekezletek  

Ebben az időszakban (vizsgaidőszak lévén) nem tartottunk IK ülést, intézeti értekezlet és 

Küldöttgyűlés sem volt. A Kari Tanács január 9-i ülésén sajnos nem tudtam részt venni, mivel 

annak időpontjában nem tartózkodtam Magyarországon. 

Tanulmányi- és közéleti ügyek 

Vizsgaidőszak lévén, ebben az időszakban nem készültünk programokkal a hallgatóknak. 

Január 18-ára szerveztünk egy néprajzos korcsolyázást, de nem igazán voltak érdeklődők. 

Főként az online tájékoztatásra fektettük a hangsúlyt, illetve az IK instagram oldalának 

fejlesztésével foglalkozunk (Gréta pl. új rovatot indított, Áron a logonkon dolgozik). 

Január 11-13 között zajlott az Educatio, ahol Döbör-Hodászi Gréta mindhárom nap tájékoztatta 

az érdeklődőket, jómagam csak az utolsó napon voltam kint. 

A néprajz alapszakos tanegységlistában szereplő egyik tárgy félévek óta nem került 

meghirdetésre a megfelelő kódon. A problémának sikerült utánajárni és megoldást találni rá, 

így a hallgatók végre felvehetik a tárgyat. 
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Egyebek 

Referensi találkozók 

Ez volt az első félév, amikor minden referensi pozícióra külön emberünk jutott. A referensi 

találkozókón a legjobb tudásunk szerint igyekeztünk mindig részt venni, általában sikerült is, 

de a BAB-osainkkal kiegészülve bízom benne, hogy ez csak javulni fog. 
 

Irodatakarítás  

Szeptember 20-án a Magyar IK-val közösen kitakarítottuk a HÖK irodát, amelyen részünkről 

Papp Virág és jómagam voltunk jelen. November 15-én Gombás Áron és Híves Csongor vett 

részt a takarításban. 

 

 

  

Debrecen, 2024. 02. 01.  

Szathmáry Dóra s.k.  

elnök   
Néprajzi Intézeti Képviselet  
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Nyelvi Közvetítés Intézete 

2023-24. tanév őszi félév 

Beszámoló 

Személyi ügyek 

Dr. Robin Edina 2023.09.01. napjától kezdődően intézetigazgatóként folytatta munkáját. 

Október, november és december  hónapok során személyi ügyekben változás nem történt. 

Ülések 

Bóvári Márton IK elnök részt vett a 2023. október 5. napján tartott Vezetőségi és a 2023. 

október 12-i Küldöttgyűlési ülésen.. 2023. november 17. napján a Nyelvi Közvetítés 

Intézetének képviselete alakuló ülést tartott, melyen az elnököt, az alelnököt és a referenseket 

is megválasztották. Bóvári Márton IK elnök részt vett a 2023. november 6. napján tartott 

Vezetőségi, illetve a Tanulmányi ülésen. Kerekes Dalma IK alelnök részt vett a 2023. november 

20. napján tartott tudományos és pályázatos ülésen. 

Tanulmányi ügyek 

A tanévkezdés, illetve a tanév eleji hallgatói tájékoztató sikeresen lezajlott. Utóbbi esetében, 

Bóvári Márton javaslatára, a tájékoztató végén az elsőévesek segítséget kaptak a 

tárgyfelvételben. A 2023-24-es tanév tavaszi félévében záróvizsgázó hallgatók sikeresen 

bejelentették a szakdolgozatuk témacímét és megjelölték konzulensüket a Neptun 

rendszerben, emellett számos, az NYKI által szervezett ismeretterjesztő előadáson 

vehettek részt. Az IK tájékoztatta a hallgatókat a 2023-24-es őszi félév vizsgaidőszakának 

fontos határidői kapcsán. 

Közéleti ügyek 

2023. szeptember 29. napján sikeresen lezajlott a kutatók éjszakája. A tanulmányi félév első 

hetének zárásaként az IK találkozót szervezett a szakra sikeresen felvételt nyert hallgatók 

részére, melyen az IK és a hallgatók jobban megismerhették egymást. A hallgatók jelezték, 

hogy októberben igényt tartanának a Halloween megünneplésére, így az IK megkezdte az 
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összejövetel szervezését. 2023. október 13. napján sikeresen lezajlott az ELTEfeszt, ahol az 

NYKI-t az IK elnök és az alelnök képviselte. Az IK -az FTT-s hallgatók kérését szem előtt 

tartva- szavazás útján választotta ki a saját Halloweeni találkozójuk dátumát. Az esemény 

2023. október 25. napján került megrendezésre a Puskin Mozi Pub részében. 2023. 

november 21. napján bírósági és hatósági tolmácsolás témakörben dr. Novák Zoltán 

tartott előadást az érdeklődők számára. 2023. november 23. napján került 

megrendezésre a „Humántudományok és a mesterséges intelligencia: lehetőségek és 

kihívások” elnevezésű konferencia, melyen a hallgatók Intézetünk oktatójának, dr. 

Eszenyi Réka előadását is meghallgathatták. 

Intézeti ügyek 

Az IK készült az októberi mesterszakos választásokra. A kar dékánja és a Gazdasági Hivatal új 

vezetője 2023. szeptember 27. napján látogatást tett intézetünkben. Az októberi mesterszakos 

választásokon Kerekes Dalma és Bóvári Márton szerezte meg a szavazatok kellő 

százalékát, így a 2023-24-es tanévben ők képviselik az intézetet. Az IK készült a 2023. 

november 20. és 23-a között megrendezésre kerülő nyílt hétre, az intézet oktatói leadták 

a látogatásra kijelölt órák beosztását. A mesterszakos nyílt héten nagy népszerűségnek 

örvendett a fordító és tolmács szak, átlagon felüli érdeklődés mutatkozott az érdeklődők 

számát tekintve. 

 

Budapest, 2024.02.04. 

 Bóvári Márton s.k. 

                                                                                                 Intézeti képviseleti elnök 

 Nyelvi Közvetítés 

Intézete 
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Ókortudományi Intézeti Képviselet 

2023. augusztus 28. – 2024. január 28. 

Személyi ügyek 

Az Intézeti Képviselet tagjai 

• Muth Margaréta (alelnök, Egyiptológia Tanszék delegált, Küldöttgyűlés delegált, 

külügyi referens, tudományos és pályázati referens) 

• Németh András (szociális referens, Vallástudományi Tanszék delegált) 

• Pásztorová Angelika Rita (Görög Tanszék delegált, Küldöttgyűlés delegált, közéleti 

referens) 

• Veres Szonja Rebeka (Elnök, Latin Tanszék delegált, Intézeti Tanács delegált, Kari 

Tanács delegált, tanulmányi és OT referens,) 

 

Ülések 

A félév során az alábbi üléseken és értekezleteken vettek részt az Intézeti Képviselet illetékes 

hallgatói képviselői: 

Kari Tanács: szeptember 28., október 26., november 30, január 9.,  

Intézeti Tanács: október 12., november 23.,  

Küldöttgyűlés: szeptember 14., október 12., november 9., december 14.,  

Tanszéki értekezlet: szeptember 06. 

(Megjegyzés: Az október 26-án megtartott Kari Tanácson nem tudtam megjelenni egyéni okok 

miatt, ezért kértem a Kari Tanácsnál a kimentésemet.) 

Közéleti ügyek 

Muth Margaréta és jómagam is segítettünk az egyetemi beiratkozáson, hogy gördülékenyebb 

legyen a folyamat. Az Ókortudományi Intézeti Képviselet tagjai is részt vettek a gólyatábor 
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felkészítő eseményeim, majd magán a rendezvényen pedig őrsvezetőként segítettük a gólyák 

integrálását. A gólyatábor után pedig számos csapatépítő eseményt szerveztünk az 

elsőéveseknek, hogy könnyebben induljon az egyetemi életük. A Latin és Görög szeptemberi 

beszámolók tanszék vezetőivel karöltve pedig megszerveztük a szokásos évkezdő tanulmányi 

kirándulásunkat. Idén Balácapuszta volt az uticél, ahol több előéves és felsőbbéves hallgatónk 

is csatlakozott a programhoz. A Vallástudományi Tanszék is megtartotta a saját évkezdő 

ismerkedő kirándulását. Ezt a HÖK-től függetlenül az oktatók szervezték. 

A HÖK utánpótlásképzésen induló két egyiptológia szakos hallgatónk sikeresen elvégezte a 

tanulmányi tesztet és nagy lelkesedéssel indulnak neki a képzés hátralévő idejének. Az ELTE 

Feszten is kivette az intézet a részét. Az Ókortudományok iránt érdeklődőket tájékoztatta az 

Intézeti Képviselet alelnöke. 

A HÖK utánpótlásban résztvevő hallgatóink a vizsgaidőszak végeztével elbizonytalanodtak 

az egyetemen való létjogosultságukban, ezért nagyvalószínűséggel kilépnek az egyetemről 

vagy szakot váltanak. Így a következő félévet is családias két fővel fogjuk az alelnökömmel 

lebonyolítani. 

Meg szeretném köszönni az alelnököm, Muth Margaréta egész féléves munkáját, aki 

kitartóan segített nekem a félév során ezzel erősítve az elnökként való helytállásomat. Ugyan 

kevesen vagyunk, de összetartunk és mindent megoldunk. 

 

Tanulmányi ügyek 

Jómagam, mint tanulmányi referens megtartottam az év elejei szakzárós tájékoztatót a 

végzős hallgatóinknak, amin szép számmal meg is jelentek az érdeklődők. 

Az intézeti képviselet tartott egy újabb tájékoztatót azoknak az abszolválni készülőknek, 

akik nem tudtak jelen lenni az előző alkalmon. 

A vizsgaidőszak kezdetével a szakzárós tájékoztatóhoz hasonlóan családias hangulatban telt 

egy vizsgákkal kapcsolatos tájékoztatónk is. A félévben sajnos csappant a hallgatók aktívsága, 

ezért a tájékoztatókon alacsony számban jelennek meg, de később az online felületeken 

keresnek meg minket.  
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Az intézeti képviselet részt vett a mesterszakos nyílt héten és a gimnazistákat célzó Nyílt 

Napon is. Kitartóan tájékoztattuk a meglepően nagy számban jelenlévő érdeklődőket. A 

vizsgatájékoztatót családias hangulatban töltöttük az elsőévesekkel. Január fő eseményén az 

Educatio kiállításon újfent képviseltette magát az Ókor IK. A három napos kiállításon Muth 

Margaréta kitartóan segédkezett. Számos érdeklődő volt leginkább klasszika-filológia és 

egyiptológia szak iránt. 

Január 23-án az ELTE BTK rekrutációs programjának keretein belül a Történeti Intézeti 

Képviselet elnökével (Tanulmányi referensi pozíciónk miatt) ellátogattunk Szentendrére a 

Móricz Zsigmond Gimnázium továbbtanulási tájékoztatójára. A gimnazistáknak elsőnek egy 

átfogó tájékoztatást tartottunk a karról, majd pedig az érdeklődést felmérve, áttértünk a 

specifikusabb tájékoztatásra. A 45 perces előadás végét pedig a kérdéseknek hagytuk, majd 

kicsöngetés után még a szünetben is folytattuk a kérdésekre való válaszolást a lelkes 

érdeklődőknek. 

A tanulmányi tájékoztatás folyamatosan zajlik, minden felmerülő kérdésben segítettünk a 

hallgatóknak a vizsgaidőszak alatt is. 

 

Tudományos ügyek, külügy 

Muth Margaréta a tudományos és pályázati referensünk segédkezett és később részt is vett a 

Tudományos hét szervezésében és lebonyolításában. Az intézetnek számos programja volt a 

Kutatók Éjszakáján is. 

A konferencia és ösztöndíj lehetőségekről folyamatosan tájékoztattuk a hallgatókat 

Facebook-on az Intézeti Képviselet oldalán és a szakos gólyacsoportban. 

 

Szociális ügyek 

A beérkezett hallgatói kérdéseket igyekeztünk minden esetben megválaszolni és segíteni a 

felmerülő problémák megoldásában. 
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Budapest, 2024. január 31. 

 Veres Szonja Rebeka s.k. 

 elnök 

 Ókortudományi Intézeti Képviselet 
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Orientalisztikai Intézeti Képviselet 

2023. augusztus 28 – 2024. január 28 

Intézeti Képviselet 

Intézeti Tanácsi ülés 

Intézeti Tanácsi ülésre a fent említett időszakban nem került sor. 

 

Intézeti Képviseleti ülés 

Intézeti Képviseleti ülésre szeptember 21-én, október 18-án, november 20-án, december 18-án 

és január 18-án került sor online formában, amely informatív jellegű volt. 

 

Programok 

A fent említett időszakban nem szerveztünk programot. 

 

Tanulmányi ügyek 

A fent említett időszakban nem került sor tanulmányi ügyekkel kapcsolatos tevékenységre.  

 

 

 

Budapest, 2024.02.04 

 Burányi Tamás Patrik 

 

 

 Elnök  

 Orientalisztikai Intézeti Képviselet 
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Régészettudományi Intézeti Képviselet 

2023-2024.féléves beszámoló 

Személyi ügyek 

Az Intézeti képviseletünk összetétele a novemberben lezajló mesteres választások után a 

következő: 

• Antoni Dániel: Tanulmányi referens  

• Gönczi Nagy Gergő: Külügyi és szociális referens 

• György Eda: Tudományos referens 

• Horváth Eszter: Közéleti referens 

• Varga Andrea: IK elnök 

Mészáros Andreának szeretném megköszönni a sok évnyi odaadó munkát és mindent, 

amit az Intézeti Képviseletért tett. 

Ülések 

Intézeti Képviseleti Ülés 

Formális Intézeti Képviseleti ülést szeptember 27-én tartottunk, a következő napirendi 

pontokkal: 

1. A félév menete 

a) Fontos dátumok ismertetése  

b) Feladatok átbeszélése 

2. Tervezett programok a félévben  

a) Szakzárós tájékoztató 

b) ERASMUS tájékoztató  

c) Pályázatos tájékoztató 

d) PubQuiz 

  

3. BAB 

4. Social média felületek  

5. Egyebek 
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Több formális IK ülést nem tartottunk a félév során, de rendre összeültünk megbeszélni a 

felmerülő ügyeket, feladatokat. 

 

Intézeti Tanács 

A félév során egy Intézeti Tanácsi ülésen vettem részt október 27-én, a napirendi pontok a 

következők voltak: 

1. A Kari Tanács intézeti tagjának megválasztása összoktatói értekezlet keretében 

(előterjesztő: Bartus D., Vida T.) 

2. MA szakirány át(vissza)alakítása (előterjesztő: Vida T., Kalla G.) 

3. Prof. Dr. Svend Hansen ajánlása "doctor et professor honoris causa" címre 

(előterjesztő: Szabó G., Raczky P.) 

4. Anders Alexandra habilitált főmunkatárs átminősítése habilitált docenssé 

(előterjesztő: Vida T.) 

5. Samu Levente kinevezése tudományos munkatárssá (előterjesztő: Vida T.) 

6. Ásatási beszámolók - Javasolt időpont: 2023. december 1. 14 óra (előterjesztő: 

Szabó G.) 

7. Tudományos, projekt beszámolók - Javasolt időpont: 2024. február vége 

(előterjesztő: Vida T.) 

8. A Diss. Pann. helyzete (előterjesztő: Vida T.) 

9. Intézettörténet készítése a 2027-es negyedévezredes jubileumra (előterjesztő: Vida 

T.) 

10. Az intézeti tevékenység kommunikációja (előterjesztő: Vida T., Szabó G.) 

11. Oktatási ügyek - Neptun, tárgytematika stb. (előterjesztő: Kalla G., Szabó Gy.) 

12. BA és MA nyílt napok (előterjesztő: Szabó Gy.) 

 

A hallgatókat érintő téma, az MA képzés átalakítása, aminek keretein belül a Hallgatói 

Érdekképviselettel együttműködve szeretnék átalakítani a jelenlegi tanegységlistát és magát a 

képzést is. A tavalyi évben a BA képzés átalakítása történt meg, ami már szeptemberben 

életbe is lépett. Az eddigi visszajelzések nagyon pozitívak, így a mesterképzéssel szemben is 

ezek a reményeink. 

 

Vezetőségi Ülés 

A 09.07-én összehívott Vezetőségi Ülésen részt vettem. 

A 10.05-én összehívott Vezetőségi Ülésen részt vettem. 

A 11.06-án összehívott Vezetőségi Ülésen részt vettem online formában. 

A 12.07-én összehívott Vezetőségi Ülésen részt vettem. 
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Kari Tanács 

A 09.28-án összehívott Kari Tanács ülésen részt vettem. 

A 10.26-án összehívott Kari Tanács ülésen nem tudtam részt venni, kértem a kimentésemet. 

A 11.30-án összehívott Kari Tanács ülésen részt vettem. 

A 01.09-én összehívott Kari Tanács ülésen nem tudtam részt venni, kértem a kimentésemet. 

 

Küldöttgyűlés 

A 09.14-én összehívott Küldöttgyűlésen György Eda Anita vett részt helyettem. 

 

A 10.12-én összehívott Küldöttgyűlésen részt vettem. 

A 11.09-én összehívott Küldöttgyűlésen Antoni Dániel vett részt helyettem, betegség miatt. 

A 12.14-én összehívott Küldöttgyűlésen részt vettem. 

 

Tanulmányi Ügyek 

Augusztus 29-én beiratkoztak az elsőéves hallgatók, Antoni Dániellel együtt segédkeztünk 

ebben. 

Szeptember 6-án lezajlott a félév eleji Tájékoztató Nap, nagy számban jelentek meg az elsőéves 

hallgatók. Dr.Bartus Dávid és Dr.Vida Tivadar tartotta a BA szakos tájékoztatót, majd a 

hagyományos óramegbeszélésre is sor került. Délután 17 órakor közös tárgyfelvételt tartottunk 

az IK tagok részvételével, minden elsőéves hallgató sikeresen kezdte el a félévét az egyetemen. 

Október 11-én Antoni Dániel szakzárós tájékoztatót tartott a hallgatók számára, szép számban 

jelentek meg az eseményen. Október 13-án pedig Gönczi Nagy Gergő tájékoztatta a 

középiskolás érdeklődőket az ELTEfeszt keretein belül. 

November 24-én a Nyílt Nap keretein belül az Intézet tanára, Dr. Mészáros Orsolya bemutató 

órát tartott az érdeklődő középiskolások számára, majd Dr. Bartus Dávid dékán úr tartott 

tájékoztatót a régészet képzésről. Nagy volt az érdeklődés, szép számban voltak jelen 

középiskolások. 
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Decemberben kevésbé történtek tanulmányi ügyek, a megváltozott tanegységlista miatt nem 

tartottunk vizsgatájékoztatót, hiszen az elsőéveseknek nem voltak vizsgái. 

Január 11-13. között lezajlott az Educatio kiállítás, ahol Antoni Dániel, Gönczi Nagy Gergő és 

György Eda Anita vettek részt, nagy érdeklődésről számoltak be.  

 

Tudományos Ügyek 

Október 26-án György Eda pályázatos tájékoztatót tartott a hallgatók számára. Az intézetünk 

hallgatói sokszor élnek a különböző pályázatok lehetőségeivel, így szükségesnek éreztük egy 

tájékoztató megszervezését, ahol újra minden fontos információt átadtunk, ezzel is csökkentve 

a későbbi kérdéseket. 

 

Közéleti Ügyek 

08.29-én a beiratkozás után közös ismerkedést szerveztünk a gólyákkal, amin óriási 

létszámmal vettek részt. 

09.01-én a Régész IK nagy része, köztük Antoni Dániel, Gönczi Nagy Gergő, Horváth Eszter 

és én, együtt utaztunk le Zánkára az idei Gólyatábor szervezésének keretein belül. Idén 

rekordot döntött a régészhallgatók létszáma a gólyatáborban, hiszen majdnem egy egész őrsöt 

tettek ki, így Eszterrel együtt vezettük a 9.őrsöt. Bátran leírhatom Eszter nevében is, hogy 

óriási élményekkel tértünk haza és hálásak vagyunk, a gólyákkal együtt a főszervező 

csapatnak a program megszervezéséért és mindenkinek, aki bármivel hozzájárult az 

emlékekhez és élményekhez. Nagyon jó csapat alakult ki ez a pár nap alatt és őrsvezetőkként 

nagyon büszkék voltunk rájuk. 

Október 13-án kitelepültünk az ELTEfeszt keretein belül, ismét fémkeresőzni, színezni, 

illetve kvízt töltögetni lehetett velünk. Több lelettel is készültünk az érdeklődők számára, 

amik nagy népszerűségnek örvendtek.  

Október 18-án a Germán IK-val közösen kitakarítottuk az irodát. Köszönjük a közös munkát 

nekik! :) 

Október 19-én a másodéves hallgatóink megszervezték a hagyományos kocsmatúrát, idén 

rekordszámban jelentkeztek és vettek részt a hallgatók.  

November 4-én kötetlen Erasmusos beszélgetést szerveztünk az Intézet könyvtárába. A 

koncepció, hogy a hazaérkezett hallgatók elmesélik élményeiket, tippeket adnak ezzel is 
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bátorítva a többieket. Sajnos nem volt rá nagy érdeklődés, viszont köszönöm Gönczi Nagy 

Gergőnek a szervezést!  

November 23-án Horváth Eszter megszervezte a hagyományos Régész Pubquizt, meglepően 

sokan érdeklődtek és vettek részt. Köszönöm a munkáját! 

December 15-én hagyományokhoz híven a másodéves hallgatók megszervezték a 

Régészkarácsonyt, idén is sok programmal készültek. Antoni Dániel sok munkát fektetett az 

esemény koordinálásába és szervezésébe, szeretném megköszönni neki! 

 

 

 

Budapest, 2024.02.04. 

  Varga Andrea s.k. 

 elnök  

 Régészettudományi Intézeti Képviselet 
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Romanisztikai Intézeti Képviselet 

2023.08.28.-2024.01.28. 

Személyi ügyek 

 

Kovács Benedek Dániel pályázati referens 

Kovács Luca alelnök, 

tudományos, közéleti és sportreferens 

Kozma Júlia szociális referens 

Molnár Kata külügyi referens 

Radoi Larisa Intézeti Képviseleti tag 

Répási Bence Dominik tanulmányi, közéleti és gazdasági referens 

Széll Martin közéleti referens 

Zsohár Zsuzsa elnök 

 

 

Intézeti ügyek 

Intézeti Tanács 

A tárgyalt időszakban az ELTE elektronikus szavazórendszerén keresztül került sor Dr. Salvi 

Giampaolo, professor emeritusi, Mia Couto, doctor et professor honoris causa, illetve Dr. 

Rákóczi István professor emiritusi címre való felterjesztéséről szóló levélszavazásra. A 

felterjesztéseket az Intézeti Tanács egyhangúan támogatta. Intézeti Tanácsi ülésre a félévben 

nem került sor.  
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Intézeti Képviseleti ügyek 

 

Intézeti Képviseleti ülés 

A félévben egy hivatalos Intézeti Képviseleti ülésre került sor október 10-én 18 órakor. Az ülés 

során az aktuális programokról beszélgettünk, illetve elkezdtük az idei őszi kirándulás 

szervezését. Az Intézeti Képviseleti tagok beszámoltak a referensi találkozón szerzett 

tapasztalataikról, illetve megbeszéltük a közösségi média stratégiánkat az őszi félévre. Ezen 

kívül rendszeresek voltak a nem hivatalos ülések, ahol hétről hétre tájékoztattuk egymást a 

teendőkről és aktualitásokról.  

 

Gólyáknak szóló rendezvények 

II. Romanisztikás gólya-találkozó és közös tárgyfelvétel 

Az első romanisztikás gólya-találkozó kiemelkedő sikere miatt úgy döntöttünk, hogy 

szervezünk még egy alkalmat, ezzel lehetőséget adva azoknak a gólyáknak, akik nem tudtak 

eljönni az első találkozóra, illetve ezalkalommal az ismerkedést egy közös tárgyfelvétellel 

kötöttük össze. A vártnál megint sokkal több gólya érkezett, az előre lefoglalt terem pedig 

teljesen megtelt Répási Bence, tanulmányi referens tájékoztatója alatt. Innen is köszönöm neki 

a profi munkát, még úgy is, hogy ezen a szakterületen előtte még nem dolgozott a szervezetben. 

Úgy gondolom az elmúlt két év tapasztalatából, hogy érdemes minden évben kettő gólya-

találkozót szervezni. 

 

Gólyatábor 

Az idei gólyatáborban sajnos elég csekély számban vehetett részt az Intézeti Képviselet viszont 

az újlatin nyelvek és kultúrák alapszakon, illetve az újlatin nyelveken tanuló osztatlan 

tanárképzésben résztvevő gólyák annál többen voltak. Kettő teljes őrsöt (és még egy felet) 

töltöttek fel az idei gólyák, az őrsöket pedig Kovács Benedek, Répási Bence, a Magyar Szakos 

Hallgatói Érdekképviseletben tevékenykedő Tóth Blanka és jómagam vezettük. A rendezvény 

sikeres és kevésbe sikeres történésiből levontuk következtetésinket és biztos vagyok benne, 
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hogy így jövőre még ennél is gördülékenyebb gólyatáborban vehetnek részt a friss 

bölcsészhallgatók. Észrevételeinket a szeptember 20-án megtartott gólyatábor kibeszélőn 

mondhattuk el, remélem az információk eljutottak az illetékes emberekhez, így ezzel 

segíthettük a jövőbeli szervezési folyamatokat.  

 

 

Tanulmányi/Rekrutációs rendezvények  

Tájékoztató Nap 

Szeptember 6-án megrendezésre került az idei Tájékoztató Nap, amely a Romanisztikai 

Intézetben nagyon gördülékenyen folyt és a visszajelzések alapján jól sikerült. Az Intézet 

tanszékeinek együttműködése nagyban megkönnyítette munkánkat, így igazán színvonalas 

rendezvényt hozhattunk el hallgatóink számára. Illetve köszönjük a Tanulmányi Bizottság 

koordináló munkáját az egész rendezvény során.  

 

Mesterszakos Nyílt Hét és Nyílt Nap 

Idén november 20-23-a között megrendezésre került a Mesterszakos Nyílt Hét, november 24-

én pedig a Nyílt Nap. Igyekeztünk odafigyelni arra, hogy szorosan együttműködjünk a 

tanszékekkel és úgy érzem ez remekül sikerült idén. Szeretném megköszönni minden egyes 

Intézeti Képviseleti tagnak ezen a héten végezett munkáját, illetve a Tanulmányi Bizottságnak 

a profi szervezést! 

 

ELTEfeszt  

Október 13-án megrendezésre került az idei ELTEfeszt ahol Molnár Kata, Széll Martin és 

jómagam vettünk részt, mint segítők. A tavalyihoz képest kevesebb gimnazistával találkoztunk, 

de úgy érzem, akikkel volt lehetőségünk beszélni pozitív élménnyel távoztak a rendezvényről. 

Köszönöm Katának és Martinnak a részvételt, illetve köszönjük a Tanulmányi Bizottságnak a 

szervezést! 
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Educatio 

Idén is részt vettünk az Educatio kiállításon, ami minden évben nagyon fontos pontja a 

rekrutációs rendezvényeknek. Idén Molnár Kata, Széll Martin, Kovács Luca és jómagam 

vettünk részt a rendezvényen. Sokan érdeklődtek az újlatin nyelvek és kultúrák szakok iránt, 

remélem hasonlóan sokan jelentkeznek majd az ELTE-re.  

 

 

Intézeti Képviseleti rendezvények 

Romanisztikás Sportnap 

Idén előszőr került megrendezésre a Romanisztikás Sportnap a Margit-szigeten október 13-án. 

A program során Kovács Luca jógát tartott, én pedig levezényeltem a bemelegítést a következő 

programra, ami a Margit-sziget körbefutása volt. A résztvevőknek meglepetés rajtcsomaggal 

készültünk, illetve Széll Martin a féltávnál frissítő pontot is üzemeltetett a futók számára. A 

rendezvény online kommunikációja kifejezetten jól időzített volt, viszont mégsem vettek részt 

annyian az eseményen mint, amit vártunk. Úgy gondolom, ha még egyszer szeretnénk 

sportnapot szervezni akkor érdemes ezt inkább egy csütörtöki napon megejteni, hiszen sok 

hallgatótól érkezett az a visszajelzés, hogy a hétvégére való tekintettel többen hazautaztak 

vidékre. Ettől függetlenül a rendezvény jól sikerült és köszönöm szépen az IK minden tagjának 

a rengeteg munkát. 

 

Kirándulás Pécsre  

December 2-án 20 résztvevővel ellátogattunk Pécsre egy egynapos kirándulásra. A kirándulás 

során meglátogattuk a Pécsi Székesegyházat, a városfalat, illetve körülnéztünk Pécs 

belvárosában is. Nem maradhatott ki a Zsolnay negyed sem, amit sajnos az időjárás miatt nem 

tudtunk alaposan felfedezni, de egy planetárium előadást megnéztünk a világűrbe való 

utazásokról, ami nagyon érdekesnek bizonyult. S mivel Pécsett december 1-jétől nyitva volt a 
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karácsonyi vásár így a Széchenyi térre is ellátogattunk. Köszönöm minden szervezőnek és 

minden résztvevőnek, hogy ilyen jó hangulatban kezdhettük meg az adventi időszakot.  

 

Intézeti Karácsony 

December 11-én sok év kihagyás után újra megrendezésre került az Intézeti Karácsony. Az 

Intézeti Képviselet tagjai mind sütöttek valami karácsonyi süteményt, Kovács Lucával pedig 

készítettünk egy újlatin karácsonyi szokásokról szóló kvízt. Nagy örömömre nagyon sok 

hallgató és oktató is eljött a rendezvényre így kellemesen eltölthettünk együtt egy hétfő délutánt 

az ünnepekre hangolódva. Köszönöm szépen minden Intézeti Képviseleti tagnak a lelkes 

szervezést és köszönöm ’babosainknak’ is, hogy már a képzés ilyen korai fázisában is 

számíthatunk rájuk.  

 

Tanulmányi tájékoztató 

December 6-án sor került a szokásos ’vizsgázós’ tájékoztatónkra is, amelyet idén online 

tartottunk. Köszönöm Répási Bencének, hogy profi módon levezette a tájékoztatót, remélem 

tudtunk segíteni hallgatótársainknak.  

 

Csapatépítés 

November 24-én Kovács Benedek és Répási Bence jóvoltából részt vettünk egy kis előrehozott 

hálaadáson is, ami még jobban összekovácsolta a csapatot. Illetve idén is sor került a ’titkos 

mikulás’ névhúzásra, a közös ajándékozást pedig majd december 11-én ejtjük meg. Úgy érzem 

ezek az apró csapatépítők fontos részei közösségünk formálásának és ez is hozzáad ahhoz, hogy 

ilyen jól tudunk együttműködni.  
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Egyéb rendezvények 

Referensi találkozók 

Minden workshopon részt vettek az adott szakterületen dolgozó referensek és minden alkalom 

után megosztották a teljes Intézeti Képviselettel az új információkat. Ezt azért tartom 

kifejezetten fontosnak mert mint a jelenlegi IK felépítése is mutatja, évről-évre újabb referensi 

pozíciókba kerülnek a megválasztott képviselők így hasznosnak érzem, hogy minden 

szakterülethez meglegyen megfelelő alaptudásuk. 

 

BAB képzés 

Elindult az idei BAB képzés az október 4-ei elnöki előadással. A gólyák aktivitásából már 

sejtettük, hogy az korábbiaknál többen fognak jelentkezni a képzésre és ez így is történt. 14 

olyan gólya írta meg a tanulmányi tesztet, aki a képzés során a Romanisztikai Intézeti 

Képviselethez szeretne csatlakozni. Október 25-én volt lehetőségünk még jobban 

megismerkedni az idei BAB-osokkal egy ’Beugró!” által inspirált játék keretein belül. A képzés 

során sem csökkent a jelentkezők száma, ezt bizonyította, hogy az idei 24 óráson is szinte mind 

a 14-en részt vettek. Sajnálatos módon az Intézeti Képviseletből senki nem vezetett csapatot 

vagy állomást, de a résztvevő ’babosaink’ jól érezték magukat és számunkra ez a legfontosabb. 

Remélem, hogy a tavaszi félévben gördülékenyen tudunk majd együtt dolgozni és a májusi 

választásokon sokan csatlakoznak majd hozzánk! 

 

 

Ülések 

Ülések és Küldöttgyűlés 

A tárgyalt időszakban részt vettem minden vezetőségi ülésen; szeptember 7-én, október 

november 6-án és december 7-én, illetve a négy megválasztott képviselőkből három, minden 

Küldöttgyűlésen jelen volt. Ezen kívül részt vettem a szervezetben dolgozó többi IK elnökkel 

és az elnökség pár tagjával három szervezetfejlesztési alkalmon, ahol először az Intézeti 
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Képviseletben felmerülő problémákról és annak megoldásairól beszélgettünk, a második 

alkalmon az EHÖK tisztségviselői tartottak előadást a legfontosabb vezetői kompetenciákról, 

az utolsó alkalmon pedig megosztottuk tanácsinkat az Intézetekkel való kommunikációval 

kapcsolatban.  

Emellett részt vettem egy a Kari Kommunikáció által tartott megbeszélésen, amely a félév 

rekrutációs rendezvényeiről szólt, illetve részt vettem Dékán Úr Intézeti látogatásán is.  

 

Tervek a jövőre 

Már javában folyik az idei szemeszternyitó karnevál szervezése, ami a tavalyi nagy sikerre való 

tekintettel ismét Taylor Swift tematikájú lesz. Emellett készülünk Erasmus tájékoztatóval, 

Bécsi kirándulással és a szokásos tavaszi féléves romanisztikás programokkal. A tavaszi 

szemeszteri kirándulásunk mindig nagyobb hangsúlyt kap így idén is valami izgalmassal 

készülünk.  

 

Köszönetnyilvánítás 

Úgy érzem beszámolómban is meg kell köszönnöm az Intézeti Képviseletnek a féléves 

munkáját mert szinte mindent megszerveztünk és véghez vittünk, amit a nyári vezetőképzőnkön 

megfogalmaztunk és ezt kizárólag egy ilyen kiemelkedő csapattal tudtam megtenni. Köszönöm 

Kovács Lucának, hogy a lehető legjobb alelnök, akire mindig számíthatok és köszönöm az IK 

többi tagjának is. Azért is éreztem a köszönetnyilvánítás szükségességét mert öt IK tagunk a 

tavaszi félévét Spanyolországban fogja tölteni az Erasmus program keretein belül, így ebben a 

szemeszterben nem lesznek aktív tagjai az Intézeti Képviselet munkájának. Köszönöm Molnár 

Katának, hogy mindig mindent kézben tart és ilyen lelkiismeretesen végzi a munkáját, Kovács 

Benedeknek, aki minden alkalommal segít abban, hogy egy adott problémát más szemszögből 

vizsgáljak és így jobb döntést hozzak, Répási Bencének, aki lényegében minden és bármilyen 

feladatot képes ellátni az IK tökéletes működése érdekében, Széll Martinnak, aki a legnehezebb 

pillanatokban is tudja mit kell mondania és a lehető leggyorsabban sajátította el hogyan is 

legyen tökéletes közéleti referens és végül de nem utolsó sorban Kozma Julcsinak aki nagyon 

gyorsan alkalmazkodik minden helyzethez és bármikor számíthatok higgadt, bölcs tanácsára. 
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Hiányolni fogunk titeket az elkövetkezendő félévben, de nagyon várunk vissza mindenkit, hogy 

ismét együtt dolgozhassunk! Hála.  

 

Kaposvár, 2024. február 1. 

 

 

     Zsohár Zsuzsa s.k. 

   elnök  

                 Romanisztikai Intézeti Képviselet 
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Szabad Bölcsészeti és Médiakutatási Intézetek Képviselete 

2023.08.28- 2024.01.28. 

Intézeti Képviselet 

 

Személyi ügyek –az intézeti képviselet jelenlegi összetétele 

 

• Asztalos Cynthia-Evelyn – kommunikáció- és médiatudomány (BA), külügyi referens 

• Bodnár Bianka Julianna - kommunikáció- és médiatudomány (MA), tanulmányi 

referens, külügyi referens 

• Domoszlai Ákos - szabad bölcsészet (BA), közéleti referens 

• Farkas Hanna – szabad bölcsészet (BA), szociális referens, közéleti referens 

• Gila Gergő Zsolt - szabad bölcsészet (BA), tudományos referens, Filozófia SzHÉK 

elnök 

• Juhász Janka Júlia – kommunikáció- és médiatudomány (MA), IK elnök  

• Krispán Gábor - szabad bölcsészet (BA), pályázati referens 

• Maczó Gerda- kommunikáció- és médiatudomány (BA), tanulmányi referens 

• Retkes Flóra – szabad bölcsészet (BA), közéleti referens, Művtészetörténeti SzHÉK 

elnök 

• Szabó Panna – kommunikáció- és médiatudomány (MA) tudományos referens 

• Szász Anna – kommunikáció- és médiatudomány (BA), tudományos referens 

• Terdik Máté – kommunikáció- és médiatudomány (BA), szociális referens 

• Tóth Anna Boglárka – kommunikáció- és médiatudomány (BA) tanulmányi referens 

• Trautmann Máté András – kommunikáció- és médiatudomány (BA), pályázati referens 

• Tringer Berta – szabad bölcsészet (BA), közéleti referens 

• Vadász Viola - kommunikáció- és médiatudomány (BA), tanulmányi referens, alelnök 
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Szeptember 

Az Intézeti Képviselet élete 

Az hónap folyamán kettő képviselőnk is befejezte hökös munkáját, Bereczky Bianka 

passziváltatás okán, Tóth Anna Júlia pedig lemondott egyéb egyetemi és munkahelyi 

tevékenységei miatt. Mindkettőjüknek nagyon köszönöm az elmúlt évek munkáját! Emellett 

volt néhány referens pozícióbéli változás, amely a fentebb listában látható.  

A félév nyitó intézeti képviseleti ülésünket szeptember 21-én tartottuk meg. Egyik 

legfontosabb napirendi pontunk az MMI Intézet volt, a hatalmas tanárhiány és az ebből adódó 

problémák és az esetleges dékán úr által említett megoldási lehetőségek. Ezt követően átnéztük 

a félév menetét, majd összeraktuk a saját esemény-naptárunkat. 

 

Ülések, megbeszélések 

Az időszak során a következő üléseken és megbeszéléseken vettem részt: 

Szeptember 7. Művészetelméleti- és Médiakutatási Intézeti Értekezlet 

Szeptember 7. Kommunikáció- és Média Tanszéki Értekezlet 

Szeptember 7. Vezetőségi ülés 

Szeptember 14. Dékáni intézeti betekintő 

Szeptember 14. Megbeszélés Dékán Úrral és Vida Veronikával az intézeti problémákról 

Szeptember 14. Küldöttgyűlés 

Szeptember 19. Szervezetfejlesztési alkalom 

Szeptember 20. Gólyatábor kibeszélő 

Szeptember 21. IK ülés 

Szeptember 26. Kari kommunikációs megbeszélés 

Szeptember 28. Kari Tanács 

Intézetek 
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A Művészetelméleti és Médiakutatási Intézetben szeptember 7-én tartottak Intézeti értekezletet, 

ahol átbeszéltük a tanárhiány okozta problémákat és a közeledő Intézetigazgatói választást, 

tekintettel arra, hogy Kovács András Bálint kinevezése februárban lejár. 

A Filozófia és Művészettörténeti Intézetekben nem volt értekezlet vagy tanács a hónap során. 

 

Tanulmányi ügyek 

Augusztus 28-án a Múzeum kertben tartottunk a szabadbölcsész gólyák számára közös 

tárgyfelvételt, ezt követően augusztus 29-én a médiás és mozgóképes gólyáknak az egyetemen. 

A beiratkoztatás során az IK sok tagja részt vett segítőként, hogy gördülékenyen menjen, itt is 

köszönöm munkájukat. 

Szeptember 6-án volt idén a Tájékoztató Nap, ahol idén is rengeteg, szám szerint 18 tájékoztató 

tartozott a képviseletünkhöz, szeretném megköszönni az IK munkáját, mivel nélkülük nem 

tudott volna olyan gördülékenyen sikerülni a rendezvény. Emellett a tanulmányi referenseink 

részt vettek a Minoros Börzén. 

Az egész időszak alatt aktívan tájékoztattuk online felületeinken a gólyákat és a felsőbb éves 

hallgatókat, válaszoltunk a beérkező kérdésekre. 

A Média Tanszéken komoly problémákat okozott a tanári-hallgatói létszám arány, mind az órák 

meghirdetésében, mind a végzős hallgatók konzulens kérdésében, mivel maradt 23 hallgató 

akinek nem tudott konzulenst biztosítani a tanszék. Ezekre a problémákra az intézettel és Dékán 

Úrral kerestünk közösen megoldást. Bár átmeneti szinten születtek ötletek, hogy a pillanatnyi 

problémákat kezeljük, hosszútávú lehetőségekről is tárgyaltunk Dékán Úrral, mivel mostanra 

teljesen tarthatatlan az a helyzet amiben a tanszék van. 

 

Rendezvények 

Idén Szeptember elseje és 5-e között zajlott a Gólyatábor Zánkán. Az intézeti képviseletből 

Retkes Flóra, Domoszlai Ákos, Gila Gergő, Szarka Vica, Tringer Berta, Krispán Gábor, Bodnár 

Bia, Bereczky Bia, Tóth Bogi, Szász Anna és jómagam vettünk részt őrsvezetőként, Trautmann 
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Máté és Terdik Máté a Pakbiz sorait erősítették, Szabó Panna speakerkedett, Kővágó Dóri pedig 

Bázisként tevékenykedett. 

Szeptember 14-én a Gt After előtt közös SZMI-SZOM alapozást tartottunk, amely nagyon 

sikeresen ment, a Bobek kertet csaknem teljesen megtöltöttük. 

Ezen kívül a feljebb említett Közös Tárgyfelvételek zajlottak az időszak során, más saját 

eseményünk nem volt, viszont elkezdtünk dolgozni a közelgő Trivia Night és Trick or Treat 

rendezvényeinken. 

 

Október 

Az Intézeti Képviselet élete 

A hónap folyamán nem tartottunk IK ülést, online formában és informális megbeszéléseken 

tartottuk a kapcsolatot. 

A hónap során elkezdődtek a mesteres választások, melyen az IK-ból 3-an indultunk el az 

MMI körzetben, Szabó Panna, Bodnár Bianka, és jómagam. Az időszakban megtörtént az 

aláírások összegyűjtése, a bemutatkozás, majd elkezdődött maga a válsztási szakasz is, melynek 

az eredménye a következő időszakra várható. 

Emellett több megbeszélést követően elkezdtük a közélet csapatával megreformálni az 

instagram felületünket, hogy igényesebb, tájkoztatóbb és szórakoztatóbb legyen, hatalmas 

köszönet minden közreműködőnek! 

 

Ülések, megbeszélések 

Az időszak során a következő üléseken és megbeszéléseken vettem részt: 

Október 5. Vezetőségi ülés 

Október 10. SAKK 

Október 12. Küldöttgyűlés 

Október 24. Szervezetfejlesztési alkalom 
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Intézetek 

A Filozófia és Művészettörténeti és Művészetelméleti- és Médiakutatási Intézetekben sem volt 

értekezlet vagy tanács a hónap során. 

 

Tanulmányi ügyek 

A hónap folyamán online felületeinken tájékoztattuk a hallgatókat és válaszoltunk minden 

beérkező kérdésre. Emellett már ekkor elkezdtünk konzultálni a Média Tanszékkel a következő 

félév kurzusaival kapcsolatban, hogy mindenképpen meg legyen hirdetve kellő mennyiségű 

azokból a kurzusokból melyek elengedhetetlenek az abszolváláshoz a végzősök számára. 

Az időszak folyamán került megrendezésre az ELTE egyik legnagyobb rekrutációs eseménye 

az ELTE Feszt, amelyen az IK tagjai is részt vettek. Bodnár Bia, Szarka Vica és Gila Gergő a 

BTK sátránál tájékozatta a hozzánk tartozó szakokról érdelődőket, többen pedig erősítették az 

információ pult, regisztráció és pakbiz csapatát, Szabó Panna speakerként tevékenykedett, 

jómagam pedig a rendezvény koordinálásában segédkeztem a kancellária munkatársának, Báli 

Bernadettnek. 

Rendezvények 

Október 5-én tartottuk a Popculture Trivia Night-ot a KK-ban, amely hatalmas sikernek 

örvendett, több mint 20 csapat jelentkezett. Nagyon köszönöm Szász Annának és Tóth Boginak 

az esemény főszervezését, és az IK többi részének a lebonyolításban való segédkezést! A 

sikerre való tekintettel biztosan fogunk még ilyet szervezni a jövőben is. 

Ezt követően még egy eseményünk volt a hónapban, október 26-án tartottuk meg az SZMI 

Trick or Treat-et, itt is betelt a jelentkezés és bár kettő csapat végül nem jelent meg a 12-ből 

így is nagyon jól sikerült. Köszönöm a közélet csapat munkáját a főszervezésben (Tringer 

Berta, Farkas Hanna, Retkes Flóra és Domoszlai Ákos) és az IK többi tagjának a 

lebonyolításban való segédkezést!  
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BAB 

A hónap folyamán elkezdődött a HÖK utánpótlás képzése a BAB. Idén is hatalmas az 

érdeklődés az SZMI-be, összesen 42-en jelentkeztek a hozzánk kapcsolódó szakokról, és külön 

öröm számunkra, hogy ebben több tanáris hallgató is van.  

 

November 

Az Intézeti Képviselet élete 

A hónap folyamán véget ért a mesteres választások szavazási szakasza, ahol sikeresen 

megválasztásra kerültünk az MMI körzetben, Szabó Panna, Bodnár Bianka, és jómagam. A 

választások végével hivatalosan lejárt Kővágó Dóra szakos hallgatói képviseleti mandátuma, 

így befejezte az IK-án belüli tevékenységét. Szeretném nagyon megköszönni neki az elmúlt 4 

év munkáját, rengeteg időt és energiát fektetett az SZMI működésébe, amiért nagyon hálás 

vagyok! 

Mivel a mesteres választások érintették az IK elnök személyét, így alakuló ülést kellett 

tartanunk az időszakban, melyre november 8-án került sor. Az IK megválasztott engem 

elnökének, Szarka Vicát és Vadász Violát alelnöknek, és megszavaztuk a referensi és intézeti 

pozíciókat is. Ezt követően átbeszéltük a félévre tervezett rendezvényeinket és tájékoztatóinkat, 

a következő félévre tervezett kirándulásainkat és a hónapban esedékes rekrutációs eseményeket 

is. Az ülés végén Gila Gergő bejelentette, hogy december elsejétől ő fogja betölteni a 

Tudományos Bizottság elnöki pozícióját, ismét gratulálok neki! 

 

Ülések, megbeszélések 

Az időszak során a következő üléseken és megbeszéléseken vettem részt: 

November 6. Vezetőségi ülés 

November 8. Alakuló IK ülés 

November 9. Küldöttgyűlés 

November 17. MMI Intézeti Tanács 

November 30. Kari Tanács 
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Intézetek 

A Filozófia és Művészettörténeti és Intézetekben nem volt értekezlet vagy tanács az időszak 

során. 

A Művészetelméleti- és Médiakutatási Intézetben november 17-án tartottak Intézeti Tanácsot, 

melyen jómagam és Tringer Berta vettünk részt. Az IT megszavazta Dr. Polyák Gábort az 

intézet következő igazgatójának. Pozícióját februártól fogja betölteni, amikor is lejár a jelenlegi 

igazgató, Kovács András Bálint kinevezése. 

 

Tanulmányi ügyek 

A hónap folyamán online felületeinken tájékoztattuk a hallgatókat és válaszoltunk minden 

beérkező kérdésre.  

A november 20. és 23. között megrendezésre kerülő Mesterszakos nyílt héten mind a 9 hozzánk 

tartozó mesterszak meghirdetett látogatható órákat, ezeken mind részt vettek az IK tagjai, hogy 

köszöntsék és tájékoztassák az érdeklődőket. Szeretném megköszönni az MSzHÉK segítségét, 

hogy vállalták a színház mesterhez tartozó órákat!  

Ezt követően november 24-én került megrendezésre a Nyílt Nap, ahol hagyományokhoz híven 

a mozgókép BA-hoz, média BA-hoz és minden szabadbölcsészeti specializációhoz tartozott 

tájékoztató és mintaóra is. Nagyon köszönöm az egész IK munkáját a Nyílt Napon és az Ókor 

IK segítségét a vallástudomány specializációhoz tartozó tájékoztatón és mintaórán. Továbbra 

is úgy tűnik, hogy kiemelten nagy az érdeklődés a szakjaink iránt. 

 

Rendezvények 

Az időszak folyamán kettő eseményünk került megrendezésre. 

November 16-án az MSzHÉK-kel közösen, meghívtuk az Osonó színjátszó kör darabját. Bár 

az előzetes regisztráció során majdnem teljesen feltöltődtek a helyek, magán az előadáson jóval 
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kevesebben jelentek meg, ami miatt kissé csalódottak voltunk, a jövőben gondolkozunk rajta, 

hogyan tudjuk népszerűbbé tenni a kulturális rendezvényeinket is. Nagyon köszönöm Szarka 

Vicának a rendezvény megszervezését! 

November 30-án közös szmi-szom alapozást tartottunk a gólyabál előtt, ami kifejezetten sikeres 

volt, közel 60 fő részt vett rajta. 

Emellett az időszakban aktívan elkezdtük a Főépületi Mikulás és az azt követő Szemeszterzáró 

Mikulás Buli szervezését Tringer Bertával és a Könyvtár, Néprajz és Töri IK-ák elnökeivel. 

 

BAB 

A hónap folyamán megtörtént a 24 órás és megkaptuk a tesztek eredményét. Ezek alapján 14 

szmi-s babos kezdte el a workshopokat, 2 média OT-s (akik hozzánk szeretnének csatlakozni), 

6 média alapszakos és 6 szabad bölcsész. Az első workshopot követően egy médiás lány 

abbahagyta a képzést, de a maradék 13 fő nagy lelkesedéssel vett részt a továbbiakban is. 

 

Social media felületek 

A hónapban teljesen megújult az instagram felületünk és új logónk is lett. Szeretném ezeket 

kiemelten megköszönni Farkas Hannának, aki rengeteg munkát fektetett a dizájn és a 

kreatívok megvalósításába! Emellett köszönöm a közéletis csapat többi tagjának is a rengeteg 

energiát amit a tartalmakba fektetnek! 

 

December 

Az Intézeti Képviselet élete 

A hónap folyamán nem tartottunk hivatalos ik ülést, de napi szinten tartottuk a kapcsolatot 

online és élőben a kampuszon. December 14-én este tartottuk a közös karácsonyozásunkat, ahol 

ajándékoztunk és egy vendéglátó ipari egységben mulattuk az időt. 

A hónap folyamán bejelentésre került, hogy január elsejétől Domoszlai Ákos veszi át Kálmán 

Levente helyét mint Gazdasági alelnök és Szabó Panna veszi át Pintér Noémi helyét mint 

Külügyi alelnök, ismét szeretnék nekik nagyon gratulálni és sok sikert kívánni! 
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A hónapban lemondott érdekképviseleti mandátumáról és befejezte munkáját Szarka Vica, 

nagyon-nagyon köszönöm neki az elmúlt másfél év munkáját! 

December 15-én az IK majdnem összes tagja részt vett a karácsonyi irodabuliban. 

 

Ülések, megbeszélések 

Az időszak során a következő üléseken és megbeszéléseken vettem részt: 

December 14. Küldöttgyűlés 

 

Intézetek 

A Filozófia, Művészettörténeti és Művészetelméleti- és Médiakutatási Intézetekben nem volt 

értekezlet vagy tanács az időszak során. 

Viszont a hónapban lemondott Dr. Bene László, a Filozófia Intézet intézetigazgatója, így a 

hivatalos IT-ig átmenetileg Dr. Bodnár Gábor tölti be a pozíciót. 

 

Tanulmányi ügyek 

A hónap folyamán online felületeinken tájékoztattuk a hallgatókat és válaszoltunk minden 

beérkező kérdésre.  

Hálistennek most nem volt sok probléma a vizsgaidőszakkal és vizsgameghirdetésekkel 

kapcsolatban, bár az MMI Intézet vizsgái szokásos módon kissé később kerültek ki. 

 

 

Rendezvények 

Az időszak folyamán kettő eseményünk került megrendezésre. 

December 7-én tartottuk a hagyományos Főépületi Mikulást, a töri, néprajz és könyvtár ik-kal 

kiegészülve. Készültünk forraltborral, szaloncukor kereséssel, ügyességi játékokkal és 

tombolával. A rendezvény igen sikeresnek volt mondható, megtöltöttük a 34-es termet. 
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Ezt követte aznap este a Szemeszterzáró Mikulás buli, amin úgyszintén rengetegen vettek részt, 

megtöltöttük a kk-t. Nagyon köszönöm Tringer Berta rengeteg segítségét és természetesen az 

egész ik közreműködését, valamint a babosaink segítségét a dekor-gyártásban. 

Január 

Az Intézeti Képviselet élete 

A hónap folyamán nem tartottunk hivatalos ik ülést, de napi szinten tartottuk a kapcsolatot 

online módon. 

 

Ülések, megbeszélések 

Az időszak során a következő üléseken és megbeszéléseken vettem részt: 

 

Január 5. Pozsonyi kirándulás megbeszélés 

Január 9. Kari Tanács 

Január 18. Cigány kulturális nap megbeszélés 

Január 25. Megbeszélés Csontos Bogival, a KK rendezvényszervezőjével 

 

Intézetek 

A Filozófia, Művészettörténeti és Művészetelméleti- és Médiakutatási Intézetekben nem volt 

értekezlet vagy tanács az időszak során. 

 

 

Tanulmányi ügyek 

A hónap folyamán online felületeinken tájékoztattuk a hallgatókat és válaszoltunk minden 

beérkező kérdésre.  

Idén január 11. és 13. között került megrendezésre az Educatio. Minden nap összesen 4 szmi-s 

képviselő vett részt 2-2 médiás és szabadbölcsész, Tóth Bogi, Bodnár Bia, Gila Gergő, 

Domoszlai Ákos és jómagam személyében. Továbbra is hatalmas az érdeklődés a szakjaink 
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iránt, így igen fárasztó 3 napot tudhatunk magunk mögött, nagyon köszönöm mindenkinek a 

munkáját! 

 

 

Rendezvények 

Az időszak folyamán (lévén vizsgaidőszak) nem volt eseményünk, viszont gőzerővel 

elkezdtünk dolgozni a tavaszi félév 3 nagy eseményén. 

A Filmnap március 2-án fog megrendezésre kerülni idén, hagyományosan a Bem-moziban, az 

esemény szervezői csapata Krispán Gáborból, Tringer Bertából, Farkas Hannából, Retkes 

Flórából és belőlem áll. 

Az egyik szakos kirándulásunkat idén újra az angol ik-val közösen szervezzük, március 22 és 

24 között megyünk Pozsonyba. Az esemény szervezői csapata a mi oldalunkról Tringer 

Bertából, Farkas Hannából, Retkes Flórából és belőlem áll, az angol ik oldaláról Pallag Sári, 

Kovács Vili és Béres Lili vesznek részt. 

Végül (de nem utolsósorban!) május 2-án fog megrendezésre kerülni a Cigány kulturális nap, 

mely terveink szerint koncertekből, kerekasztal-beszélgetésekből, előadásokból, 

kitelepülésekből és táncházból fog állni. Az esemény főszervezői csapata Gila Gergőből, 

Tringer Bertából, Szász Annából és belőlem áll. 

 

 

Budapest, 2024.02.05. 

                                                                                                     Juhász Janka Júlia  s.k. 

                                                                                                                           elnök 

                                                      Szabad Bölcsészeti- és Médiakutatási Intézetek Képviselete 
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Szláv és Balti Filológiai Intézeti Képviselet 

2023.08.28.-2024.01.28. 

Személyi ügyek 

Az Intézeti Képviselet tagjai: 

• Mekis Júlia (elnök, szociális referens, IT tag, KGy tag, Orosz Nyelvi- és Irodalmi Tanszék 

tanszéki delegált, Ukrán Filológiai Tanszék tanszéki delegált, BA) 

• Griszháber Petra (alelnök, közéleti- és közösségi média referens, KGy tag, Szláv Filológiai 

Tanszék tanszéki delegált, BA) 

• Radács Máté (alelnök, tudományos- és pályázati referens, IT tag, BA) 

• Árvai Dorottya Réka (külügyi referens, BA) 

• Bubrik Máté (tanulmányi referens, IT póttag, Lengyel Filológiai Tanszék tanszéki 

delegált, BA) 

• Leposa-Hőgye Ádám (tanulmányi referens, BA) 

• Román-Párducz Rebeka (tanulmányi referens, BA) 

Személyi ügyek 

A beszámolási időszak alatt, intézeti képviseletünkben személyi változás nem történt. Két IK 

tagunk (Leposa-Hőgye Ádám és Román-Párducz Rebeka) Erasmuson volt a félév során, de 

távolról, online formában igyekeztek segíteni a képviselet munkáját. 

 Az utánpótlás-szervezés jelenleg is folyamatban van, BAB-osaink egyre szívesebben és 

aktívabban vesznek részt az intézeti képviselet munkájában. 

 

IK ülések 

A beszámolási időszakban háromszor került sor formális IK-ülésre, október 18-án, november 

15-én és november 29-én. 
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 A félév  során számos informális ülést tartottunk, jelenléti, illetve online formában. 

Intézeti ügyek 

Az Intézeti Tanács 2023. november 22-én ülésezett. 

Intézeti értekezletre a félév elején, szeptember 6-án került sor. 

A Szláv Filológiai Tanszék tanévnyitó értekezletét szeptember 6-án, 

az Orosz Nyelvi- és Irodalmi Tanszéki tanévnyitó értekezletét pedig szeptember 20-án tartották. 

 A Szláv Filológiai Tanszék új tanszékvezetőjét, dr. habil. Menyhárt Krisztina   egyetemi 

docenst, november 22-én a tanszéki értekezleten választották meg, majd ezt követően az 

Intézeti Tanács is megszavazta. 

Dékáni látogatás intézetünkben – 2023. november 7. 

Szeptember 6-án tájékoztató nap volt a Szláv és Balti Filológiai Intézetben. Az oktatókkal 

közösen vállaltuk a hallgatók tájékoztatását. 

Az alapszakos nyíltnapon, november 24-én, az intézet oktatói és a hallgatói intézeti képviselet 

közösen vettek részt a tájékoztatásban és a toborzásban. 

A mesterszakos nyílthéten, (november 20-24.) a hallgatóknak lehetősége adódott belehallgatni 

a mesterszakos nyílt órákba, ezeken HÖK-ös képviselők is részt vettek. 

Január 11-13-ig az Educatio kiállítás három napján tájékoztattam a leendő hallgatókat, illetve 

népszerűsítettem az különböző szláv szakokat. 

Az oroszos mesterszakos tájékoztató, január 23-án, online formában zajlott le. 

Konferenciák: 

Szeptember 29-én, „A horvát fenotípus a szláv kultúrákban és nyelvekben” 

tudománynépszerűsítő konferencia, Szombathelyen. 

BOLGÁR70#. konferencia, október 24-én. 

Krleža öröksége – horvát nyelvű nemzetközi tudományos konferencia, november 17-én. 

A Holodomor emlékezete… konferencia, november 22-én. 

I. Hallgatói Tehetséggondozó Konferencia, december 11-én. 
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Lírai diskurzusmódok 1. - Költészeti tárgyú előadáscsokor dr. Gyöngyösi Mária habilitált 

egyetemi docens 60. születésnapjának köszöntésére 

 

Tanulmányi ügyek 

Korábban tárgymeghirdetési segédletet dolgoztunk ki a mindenkori titkárság számára, az őszi 

és a tavaszi félév tárgymeghirdetési időszakában pedig folyamatosan gyűjtjük a hallgatók 

visszajelzéseit, panaszait, válaszolunk kérdéseikre, illetve, ha szükséges, továbbirányítjuk őket 

a kompetens személyekhez. 

 A félévében tankör indult orosz nyelvészetből, korrepetálási céllal, bár sajnos a 

hallgatók részvétele a foglalkozásokon csökkenő tendenciát mutatott. 

 

Az Intézeti Képviselet egyéb ügyei 

A Szláv IK-val mindenkori feladatunk a hallgatók tájékoztatása, nem csupán tanulmányi 

ügyekben, hanem az összes eseményt és programot hirdetjük számukra. Plakátokat készítünk 

(ezek megtervezéséért általában Griszháber Petra a felelős), melyeket többnyire papíralapon 

is előhívunk és kifüggesztünk a D -épületben. Célunk, hogy lehetőleg minden hallgatóhoz 

eljussanak a tanulmányokat érintő, vagy kulturális programokat népszerűsítő hírek, hirdetések. 

 Rendkívül fontos számunkra továbbá a nyílt és megfelelő mértékű kommunikáció. 

Minden erőmmel azon vagyok, hogy a nagyszámú oktatói karral átfogó kommunikációt 

folytassak, mely beiktatásom óta hatványozottan igaz. Valamint, hogy a Szláv IK, mint egység, 

összetartó, egységesen kommunikáló, megszólítható csapat legyen az intézet polgárai számára, 

illetve a tagok számára biztonságos és békés közeg, ahol jó HÖK-ösnek lenni és jó együtt 

dolgozni. 

 Az általunk szervezett, illetve közreműködésünkkel létrejött programokba fektetett 

rengeteg erőfeszítésünk és energiánk mindig megtérül, a pozitív fogadtatás, sikeres 

rendezvényeink és a visszajelzések alapján is. 
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 Hálás vagyok az IK egész féléves kitartó munkájáért! 

 

 Rendezvények, események 

Augustus 28. Informális IK ülés. 

Augusztus 29. Közös tárgyfelvétel 12 órától a gólyákkal, mely  eseményünkön rendkívül magas 

számban jelentek meg a frissen beiratkozott hallgatók. 

Augusztus 29. 15 órától “Gólyatali” az Andersen Pubban, jól sikerült ismerkedős alkalom volt, 

sok gólya eljött, és a meglepően hamar oldottá vált a hangulat. (Talán nem is kizárólag a 

“métersörnek” köszönhetően…) 

Szeptember 1-5. Gólyatábor. Az első, ráhangolódós szervezői napot követően, szombaton 

érkeztek a gólyák, és kedden reggel, a vonatról leszállva búcsúztunk el tőlük. Szathmáry Dorka 

őrsvezető társammal remekül együtt tudtunk működni, hálás vagyok neki a közös munkáért. 

Remek csapat alakult az őrs tagjaiból, mely bevett szokás szerint vegyesen állt néprajzos és 

szlávos gólyákból. IK-nkból (rajtam kívül) Radács Máté, volt jelen a táborban, ”pakbizes”-ként, 

azonban szabadidejében gyakran ellátogatott a szlávos-néprajzos őrshöz. A Gólyatáborban 

résztvevő elsőévesek közül többen érdeklődnek a Hallgatói Önkormányzathoz való csatlakozás 

és a BAB iránt, ami a meggyőző népszerűsítést és az ott szerzett jó élményeket igazolja. 

Szeptember 6. Tájékoztató Nap, melyen egy külföldön tartózkodó emberünk kivételével az IK 

összes tagja jelen volt, sikeresen zajlottak le az általunk tartott tájékoztatók és az egész 

rendezvény. A tájékoztatókhoz Román-Párducz Rebekával új tájékoztató-anyagot (ppt) 

készítettünk. 

Szeptember 7., 18 óra. Vezetőségi ülés, az ülésen online vettem részt. 

Szeptember 14.  18 órától Küldöttgyűlés. 

Szeptember 14. 19 órától Szlávos Iszogatás a Kertész Sörözőben, a program rendkívül sok 

érdeklődőt vonzott és remek hangulatban telt. Egy francia, erasmusos hallgatónk is eljött, akit 

nagy szeretettel fogadtunk, azóta minden rendezvényünkön lelkesen részt vesz. 
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Szeptember 25. 20 órától értekezlet az intézeti kommunikációs munkatárssal a bolgár szak 

oktatójával és alelnökeimmel Teams-en. A megbeszélés fő témái az ELTE-Feszt, a Mesterszakos 

Nyílt Hét és a Nyílt Nap voltak. 

Szeptember 26. 14 órától kari Kommunikációs ülés, melyen két alelnökömmel vettünk részt. 

Szeptember 29. IK-ülés. 

Szeptember 29. Kutatók Éjszakája, 17 órától fellépett az Orosz Tanszék kórusa. 

Szeptember 29. 20 órától Szlávos Iszogatás a Kertész Sörözőben. A program sok érdeklődőt 

vonzott, vidám énekléssel, jó hangulatban telt. Az ilyen jellegű rendezvények közösség-

összekovácsoló szerepük miatt hasznosak, a hallgatói lemorzsolódást is csökkenteni hivatottak 

és segítenek a hallgatói elszigetelődés elleni “harcban”. 

Az Orosz Tanszék Kórusa minden héten hétfőn, szerdán és csütörtökön próbált                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

a Kutatók Éjszakájára készülve. 

Rendszeresen megbeszéléseket folytattam az intézeti vezetéssel. 

Október 2. 19:30 Teams-es értekezlet az ELTEfesztről és egyéb intézeti ügyekről a 

kommunikációs munkatárssal, a bolgár szak egy oktatójával és alelnökeimmel. 

Október 3. 14:00, ELTEfesztes megbeszélés, készülődés, “csiszolgatások” 

Október 4. 18:00 BAB 

Október 5. Vezetőségi ülés 

Október 11. 13:45-től egyeztetés az intézetigazgató helyettes asszonnyal 

Október 11. 18:00 BAB 

Október 12. 11:30, Egyeztetés az Orosz Tanszék egy oktatójával pályázatokról és az elsősök 

beilleszkedéséről, a megbeszélésre Radács Máté alelnököm kísért el 

Október 12. KGy 

Október 12. Szláv Csütörtök, Kertész Söröző - közösségépítő program, (ez iránt a program 

iránt továbbra is nagy az érdeklődés) 

Október 13. ELTEfeszt, az IK kiváló munkát végzett, előzetesen sokat készültünk a fesztiválra, 

képes ismertető-kártyákat készítettünk (külön köszönet illeti meg Bubrik Mátét, aki a 

dizájnért és a kártyák fizikai megvalósulásáért felelt), sátrunknál Kisvakond és Csiburáska 
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varrására volt lehetőség (ezekhez előzetesen megvarrtuk a mintadarabokat) Bolgár 

táncházzal, valamint ajándékokkal (matricák, tollak, cukorkák, szóró anyagok...) és vidám, 

díszes sátorral vártuk az érdeklődőket. 

Október 24. Bolgár konferencia, az IK kollektíven részt vett a konferenciaszervezés 

segédmunkálataiban. 

Október 24. Pályázatírás 14:00-zárásig 

Október 25. Pályázatírás több menetben 

Október 25. Megbeszélés az Ukrán Tanszék és az Orosz Tanszék vezetőivel. 

Október 25. Irodatakarítás 

Október 25. 18:00 BAB (az IK-t sajnos csak ketten tudtuk képviselni, Radács Mátéval) 

Október 25. Pályázatírás 

Október 30. 20:00  Teams-es megbeszélés szlovák szakos hallgatókkal és tanárnőjükkel, 

pályázatos tájékoztatás 

November 2. Pályázatírás   

Az Orosz Tanszék Kórusa ismét próbált, a Kutatók éjszakája után a következő fellépésre a 

Szláv Karácsony intézeti rendezvényen került sor. 

Október 30. Este 8-kor Teams-en, pályázatos megbeszélésen vettem részt a szlovák szak egyik 

oktatójával és és a TKP- pályázat iránt érdeklődő hallgatókkal.  

November 4. Este a Szláv IK, nem hivatalos, Teams-es ülése. 

November 6. Posztmegosztó kari flashmob, 15 órától. 

-Előadás a Macedón lektorátuson a macedón népzenéről, 17:30. 

-Vezetőségi ülés, 18 00-tól, online vettem részt. 

November 7. 13:00-tól dékáni látogatás az intézetben, az IK-ból öt fővel vettünk részt. 

Macedón koncert, 20 órától. 

November 8. Oroszos színházlátogatás, rengeteg hallgató eljött a tanszék közös programjára, a 

Nemzeti Színházban Csehov Egyfelvonásos komédiáit tekintettük meg. 

November 9. KGY 
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Szláv Csütörtök, este az '57-ben. 

November 11. 24 órás BAB-os alkalom, az utána következő irodabulira Radács Máté kísérte el 

IK-nk következő generációját. 

November 12. Teams-es megbeszélés, este 8-tól, a Nyíltnapról és intézeti ügyeinkről, melyen 

az intézeti kommunikációs munkatárssal, a bolgár szak egy oktatójával és alelnökeimmel 

vettünk részt. 

November 14. Papírgyűjtés: az IK tagjaival nagy selejtezést és rakodómunkát végeztünk. 

Szerencsére külsős segítségünk is akadt a dobozok kocsira halmozásában, a nálunk 

vendégeskedő gimiseknek is hálával tartozunk tehát:)  

November 15. 16:30-tól lezajlott a Szláv IK rendes ülése, melyen a BAB-osok (utánpótlás) is 

jelen voltak. 

November 16. Hogyan írjunk szakdolgozatot-előadás, workshop az Orosz Tanszék oktatójának 

jóvoltából. 

November 17. Horvát szakos konferencia. 

November 20. Rendkívüli IK- ülés (informális), az Intézeti Tanácsot megelőző tanácskozó ülés, 

sajnos csak kis létszámban tudtunk részt venni. 

Nyíltnapos tájékoztató 18:00-tól. 

November 20-ától Mesteres Nyílthét-az IK tagjaival látogattuk a mesteres nyílt órákat, ki- ki 

vállalása szerint. 

November 21. Két megbeszélés az intézetigazgató-helyettes asszonnyal,az elsőn ketten 

vettünk részt, a következőn Radács Máté alelnökömmel hárman. Ezek fő témái intézeten belüli 

konfliktusok, illetve az Intézeti Tanácson tárgyalt ügyek voltak. 

November 22. Szláv Filológiai Tanszék tanszéki értekezlete- Griszháber Petra vett részt, tanszéki 

delegáltként és Intézeti Tanács, Radács Máté tanácstag vett részt, én betegség miatt nem 

tudtam jelen lenni. 

November 24. Nyíltnap: az eseményt megelőzően plakátokat, szóróanyagokat gyártottunk, 

valamint matricákat is tudtunk osztani, az intézeti kommunikációs munkatársunk jóvoltából. 
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Kétszer tájékoztattam, saját tájékoztatós PPT-vel, majd „kérdezz-felelek”-et, külön kiscsoportos 

beszélgetéseket és egyéni tájékoztatásokat tartottunk az IK-tagokkal (hárman voltunk bent 

aznap állandó tagok, illetve egy BAB-osunk és egy külsős hallgató is besegítettek) 

A Minoros börzére Radács Máté és BAB-osunk, Hajdu Dorina kísért el. 

November 27. Este 8-kor Teams-es értekezlet a Szláv Karácsony költségeiről és a 

hozzákapcsolódó előkészítési feladatokról dr. Dudás Mária bolgár szakos tanárnővel és 

alelnökeimmel. 

November 29. Egyeztetés a prof. dr. Kiss Szemán Róbert intézetigazgató úrral az Ukrán Filológiai 

Tanszék ügyeiről. 

-BAB-os segítséggel szakdogaszámlálás a Könyvtárban. 

-14 órától a kampányvideóhoz vettek fel rövid videóanyagot, interjút Griszháber Petrával és 

velem. 

-16:35-től hivatalos IK-ülés, ezúttal minden IK-tag jelen volt, két fő online csatlakozott. 

November 30-án egyeztetés az Orosz Nyelvi és Irodalmi Tanszék vezetőjével a tervezett 

tanszéki értekezlet előtt. 

December 3. Lezárult a jelentkezés a hallgatói konferenciánkra. 

December 7. Szláv Karácsony: közös karácsonyi, téli ünnepségünk a Szláv és Balti Filológiai 

Intézetben, a rendezvényen a különböző szláv szakok képviselői (hallgatói és oktatói), a sok 

éves hagyomány szerint, előadásaikkal, énekekkel, tánccal, kvízeken, vagy színdarabokon 

keresztül mutatják be a népek kultúráját, hagyományait, sajátosságait, szokásait. A műsor után 

kötetlen beszélgetés, evés-ivás, egymás tradicionális, nemzeti ételekkel, italokkal való 

megvendégelése (ezek nagyrészt az intézet hallgatói és oktatói készítik) közös éneklés, 

tanszékek-, szakok közötti ismerkedés várta a fellépőket, vendégeket egyaránt. Majd együtt 

tovább vonultunk az Andersen Pubba az after party-ra. 

December 11. I. Hallgatói Tehetséggondozó Konferencia: a Szláv és Balti Filológiai Intézet I. 

Tehetséggondozó Hallgatói Konferenciája gördülékenyen és sikerrel zajlott le. A konferencia 

helyszíne az intézeti könyvtár volt. Minden tervezett előadó megjelent, a konferenciát 
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Menyhárt Krisztina, a Szláv Filológiai Tanszék tanszékvezetője nyitotta meg, továbbá az összes 

fellépő témavezetője, illetve (többnyire szlavisztikás) hallgatók is jelen voltak. 

A fellépők komoly kutatásaikat mutatták be. Rengeteg pozitív visszajelzést kaptunk. 

December 14. KGY: részt vettem az év és a szemeszter utolsó Küldöttgyűlésén. 

December 15. Vezetőségi Karácsony, Záróbuli 

December 19. Bolgár szakos hallgatókkal és oktatókkal ellátogattunk a Szépművészeti 

Múzeumba. 

December 22. IK-ülés: a, nem hivatalos, ülés online formában, Teams-en valósult meg. Fő 

témái a készülő magazin, a lezajlott hallgatói konferencia, a vizsgaidőszak alatt ránk váró 

teendők és terveink voltak. 

Január 5. Educatio-tájékoztatás, online. 

Január 11.,12.,13. Educatio: az Educatio kiállítás alatt végig képviseltem a Szláv és Balti 

Filológiai Intézetet. Nagyszámú érdeklődőnek nyújtottam tájékoztatást a rendezvény során. 

Január 22-26. Mesterszakos Nyílthét 

Január 23. Orosz Mesterszakos tájékoztató: online formában, Zoomon keresztül valósult 

meg. 

Január 23. Konzultáltam az Orosz Nyelvi és Irodalmi Tanszék egy oktatójával, különböző 

szabadon választható kurzusok meghirdetéséről és a mesterszak népszerűsítéséről beszéltünk. 

A vizsgaidőszak további részében folyamatosan információ-közvetítési feladatainkat láttuk 

és látjuk el. 

Válaszolunk a hallgatók tanulmányi, szociális, technikai jellegű kérdéseire, illetve a referensi 

posztoknak megfelelő hirdetési feladatainknak is eleget teszünk. A tervezettek szerint felhívtuk 

a hallgatók figyelmet arra hogy a Tanegységlista alapján vegyék fel tárgyaikat. A harmadévesek 

körében felmérést végeztünk, hogy mindenkinek megvannak-e a záráshoz szükséges 

tantárgyai. 

Továbbá, a Szláv Hallgatói Magazinnal kapcsolatos munkálatok is folyamatban vannak. 

Levelezem az intézet oktatóival, közvetítjük a hallgatóknak címzett hirdetéseket, illetve már 

kezd körvonalazódni a következő félév egyik fő projektje, az Ifjú Szlavisták Nemzetközi 
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Konferencia, melynek szervezésében tavaly is részt vettünk. Szeptember óta minden hét végén 

minden IK-tagnak, személyre szabottan, összeszedem és leírom a feladatait a következő hétre, 

illetve a közös feladatainkat is összegzem. 

 

Tervek 

Az tavaszi félévre ismét rengeteg ötletünk, tervünk van,  melyeket szeretnénk megvalósítani. 

Nagyszabású projektünk az SZHM – Szláv Hallgatói Magazin, melynek munkálatai jelenleg is 

zajlanak. A lapot nyomtatott formában (korlátozott számban) is szeretnénk kiadni, illetve 

elérhetővé tesszük elektronikusan is. 

A decemberben lezajlott  I. Hallgatói Tehetséggondozó Konferencia előadásaiból 

konferenciakötetet szerkesztünk  és  adunk ki. 

A tavaszi szemeszterben kerül majd megrendezésre az Ifjú Szlavisták Nemzetközi Konferencia, 

melynek szervezésében, a Szláv IK csapatával idén is jelentős mértékben részt veszünk majd. 

A Szláv Tavasz, intézeti  rendezvényünk, várhatóan április végén, május elején kerül majd 

megrendezésre. 

Április 4-én Szlávos Bulit szervezünk a Könyvtár  Klubban. 

A korábbiak mintájára, még a szemeszter elején, vagy a vizsgaidőszak végén szeretnénk szlávos 

korcsolyázást szervezni a  hallgatóknak. 

Szláv Csütörtök: továbbra is szeretnénk folytatni közös, csütörtöki közösségi alkalmainkat. 

Orosz  Kórus: a kórus továbbra is folytatja működését, ha van biztos pont a Szláv Intézetben, 

akkor az az Orosz Kórus, mindig volt, van és lesz. 

 A szemeszterben esedékes pályázatainkat együttes erővel, egyenlő 

munkamegosztásban tervezzük megírni, hogy ne maradjon az utolsó pillanatra és legyen ez 

egy ember hajnalig tartó feladata. 

 Szeretnék csapatépítő-napot tartani az intézeti képviselet csapatával, melyre a félév 

elején, miután az IK ismét teljes létszámban gyűlhet össze, kerülne sor. A program célja, hogy 

javuljon az összhang a képviselet tagjai között és a csoporton belüli kommunikáció. 
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 Kommunikációs és közösségi média felületeink fejlesztésére nagy hangsúlyt fektettünk 

a elmúlt szemeszterben és ezt tervezzük folytatni a következő félévben is. Láthatóvá tesszük 

felületeinket, hirdetjük a hallgatók, illetve az oktatók számára és továbbra is mindenkit 

bátorítunk, hogy forduljanak hozzánk bizalommal. Az online térben és személyesen egyaránt 

elérhetőek vagyunk és igyekszünk továbbra is lelkesen kommunikálni. 

 A szociális és pszichés nehézséggel küzdő hallgatók segítése, szakemberhez irányítása, 

kísérése, közösségbe integrálása közös ügyünk. A hallgatói lemorzsolódást igyekszünk 

csökkenteni, feladatunk odafigyelni a hallgatókra mind lelki, mind tanulmányi szempontból - 

ezt a kezdetektől teljes odaadással igyekszünk ellátni. 

 Az utánpótlásképzés a félév nagy feladata lesz, igyekszünk buzdítani a  leendő HÖK-ös 

hallgatókat, hogy már a választások előtt kapcsolódjanak be a a munkánkba, ahogy erre már 

az őszi félévben is gyakran volt példa. 

 

 

 

Pécs, 2024. február 4. 

                                            Mekis Júlia s.k. 

                                                        elnök  

                                Szláv- és Balti Filológiai Intézet Intézet Képviselet 
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Távol-keleti Intézeti Képviselet 

2023. 08. 28.-2024. 01. 28. 

Közélet 

Augusztus 30-án zajlott a hagyományos Közös tárgyfelvétel és Chinatown 

látogatás, amelyen az IK szinte minden tagja szorgalmasan részt vett. Az eseményre 

idén különösen sok első éves hallgató látogatott el. Továbbá augusztus 28. és 

szeptember 1. között az IK több tagja segített a beiratkoztatásban. 

 Szeptember 2. és 5. között többen is részt vettünk az ELTE BTK HÖK 

Gólyatáborában. Szervezőként Xu Jáde Li, a Pakoló Bizottság tagjaként Csendes Erik, 

őrsvezetőként Borsányi Petra, Czentnár Flóra, Kugler Dorina, Orosz Barnabás, Pénzes 

Hanna, Szajka Bendegúz, Tóth Luca, Töreky Zorka és jómagam. Továbbá az EHÖK-

nél dolgozott Mahiri Nina és Mendre Virág. 

 Szeptember 13-án Czentnár Flóra szervezett OT-s ismerkedést a Távol-keletes 

tanáris hallgatók számára. A jövőben igyekezni fogunk jobban bevonni őket. 

 Szeptember 22-én volt a Keletes sütögetés, ahova a Távol-keleti Intézet 

hallgatóin kívül sok külsős érdeklődő is érkezett. Az esemény kellemes hangulatban 

telt el, többen voltak, akik már visszajáró vendégek a sütögetésen. 

 Október 13-án lehetőségünk volt kitelepülni az ELTEFeszt keretein belül, ahol 

a szokásos kvízeken és édességeken kívül a gót is kipróbálhatták az érdeklődők. Xu 

Jáde Li édesapja látványkonyhával készült. Köszönjük az erőfeszítését! 

 Október 19-én IK ülést tartottunk, ahol a félév eleji problémák és közelgő 

események mellett szó volt az utánpótlás-képzésről is. 

November 16-án a Germán és a Magyar képviseletekkel közösen szerveztük az 

ELTE BTK techno partyt. Tőlünk a szervezésben Xu Jáde Li és Orosz Barnabás vettek 
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részt. Az esemény számos hallgató figyelmét felkeltette, aminek nagyon örültünk. 

Köszönöm a munkájukat! 

Elkezdődött a Keletes Kulturális Napok szervezése. Ehhez pályázatot adtunk 

le, illetve lefoglaltuk a szállást. Ennek az időpontja sajnos időközben megváltozott, így 

március 1-3. között lesz megtartva. 

Tanulmányi ügyek 

Szeptember 6.-án a Tájékoztató nap keretein belül tartottunk szakos és minoros 

tájékoztató előadásokat, amelyre szintén rengeteg hallgató jött el és sokan kerestek 

meg bennünket kérdésekkel. Szerencsére az Intézet oktatói segítették a munkánkat. 

Szeptember 11.-én a Mongol tanszék külön tartott szakos és minoros tájékoztatót. 

 Október 2.-án Szakzárós tájékoztatót szerveztünk, köszönöm Czentnár 

Flórának és Mendre Virágnak a prezentáció lebonyolítását. 

 A félév során problémát jelentett a megnövekedett hallgatói létszám és a keleti 

nyelvek népszerűsége, de úgy érzem, sikerült segítenünk az oktatók munkáját a 

tájékoztatással. 

Az idei Mesterszakos nyílt héten és a Nyílt napon az IK majdnem egésze részt 

vett valamilyen formában. Szeretném kiemelni, hogy idén különösen jó volt a 

kommunikáció az oktatók és a képviselők között. 

 Czentnár Flóra és Mendre Virág online vizsgatájékoztatót szerveznek 12.05-re, 

az elsőéves hallgatók számára. 

Tudományos élet 

Az intézmény Tudományos Diákkörének vezetője ettől a félévtől kezdve 

megkért bennünket, hogy az online felületeken népszerűsítsük a Diákkör előadásait. 

Úgy vettük észre, hogy ez sikeresen megtörtént és többen vesznek részt a tudományos 

életben. 
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Utánpótlásképzés 

 Október 4.-én zajlott az első BAB alkalom, amelyen több távol-keletes hallgató 

is részt vett. Különösen örülünk annak, hogy sokan a Gólyatáborban szerzett jó 

tapasztalataik miatt jelentkeztek. A félév során sajnos sokán ott hagyták a képzést, de 

remélem, akik még folytatják, azokkal sikerül produkívan közösen dolgoznunk majd 

együtt. 

Személyi ügyek 

Sajnos a félév elején Borsányi Petra és Tömör Boglárka passziváltattak, továbbá 

Vig Sára Gerda és Hegedűs Boglárka sem folytatják munkájukat az 

érdekképviseletben. Köszönöm a munkájukat, amivel hozzájárultak a szervezet 

működéséhez! 

Végül pedig szeretnék én is köszönetet mondani a Hallgatói Önkormányzatnak 

és különösen az IK-nak. Személyes okokból át fogom adni az elnökséget Orosz 

Barnabásnak a következő félévtől. Köszönöm a sok élményt, tapasztalatot és 

barátságot, amit az utóbbi közel két és fél év alatt szereztem. 

 

Budapest, 2024.02.04. 

   Kemecsei Enikő s.k. 

                elnök 

                               Távol-keleti Intézeti Képviselet 
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Történeti  Intézeti Képviselet 

2023. 08. 28. –2024. 01. 28. 

Név Szak IT KGY Tanszéki delegált Tisztség az IK-ban 

Czeglédi Máté 
Benjamin 

kulturális örökség-
tanulmányok (MA)   

KGY Atelier Interdiszciplináris Történeti 
Tanszék,   közéleti referens 

Dosztály Rózsa történelem-magyar (OT)  

 
Középkori Történeti Tanszék, Új- 

és Jelenkori Magyar Történeti 
Tanszék 

tanulmányi referens, 
tudományos referens 

Fekete Márk 
Ágoston történelem (BA)   

 

Kora Újkori Történeti Tanszék szociális referens 

Kárász Kata 
Jázmin történelem (BA)   

 
Kelet-, Közép-Európa Története és 

Történeti Ruszisztikai Tanszék,  szociális referens 

Kovács Ditta 
Flóra 

történelem - magyar 
(OT)   

KGY Történelem Segédtudományai 
Tanszék 

tanárképzési referens, 
külügyi referens 

Markovics 
Adrienn 

történelem - német 
nemzetiségi (OT) IT 

KGY Középkor Történeti Tanszék, Új- 
és Jelenkori Egyetemes Történeti 
Tanszék, Ókortörténeti Tanszék Elnök 

Nagy Anna 
Blanka 

kulturális örökség-
tanulmányok(MA)   

 
Kelet-, Közép-Európai Történeti és 

Történeti Ruszisztikai Tanszék 
közéleti referens, 
szociális referens 

Nagy Luca Sára 
magyar - történelem 

(OT) 
 IT 

póttag 

 
Új- és Jelenkori Magyar Történeti 

Tanszék 
Tanulmányi referens,  

külügyi referens 

Pungor Emese 
Kinga történelem-média (OT)  

 

Kora Újkori Történeti Tanszék közéleti referens 

Szendrői 
Emma 

magyar - történelem 
(OT)  IT 

KGY Művelődéstörténeti Tanszék, 
Ókortörténeti Tanszék 

Alelnök, közéleti 
referens 

Szilák Réka történelem (BA)  
 Gazdaság- és Társadalomtörténet, 

Új- és Jelenkori Egyetemes  

Tóth Bálint történelem (BA)   
KGY Gazdaság- és Társadalomtörténet, 

Művelődéstörténet 
Tudományos/ 

pályázati referens 

Tóth Kármen történelem (BA) IT 
KGY Atelier Interdiszciplináris Történeti 

Tanszék,  Tanulmányi referens 

Weidl Tamás 
Márk történelem (BA) IT  

KGY Digitális Bölcsészet Tanszék, 
Történelem Segédtudományai 

Tanszék 

Alelnök, tudományos/ 
pályázati referens, 
szociális referens 
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Személyi ügyek 

 

Ülések 

Kari Tanács: A képviseletből Szilák Réka volt delegált tag a Kari tanácsba.  

Intézeti Tanács: A beszámolási időszakban az Intézet nem tartott Intézeti Tanácsot. 

Küldöttgyűlés: A beszámolási időszak alatt a küldöttgyűléseken a Képviselet lehető legtöbb 

tagja rendszeresen részt vett.  

Tanszéki értekezlet:  

- Szeptember: Történelem Segédtudományai Tanszék és az Ókortörteneti Tanszék 

tartottak értekezletet. 

- Október: Új- és Jelenkori Magyar Történeti és az Új- és Jelenkori Egyetemes Történeti 

Tanszék tartottak értekezletet. 

Intézeti Képviseleti ülés:  

- október 2-án tartottunk a félév első hivatalos Intézeti Képviseleti ülését, 

- január 19.-én alakuló ülést tartottunk, ahol új elnököt és alelnököket választott az IK, 

valamint újra felosztásra kerültek a Tanszéki delegáltak is. Az alakulót követően Pungor 

Emesétől, Dosztály Rózsától és Szilák Rékától elköszöntünk, köszönjük nekik sok éves 

munkájukat, és a legjobbakat kívánjuk nekik tanulmányikhoz.  

 

Közéleti ügyek 

Szeptember: Augusztus 29-én tartottuk az idei gólyatalálkozót ahol az Intézeti Képviseleti 

tagok és a gólyák is szép számban eljöttek, igazán sikeres esemény volt. A képviselet 6 fővel 

vett részt a gólyatáborban. Őrsvezetőként és Pakbizesként segítettük a gólyák integrálását és az 

esemény gördülékenységét.  
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Október: Október 13-án, pénteken volt az ELTEfeszt, ahol az Ik-nk is képviseltette magát egy 

standdal. Köszönjük Szendrői Emma közéleti referensünk munkáját, aki kreatív 

posztsorozatával fellendítette az Instagram oldalunk stagnáló népszerűségét. 

November: Intenzíven folyt a december 7-én esedékes Főépületi Mikulás szervezése. A 

feladatokat elosztottuk a négy IK között, így mindenki megkezdhette az ezekkel kapcsolatos 

beszerzéseket. A BAB alkalmakon rendszeresen részt vettek az aktuálisan érintett referensek. 

December: december 7.-én megrendezésre került a Főépületi Mikulás a Könyvtár IK, az SZMI 

IK, a Néprajz IK és a Töri IK közös szervezésében.  

Január: Az Instagram oldalunkon a filmajánló és Funfactöri sorozatot Szendrői Emma 

folyamatosan frissítette, ebbe elkezdtük a BAB-osokat is bevonni. 

 

Tanulmányi ügyek 

Szeptember: szeptember 6-án volt a tájékoztató nap, ahol az Intézeti vezetéssel közösen elég 

sok hallgatóhoz sikerült eljuttatni az infócsomagunkat. Szakzárási tájékoztatót szeptember 25-

én tartottunk, ami a visszajelzések alapján hasznosnak bizonyult.   

November: A nyílt nap november 24-én lett megtartva, ahol az Intézeti Képviselet részéről 

jómagam, és Tóth Kármen tartottunk bemutatót az érdeklődőnek. 

December: Az Ik december 4.-én tartott az első éves érdeklődőknek vizsgatájékoztatót, amire 

nagy számban érkeztek hallgatók.  

Január: A tárgy- és vizsgafelvételi időszakokban készítettünk probléma bejelentő táblázatot, 

amit utána egyeztettünk az illetékes tanszékekkel.  

Tudományos ügyek, külügy 

Szeptember: Nagy sikerrel került megrendezésre a Tudományos Bizottság közreműködésével 

a Tudományos Hét, és azon belül szeptember 29-én a Kutatók Éjszakája, melynek keretein belül 

az érdeklődők többek között a Tudományos Diákkörökkel is megismerkedhettek, OTDK 

helyezettek élménybeszámolóit hallhatták, valamint a kar oktatóinak előadásain vehettek részt. 

A Történeti Intézeti Képviseletet Tóth Kármen, Tóth Bálint és Weidl Márk képviselték az 
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eseményeken. Szeptember 18-án a tudományos- pályázatos hétfőn referenseink többen is 

képviselték az IK-t, ahol az éves menetrend megbeszélése mellett új programötletek és azok 

megvalósíthatósága is felmerült. 

Október: Október 16-án került sor a következő tudományos-pályázatos hétfőre, ahol a fő téma 

a Tudományos Hét és annak pozitív tapasztalatai voltak.  

November: November 20-án zajlott a 2023-as év utolsó tudományos-pályázatos hétfő, ahol a 

„Bölcsészet a terepen” elnevezésű, 2024-re tervezett új típusú programunkról zajlott főleg az 

ötletelés. 

December: December 13-án kapott lehetőséget a TudBiz a BAB-os szerdán a bemutatkozásra. 

A program sikeres volt, a jó hangulatú és informatív tájékoztató után a leendő HÖK-ösök 

kreatív módon oldották meg a számukra kiadott, tudományos-pályázatos referensek 

munkájához kötődő feladatokat. 

 

Szociális ügyek 

A beérkezett hallgatói kérdéseket igyekeztünk minden esetben megválaszolni és segíteni a 

felmerülő problémák megoldásában. A félév során felmerült zaklatási ügyben a 

Könyvtártudományi IK-val közösen egyeztettünk a SHÜTI-vel, az Intézetvezetéssel, valamint 

a dékáni hivatallal. Az ügy jelenleg papírozás alatt áll, és az etikai bizottság elé lesz tárva.  

 

Ainet- Tirol, 2024. 02. 04. 

 Markovics Adrienn s.k. 

                elnök 

 Történeti Intézeti Képviselet 

 


